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                                        Από τα πρακτικά υπ’ αριθ. 18/23.11.2020 

                Της συνεδρίασης του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Θερμαϊκού.     

     

Στην Περαία και στο Δημοτικό Κατάστημα επί της οδού Μ. Αλεξάνδρου 2, 

σήμερα την 23η  Νοεμβρίου 2020, ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα από 17:300΄ 

έως την ολοκλήρωση της συζήτησης των θεμάτων της Ημερήσιας Διάταξης, το 

Δημοτικό Συμβούλιο του Δήμου Θερμαϊκού συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση, μέσω 

τηλεδιάσκεψης, μετά την υπ’ αριθ. Πρωτ. 20.260/19.11.2020 έγγραφη πρόσκληση της 

Προέδρου του Δημοτικού Συμβουλίου κ. Ευτυχίας Ζαριφέ Παλιούρα, που 

δημοσιεύθηκε και επιδόθηκε και τηλετυπικά (email), σε καθένα Δημοτικό Σύμβουλο 

και στο Δήμαρχο, σύμφωνα με τις διατάξεις των άρθρων 65 και 67 του Ν. 3852/2010 

και σύμφωνα τις υπ’ αριθ. 18318/13.03.2020 (Α.Δ.Α. : 9ΛΠΧ46ΜΤΛ6-1ΑΕ), 

40/20930/31-03-2020 (Α.Δ.Α. : 6ΩΠΥ46ΜΤΛ6- 50Ψ) και 33282/29.05.2020 (ΑΔΑ : 

Ψ3ΧΝ46ΜΤΛ6-ΑΨ7) εγκύκλιους του Υπουργείου Εσωτερικών. 

 

     Αφού διαπιστώθηκε ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία γιατί από τα 33 μέλη του 

Δημοτικού Συμβουλίου συμμετείχαν οι 31, δηλαδή :   
 

ΠΑΡΟΝΤΕΣ                                                            ΑΠΟΝΤΕΣ 

 

1. ΖΑΡΙΦΕ ΠΑΛΙΟΥΡΑ ΕΥΤΥΧΙΑ    1. ΧΑΚΗΣ ΓΡΑΜΜΑΤΑΣ  

2. ΚΟΥΤΟΥΚΑΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ     2. ΠΑΡΑΣΧΟΥ ΝΙΚΟΛΑΟΣ  

3. ΒΟΓΙΑΤΖΗΣ ΧΡΗΣΤΟΣ   

4. ΜΙΣΑΛΕΜΗ ΙΩΣΗΦ    

5. ΤΡΟΚΑΝΑΣ ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ   

6. ΜΠΑΡΜΠΑΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ   

7. ΚΑΨΑΛΑΣ ΣΥΜΕΩΝ    

8. ΠΑΣΧΑΛΙΑΣ ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ   

9. ΒΟΓΙΑΤΖΗΣ ΙΩΑΝΝΗΣ    

10. ΖΗΦΚΟΠΟΥΛΟΥ ΣΟΦΙΑ   

11. ΤΖΙΝΑΣ ΧΡΗΣΤΟΣ   

12 ΠΡΙΜΕΡΑΚΗΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ    

13. ΜΑΥΡΟΜΑΤΗΣ ΙΩΑΝΝΗΣ   

14. ΠΑΣΧΑΛΙΔΟΥ ΠΑΡΘΕΝΑ    

15. ΣΑΜΑΚΟΒΛΗΣ ΑΓΓΕΛΑΚΗΣ 
Αποχώρησε από τη συνεδρίαση μετά τη 

συζήτηση και ψήφιση του 3ου θέματος της 

Η.Δ. 

  

16. ΜΗΛΙΟΣ Α. ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ   

17. ΓΙΑΚΗΣ ΝΙΚΟΛΑΟΣ Αποχώρησε από τη 

συνεδρίαση μετά τη συζήτηση και ψήφιση 

του 3ου θέματος της Η.Δ.  

  

18. ΠΑΖΑΡΟΠΟΥΛΟΣ ΘΡΑΣΥΒΟΥΛΟΣ 

Αποχώρησε από τη συνεδρίαση μετά τη 

συζήτηση και ψήφιση του 3ου θέματος της 

Η.Δ. 

  

19. ΧΑΤΖΗΧΡΙΣΤΟΦΗ ΑΙΚΑΤΕΡΙΝΗ   

20.  ΤΖΕΚΟΣ ΘΕΟΔΩΡΟΣ    

21. ΜΑΡΓΑΡΙΤΗΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ    

22. ΚΑΡΑΜΑΝΛΗΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ   
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23. ΠΛΑΣΤΗΡΑ ΚΑΛΛΙΤΣΑ Αποχώρησε από 

τη συνεδρίαση μετά τη συζήτηση και ψήφιση 

του 3ου θέματος της Η.Δ. 

  

24. ΧΑΤΖΗΒΑΛΑΣΗΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ   

25. ΜΗΛΙΟΣ Δ. ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ   

26. ΛΑΖΑΡΙΔΗΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ   

27. ΜΩΡΑΛΗ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΑ   

28. ΚΑΠΛΑΝΗΣ ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ Αποχώρησε 

από τη συνεδρίαση μετά τη συζήτηση και 

ψήφιση του 6ου θέματος της Η.Δ. 

 

 

29. ΑΔΑΜΙΔΗΣ ΣΠΥΡΙΔΩΝ Αποχώρησε από 

τη συνεδρίαση μετά τη συζήτηση και ψήφιση 

του 17ου θέματος της Η.Δ. 

  

30. ΖΑΒΕΡΚΟΣ ΑΝΤΩΝΙΟΣ   

31. ΜΠΙΡΟΣ ΘΩΜΑΣ   

    

    Ο Δήμαρχος κ. Γεώργιος Τσαμασλής, προσκλήθηκε νόμιμα και συμμετείχε στη 

Συνεδρίαση.  

  

Οι Πρόεδροι των Κοινοτήτων κ.κ. Βουλγαράκη Ιωάννα - Περαίας, Ρούφτης 

Αλέξανδρος - Ν. Επιβατών, Μακρής Ηρακλής - Αγίας Τριάδας, Μακρίδης Αθανάσιος 

- Ν. Μηχανιώνας, και Μεϊμαρίδης Νικόλαος – Αγγελοχωρίου, συμμετείχαν στην 

τηλεδιάσκεψη, με δικαίωμα ψήφου σε θέματα που αφορούν την Κοινότητα τους και 

εξαντλείται στα όρια αυτής.  

 

 Οι Πρόεδροι των Κοινοτήτων κ.κ., Μαντζανάρης Γεώργιος - Ν. Κερασιάς, 

Παπαδόπουλος Χρήστος – Μεσημερίου και Καζάκης Αντώνιος - Επανομής,  δεν 

συμμετείχαν στη συνεδρίαση  μέσω τηλεδιάσκεψης αν και κλήθηκαν νόμιμα να 

παραστούν.  

 

    Την τήρηση των πρακτικών ανέλαβε η ειδική γραμματέας του Δ.Σ. Δημοτική 

Υπάλληλος κ. Μαρία Δρακάκη. 

 

ΘΕΜΑΤΑ  ΗΜΕΡΗΣΙΑΣ ΔΙΑΤΑΞΗΣ  

ΘΕΜΑ 1ο :  Ρύθμιση σε 12 ισόποσες μηνιαίες δόσεις των οφειλών από μισθώματα 

Σχολικών Κυλικείων, για το έτος 2019-2020, τον ορισμό του ελάχιστου ποσού δόσης, 

του χρόνου καταβολής καθώς και κάθε άλλου ειδικότερου ζητήματος, για την 

εφαρμογή της ρύθμισης αυτής.  

    Εισηγητές : Έντεκα Δημοτικοί Σύμβουλοι.(σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 67 

του Ν. 3852/2010 και κατόπιν της υπ’ αριθ. Πρωτ. 19300/30.10.2020 εισερχ. εγγράφου).    

 

ΘΕΜΑ 2ο : Μείωση κατά 40% του καταβλητέου μισθώματος των Σχολικών 

Κυλικείων, για το σχολικό έτος 2020-2021. 

    Εισηγητές : Έντεκα Δημοτικοί Σύμβουλοι.(σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 67 

του Ν. 3852/2010 και κατόπιν της υπ’ αριθ. Πρωτ. 19300/30.10.2020 εισερχ. εγγράφου).    

 

ΘΕΜΑ 3ο :  Έγκρισή της υπ’ αριθ. 416/2020 απόφασης της Οικονομικής Επιτροπής 

περί «Καθορισμού δημοτικών ανταποδοτικών τελών Καθαριότητας & 

Ηλεκτροφωτισμού, Φόρου ηλεκτροδοτούμενων χώρων και συντελεστή Τέλους 

Ακίνητης Περιουσίας, για το έτος 2021» και εισήγηση εναλλακτικής πρότασης.   
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 Εισηγητής : Αντιδήμαρχος Οικονομικών και Διοικητικών Υπηρεσιών - κ. 

Κωνσταντίνος Κούτουκας. 

ΘΕΜΑ 4ο :  Έγκριση της υπ’ αριθ. 418/2020 απόφαση της Οικονομικής Επιτροπής περί 

«Καθορισμού Τελών Συντελεστών Κοινοχρήστων χώρων» και εισήγηση εναλλακτικής 

πρότασης.    

 Εισηγητής : Αντιδήμαρχος Οικονομικών και Διοικητικών Υπηρεσιών - κ. 

Κωνσταντίνος Κούτουκας. 

 

ΘΕΜΑ 5ο : Έγκριση της υπ’ αριθ. 11/2020 απόφασης της επιτροπής Ποιότητας 

Ζωής περί «Καθορισμού Τελών Κοιμητηρίων για το έτος 2021. Εισήγηση στο Δ.Σ.» 

 Εισηγητής : Αντιδήμαρχος Τεχνικών Υπηρεσιών - κ. Χρήστος Βογιατζής. 

 

ΘΕΜΑ 6ο : Έγκριση της υπ’ αριθ. 419/2020 απόφαση της Οικονομικής Επιτροπής 

περί «Καθορισμού τέλους χρήσης υπηρεσιών των εγκαταστάσεων του ΚΑΠΠΑ 

2000». 

 Εισηγητής : Αντιδήμαρχος Οικονομικών και Διοικητικών Υπηρεσιών - κ. 

Κωνσταντίνος Κούτουκας.  

  

ΘΕΜΑ 7ο : Έγκριση της υπ’ αριθ. 421/2020 απόφαση της Οικονομικής Επιτροπής 

περί «Μειώσεις ανταποδοτικών τελών καθαριότητας και φωτισμού σε ευπαθείς ομάδες 

πληθυσμού, για το έτος 2021». 

 Εισηγητής : Αντιδήμαρχος Οικονομικών και Διοικητικών Υπηρεσιών - κ. 

Κωνσταντίνος Κούτουκας. 

 

ΘΕΜΑ 8ο : Έγκριση της υπ’ αριθ. 409/2020 απόφασης της Ο.Ε. που αφορά σε 

«Κατάρτιση σχεδίου 6ης Αναμόρφωσης Προϋπολογισμού, οικονομικού έτους 2020».   

 Εισηγητής : Αντιδήμαρχος Οικονομικών και Διοικητικών Υπηρεσιών - κ. 

Κωνσταντίνος Κούτουκας. 

  

ΘΕΜΑ 9ο : Έγκριση της υπ’ αριθ. 397/2020 απόφασης της Οικονομικής 

Επιτροπής περί «Εισηγητικής Έκθεσης Γ΄ Τριμήνου 2020 για την εκτέλεση του 

προϋπολογισμού».  

        Εισηγητής : Αντιδήμαρχος Οικονομικών και Διοικητικών Υπηρεσιών - κ. 

Κωνσταντίνος Κούτουκας. 

 

ΘΕΜΑ 10ο : Τροποποίηση Τεχνικού προγράμματος έτους 2020 του Δήμου 

Θερμαϊκού για την ένταξη εκτέλεσης νέων έργων-προμηθειών-εργασιών και 

ενίσχυση υφιστάμενων.  

 Εισηγητής : Αντιδήμαρχος Οικονομικών και Διοικητικών Υπηρεσιών - κ. 

Κωνσταντίνος Κούτουκας. 

 

ΘΕΜΑ 11ο : Συμμετοχή του Δήμου Θερμαϊκού στο Πρόγραμμα «Γαλάζια Σημαία 

2021».  

 Εισηγητής : Αντιδήμαρχος Τεχνικών Υπηρεσιών - κ. Χρήστος Βογιατζής. 

 

ΘΕΜΑ 12ο : Έγκριση των όρων της σύμβασης χρησιδανείου μεταξύ των 

συμβαλλομένων αφενός του Δήμου Θερμαϊκού  και αφετέρου του κ. Παπαζήση 

Μάρκου και εξουσιοδότηση του Δημάρχου για υπογραφή αυτής. 

 Εισηγητής : Αντιδήμαρχος Οικονομικών και Διοικητικών Υπηρεσιών - κ. 

Κωνσταντίνος Κούτουκας 
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ΘΕΜΑ 13ο : Έγκριση της υπ’ αριθ. 11/2020 απόφασης της Δ.Ε.Π. που αφορά 

«Ίδρυση νέων Σχολικών Μονάδων στο Δήμο Θερμαϊκού»   

 Εισηγήτρια : Αντιδήμαρχος Παιδείας - κ. Σοφία Ζηφκοπούλου.  

 

ΘΕΜΑ 14ο : Εισήγηση προς το Δημοτικό Συμβούλιο προκειμένου να εκδοθεί 

απόφαση επί αιτήσεως για πρακτική άσκηση  καταρτιζόμενης ΙΕΚ 

 Εισηγητής : Αντιδήμαρχος Οικονομικών και Διοικητικών Υπηρεσιών - κ. 

Κωνσταντίνος Κούτουκας. 

 

ΘΕΜΑ 15ο : Εισήγηση προς το Δημοτικό Συμβούλιο προκειμένου να εκδοθεί 

απόφαση επί αιτήσεως για πρακτική άσκηση  καταρτιζόμενης ΙΕΚ 

 Εισηγητής : Αντιδήμαρχος Οικονομικών και Διοικητικών Υπηρεσιών - κ. 

Κωνσταντίνος Κούτουκας. 

 

ΘΕΜΑ 16ο : Συγκρότηση Επιτροπής για την Προσωρινή και Οριστική Παραλαβή 

του Έργου «Κατασκευή τοπικού δικτύου απαγωγής υδάτων στην περιοχή της οδού 

Τσιτσάνη στην Δ.Κ. Ν. Επιβατών» (αρ. μελ. 122/2016) 

 Εισηγητής : Αντιδήμαρχος Τεχνικών Υπηρεσιών - κ. Χρήστος Βογιατζής. 

 

ΘΕΜΑ 17ο : Συγκρότηση Επιτροπής για την Οριστική Παραλαβή του Έργου 

«Αποπεράτωση 9ου Νηπιαγωγείου Περαίας Δήμου Θερμαϊκού» Αρ. Μελέτης  

10/2014.  

 Εισηγητής : Αντιδήμαρχος Τεχνικών Υπηρεσιών - κ. Χρήστος Βογιατζής. 

 

ΘΕΜΑ 18ο : Εισήγηση για την εκλογή δύο (2) Δημοτικών Συμβούλων από τις λοιπές 

παρατάξεις για τη συμμετοχή τους στην Εκτελεστική Επιτροπή όταν λειτουργεί ως 

Συλλογικό Πειθαρχικό Όργανο. 

 Εισηγητής : Αντιδήμαρχος Οικονομικών και Διοικητικών Υπηρεσιών - κ. 

Κωνσταντίνος Κούτουκας. 

 

ΘΕΜΑ 19ο : 3η Παράταση προθεσμίας εργασιών του έργου: «Κρασπεδώσεις-

Πλακοστρώσεις-Ασφαλτοστρώσεις Δήμου  Θερμαϊκού» (αρ. μελ.  97/2018) 

 Εισηγητής : Αντιδήμαρχος Τεχνικών Υπηρεσιών - κ. Χρήστος Βογιατζής. 

 

ΘΕΜΑ 20ο : Συγκρότηση Επιτροπής για την Προσωρινή και Οριστική Παραλαβή 

του Έργου «Κατασκευή πεζοδρομίων και ηλεκτροφωτισμού οδών της Οσίας 

Παρασκευής και οδών οικισμού  Άνω Ν. Επιβατών της Δημοτικής Κοινότητας Ν. 

Επιβατών» (αρ. μελ. 99/2017) 

 Εισηγητής : Αντιδήμαρχος Τεχνικών Υπηρεσιών - κ. Χρήστος Βογιατζής. 

 

ΘΕΜΑ 21ο : Συγκρότηση Επιτροπής για την Προσωρινή και Οριστική Παραλαβή 

του Έργου «Αποκατάσταση Τμήματος υπόβασης παραλιακού πεζοδρόμου στους Ν. 

Επιβάτες»  (αρ. μελ. 83/2016.) 

 Εισηγητής : Αντιδήμαρχος Τεχνικών Υπηρεσιών - κ. Χρήστος Βογιατζής. 

 

ΘΕΜΑ 22ο : Έγκριση του 1ου Ανακεφαλαιωτικού Πίνακα Εργασιών (Α.Π.Ε.) του 

έργου «Κρασπεδώσεις-Πλακοστρώσεις-Ασφαλτοστρώσεις Δήμου  Θερμαϊκού» (αρ. 

μελ.  97/2018). 

 Εισηγητής : Αντιδήμαρχος Τεχνικών Υπηρεσιών - κ. Χρήστος Βογιατζής. 
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ΘΕΜΑ 23ο : Διόρθωση συμβολαίου μεταβίβασης προσκυρούμενων τμημάτων ΟΤ20 

Κάτω Νέων Επιβατών ιδιοκτησίας Μάρθας Σαββίδου σε εκτέλεση της με 

αρ.5725/88 πράξης τακτοποίησης και αναλογισμού.  

 Εισηγητής : Αντιδήμαρχος Τεχνικών Υπηρεσιών - κ. Χρήστος Βογιατζής. 

 

ΘΕΜΑ 24ο : Συγκρότηση Επιτροπής για την επιλογή δηλωτικού σήματος Δήμου 

Θερμαϊκού καθώς και την επιλογή μνημείων για την τοποθέτηση τους σε 

κοινόχρηστούς χώρους και πλατείες. 

 Εισηγητής : Δήμαρχος - κ. Γεώργιος Τσαμασλής.  
  

Θέμα εκτός Ημερήσιας Διάταξης : Εισήγηση προς το Δημοτικό Συμβούλιο του 

Δήμου Θερμαϊκού για εξαγορά μετοχών της Ανατολικής Α.Ε. συνέπεια του Ν. 

4674/2020. 

Δημοτικό συμβούλιο δήμο Θερμαϊκού 23-11-2020    

Τηλεδιάσκεψη 

Πρόεδρος  Αρχίζει η συνεδρίαση θα κλείσουμε τα μικρόφωνα 

να μην μιλάμε  όλοι μαζί και θα κάνουμε ανακοινώσεις και 

ερωτήσεις. Παρακαλώ ησυχία από τον καθένα, δήμαρχε 

ανακοινώσεις. 

Δήμαρχος Δεν θα κάνω καμία ανακοίνωση παρά μόνο, θέλω 

μόνο να ευχηθώ στην πρόεδρο του δημοτικού συμβουλίου να 

έχει υγεία όπως και σε όλους τους άλλους, όπως στον Σίμο τον 

φίλο μου, τον Χρήστο τον Βογιατζή που περάσανε από τον 

κορονοιό και τον νικήσανε, έτσι όλοι μας να είμαστε 

προσεκτικοί τα πράγματα δεν είναι τόσο καλά, θέλω ιδιαίτερη 

προσοχή για να μπορέσουμε να νικήσουμε τον κορονοιό. 

Παντού να περάσουμε αυτό το μήνυμα τίποτε άλλο, τίποτε 

άλλο δεν θέλω χαίρομαι που σας βλέπω όλους εύχομαι καλή 

συνέχεια στην συνεδρίαση του δημοτικού συμβουλίου. 

Πρόεδρος Ευχαριστώ πολύ έχω πάρει και εγώ πολλές ευχές 

από όλους σας και εύχομαι προσωπικά και σε εσάς και στις 

οικογένειες σας. Να ξεκινήσουμε , κύριε Μαυρομάτη 

ανακοινώσεις; 

Μαυρομάτης Ναι κυρία πρόεδρε, δεν θέλω να καλύψω 

καθόλου από τον χρόνο μια και σήμερα είναι μια συνεδρίαση 
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που έχει αρκετά θέματα και μπορεί ο χρόνος να είναι μεγάλος 

να πω όμως τούτο, πράγματι είναι μια πολύ επικίνδυνη 

περίοδος   για την υγεία και πρέπει να υπάρχει προσοχή και να 

κάνει και τα μέγιστα και ο δήμος μας για να βοηθήσει ώστε και 

οι χώροι, οι δημόσιοι χώροι να έχουν την απολύμανση τους, 

όπως και οι χώροι οι δημοτικοί εντός των κτηρίων. Ζούμε 

πρωτόγνωρες  συνθήκες, έχω να σας επαναλάβω μόνο μία 

ερώτηση και ανακοίνωση επειδή λήγει το έτος, οι δημοτικοί 

σύμβουλοι οι οποίοι επιχειρούν , εγώ δεν είμαι από αυτούς 

που είναι να πάρουνε αυτά τα χρήματα από τις συνεδριάσεις 

αν είναι δυνατόν να τα πάρουν πριν λήξει το έτος σας 

ευχαριστώ. 

Πρόεδρος Παρακαλώ. Εγώ ενημερώνω τους δημοτικούς 

συμβούλους  που δικαιούνται την αποζημίωση ότι θα τα 

πάρουν πριν τις γιορτές αυτά τα χρήματα. Οι υπόλοιποι; 

Υπάρχει καμία ερώτηση από τους επικεφαλής; Σας ακούμε 

κύριε Τζέκο. 

Τζέκος Πολύ σύντομα, πιο πολύ έτσι μια υπόδειξη που αφορά 

τα νεκροταφεία και την λειτουργία τους, δεν ξέρω ποιος είναι 

υπεύθυνος από τους δημοτικούς σύμβουλους. 

Πρόεδρος Ο Χρήστος ο Βογιατζής είναι υπεύθυνος. 

Τζέκος Δεν θα αναφέρω λεπτομέρειες αλλά έχουν φτάσει στα 

αυτιά μου καταγγελίες  για κακή λειτουργία και θέλω δημόσια 

να γίνει μια υπόδειξη έτσι ώστε να ασχοληθούμε με το θέμα 

αυτό, επίσης να πω ότι ίσως να μην ειπωθούν δημόσια κάποια 

πράγματα αλλά πρέπει να γίνει μια αναφορά σε σχέση με την 

λειτουργία των νεκροταφείων. Να το δούμε λίγο το θέμα αυτό. 

Πρόεδρος Οκ το λαμβάνουμε υπόψιν μας. Κυρία Μώραλη 

θέλετε να πείτε κάτι; 
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Μώραλη Καλησπέρα και από μένα κύριοι συνάδελφοι κυρία 

πρόεδρε, κύριε δήμαρχε, Έφη περαστικά από καρδιάς καλή 

δύναμη και καλή  ανάρρωση αν και φάνηκε ότι το ξεπέρασαν 

σύμφωνα με τις δηλώσεις του κυρίου δημάρχου και οι δύο 

συνάδελφοι μας , που νίκησαν πραγματικά νομίζω ότι αυτό 

είναι το κατάλληλο ρήμα, τον κορονοιό. Δύο σχετικές 

ανακοινώσεις θα ήθελα να κάνω, έχουνε σχέση με την 

κατάσταση που βιώνουμε  , αν υπάρχει εικόνα έστω ακόμη και 

αν δεν είναι οριστική για τους συναδέλφους μας στο 

πρόγραμμα γυμναστικής μαζικού αθλητισμού και επίσης 

υπάρχει ένα ποσό, σε αυτό μάλλον ο δήμαρχος θα απαντήσει, 

υπάρχει ένα δεύτερο ερώτημα εννοώ, ένα ποσό που 

διανέμεται στις σχολικές επιτροπές που αφορά , είναι 

υποστηρικτικός εξοπλισμός κυρίως , αυτό αφορά από τα 

σχολεία. Για την κατανομή και τον τρόπο διάθεσης, τι ακριβώς 

αφορά δηλαδή τι μπορούμε να αγοράσουμε και πως 

μπορούμε να διευκολύνουμε γιατί εγώ έτσι το καταλαβαίνω 

τις οικογένειες που παρόλο που μπαίνουν στην τηλεκπαίδευση 

δε έχουν τα εργαλεία για να το κάνουν. 

Πρόεδρος Υπάρχει άλλη ερώτηση; 

Δήμαρχος Κυρία πρόεδρε μπορώ; 

Πρόεδρος Ναι δήμαρχε απαντάτε. 

Δήμαρχος Στην κυρία Μώραλη πρέπει να πω, καλησπέρα 

Ντίνα η κυρία Μώραλη επειδή είμαστε σε συνεδρίαση, επειδή 

εμείς είχαμε μια δυσκολία σχετικά με τον προτεινόμενο 

αριθμό από την πλευρά των σχολείων προς τον δήμο σε σχέση 

με απαιτήσεις τους για laptop, προκειμένου να έχουν όλα τα 

παιδιά τα εργαλεία όπως είπατε για να μπορούν να κάνουν την 

διαδικτυακή μόρφωση, εκπαίδευση, οι διευθυντές όπως 

ξέρετε μας ζήτησαν για όλα τα παιδιά, μας ζήτησαν δηλαδή 

laptop για όλα τα παιδιά πράγμα που είναι αδύνατον όπως 
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ξέρετε να μπορέσουμε να καλύψουμε. Στην συνέχεια 

σκεφθήκαμε και αυτό έκαναν και οι περισσότεροι δήμοι, να 

δώσουμε χρήματα στους διευθυντές των σχολείων μέσω 

σχολικών επιτροπών τις οποίες τροφοδοτήσαμε εμείς με 

χρήματα και οι διευθυντές ξέρουν σε συνεργασία πάντα με 

τους δασκάλους ποια παιδιά πραγματικά έχουν ανάγκη και 

αυτά τα παιδιά τα έχουμε καλύψει απόλυτα δεν υπάρχει 

σήμερα μαθητής που να μην έχει το ανάλογο laptop για να 

μπορεί να κάνει σωστά την τηλεκπαίδευση. 

Μώραλη Είναι στα χέρια των παιδιών και είναι από τα 

χρήματα που διέθεσε ο δήμος; Για να μην τα μπερδεύουμε. 

Δήμαρχος Ακριβώς. 

Ζαβέρκος Πρόεδρε  λίγο μετά τον λόγο για αυτό το θέμα. 

Δήμαρχος Ο δήμος επαναλαμβάνω, έδωσε χρήματα στις 

σχολικές επιτροπές πρωτοβάθμια και δευτεροβάθμια και 

αυτοί με την σειρά τους όλες τις ανάγκες των μαθητών που δεν 

είχαν τα ανάλογα εργαλεία τα έχουν φροντίσει να έχουν όλοι 

μα όλοι το laptop. 

 

Μώραλη Είναι σε εξέλιξη δεν είναι όλοι μα όλοι αλλά είναι σε 

εξέλιξη. 

Δήμαρχος Ε  ναι είναι ευθύνη τώρα πια των διευθυντών των 

σχολείων, των δασκάλων που πρέπει να βρούνε κιόλας γιατί η 

αγορά πραγματικά δεν διαθέτει όλες αυτές τις ποσότητες για 

όλες τις ανάγκες σε όλη την χώρα. 

Μώραλη Υπάρχουν όμως έχουν γίνει η αποδοχή των χρημάτων 

από τις σχολικές επιτροπές. 

Πρόεδρος Κυρία Μώραλη να μην κάνουμε διάλογο. 
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Δήμαρχος Κυρία Μώραλη όπως το είπατε έγινε η αποδοχή 

έγινε η ανακοίνωση και τώρα είναι στην διαδικασία, στην 

εξέλιξη. Πάντως δεν θα μείνει κανένα παιδί είτε από την 

πρωτοβάθμια ούτε από την δευτεροβάθμια που να μην έχει το 

ανάλογο εργαλείο δηλαδή laptop. 

Πρόεδρος Απλά να δηλώσω ότι ο Μήλιος ο Παναγιώτης ο 

μικρός είναι συνδεδεμένος αλλά έχει πρόβλημα με το 

μικρόφωνο θα μιλάει για αυτόν ο κύριος Χατζηβαλάσης και 

βλέπω και τον Παζαρόπουλο τον Θράσο , είναι μαζί με τον 

κύριο Μειμαρίδη τον Νίκο. 

Ζαβέρκος Πάνω σε αυτό κυρία πρόεδρε. 

Πρόεδρος Είναι πάνω στο θέμα; Ορίστε και μετά απαντάει ο 

κύριος Πασχαλιάς. Σας ακούω κύριε Ζαβέρκο. 

Ζαβέρκος Σε αυτό που είπε ο δήμαρχος έχει απόλυτο δίκιο 

διότι απαγορεύεται από την τακτική επιχορήγηση η οποία 

έρχεται για τα σχολεία και είναι και διαφορετική σε αυτό να 

χρησιμοποιηθούν αυτά τα χρήματα, οπότε είναι αρμοδιότητα 

από τον δήμο και του αντιδημάρχου οικονομικών να κάνει την 

αγορά, αλλά μέσω των σχολικών επιτροπών γίνεται πιο 

εύκολα. Οπότε με επιχορήγηση την οποία κάνει ο δήμος στην 

σχολική επιτροπή μόνο για αγορά ηλεκτρονικών υπολογιστών 

και επειδή οι 30000 ευρώ δεν είναι στα όρια της απευθείας 

ανάθεσης δηλαδή των 20 συν ΦΠΑ περνάνε αποκλειστικά 

στους διευθυντές σύμφωνα με τις ανάγκες όπως είπε ο 

δήμαρχος και είναι αποκλειστικά υπεύθυνοι οι διευθυντές σε 

γρήγορο χρόνο , να αγοράσουν για κάθε μονάδα ξεχωριστά 

πόσους ηλεκτρονικούς υπολογιστές χρειάζονται  γιατί άμα 

γίνει διαφορετικά θα ακυρωθεί η απόφαση και θα υπάρχει 

πρόβλημα στο ταμείο της σχολικής επιτροπής με τις τακτικές 

επιχορηγήσεις. Οπότε γίνεται εύκολα από τον δήμο η 

επιχορήγηση στις σχολικές επιτροπές. 
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Πρόεδρος Ο κύριος Πασχαλιάς.. 

 Πασχαλιάς Καλησπέρα σε όλους κατ’ αρχάς, περαστικά σε 

όσους νόσησαν, λοιπόν αναφορικά με το θέμα των 

γυμναστών, δεν γίνονται προσλήψεις και δεν θα γίνουν 

τουλάχιστον όσο μας έχει κλειστούς το υπουργείο και η 

γραμματεία αθλητισμού. Τώρα για ότι νεότερο εννοείται ότι 

περιμένουμε , έχει δοθεί εντολή να γίνει όλη η διαδικασία 

μέχρι και την τελευταία υπογραφή και μόλις μας ξανανοίξουν 

πρώτα ο Θεός θα προχωρήσουμε στις προσλήψεις. 

Μώραλη Αυτή την στιγμή δηλαδή αυτά τα παιδιά δεν 

φαίνονται πουθενά έτσι δεν είναι; Είναι στην αναμονή. 

Πασχαλιάς Είναι στο ταμείο ανεργίας και μεταξύ μας νομίζω 

ότι είναι καλύτερα έτσι γιατί έχουμε και μεγάλο θέμα και με 

την μισθοδοσία τους και θα μπορέσουν να πάρουν και το 

επίδομα. 

Πρόεδρος Προχωράμε νομίζω ότι τελειώσαμε με τις 

ανακοινώσεις. Έχετε ερώτηση; Ποιος; Ορίστε κύριε Λαζαρίδη. 

Μία ερώτηση θέλει να κάνει και ο πρόεδρος της Αγίας 

Τριάδος. 

Καπλάνης Πρόεδρε τι κάνεις; Ήθελα να σου πω ότι είμαι εδώ. 

Θα εξαντλήσω τον χρόνο στα θέματα των ερωτήσεων. 

Πρόεδρος Καλά μια χαρά ευχαριστώ. Λοιπόν ο Ηρακλής έχει 

μια ερώτηση ο πρόεδρος της Αγίας Τριάδας. 

Μακρής Ηρακλής  Όχι ερώτηση πρώτα από όλα να σου ευχηθώ 

να έχεις υγεία , να είσαι δυνατή και γερή και θα ήθελα να  

κάνω μια ανακοίνωση διότι σήμερα είχαμε τον θάνατο από 

COVID-19  του Ιωάννη Τσιπιλίπη από την Αγία Τριάδα  ,  και να 

του ευχηθούμε καλό   παράδεισο και καλό του ταξίδι. 
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Πρόεδρος Καλό του παράδεισο. Λοιπόν πάμε στα εκτός 

ημερησίας, έχουμε ένα εκτός ημερησίας από τον κύριο 

Κούτουκα και το είδατε το θέμα, κύριε Κούτουκα ορίστε. 

Κούτουκας Όχι κυρία πρόεδρε δεν έχω να συμπληρώσω πολλά 

πράγματα, σύμφωνα με τον νόμο φεύγουν οι ιδιώτες από το 

μετοχικό κεφάλαιο των αναπτυξιακών οργανισμών, όπως είναι 

η Ανατολική και καλούμαστε ουσιαστικά να πάρουμε και εμείς 

ένα κομμάτι από αυτό εδώ, είναι εκατό μετοχές κοστίζουν 

8804, το βάζουμε στο δημοτικό συμβούλιο δεν νομίζω να 

διαφωνεί κανένας, μετά θα πάει και οικονομική επιτροπή θα 

τροποποιηθεί ο προυπολογισμός και θα το προχωρήσουμε 

στην αγορά  εφόσον συμφωνήσει το δημοτικό συμβούλιο. 

Πρόεδρος Λοιπόν ομόφωνα το θέμα. 

Μαυρομάτης Κυρία πρόεδρε μισό λεπτό μπορώ να έχω τον 

λόγο; 

Πρόεδρος Ναι προσέξτε λίγο με την ώρα  σας ακούω κύριε 

Μαυρομάτη. 

Μαυρομάτης Κανείς δεν διαφωνεί με αυτήν εδώ την αγορά 

των μετοχών και φυσικά συμφωνούμε αλλά είναι ένα από τα 

μικρότερα ποσά που παίρνουν οι δήμοι που συμμετέχουν στην 

Ανατολική ΑΕ. Παρότι ο δήμος μας μετά από αυτόν τον νόμο 

που έχει ψηφισθεί χρειάζεται να έχει μεγαλύτερη υπόσταση 

μέσα στην Ανατολική να αγοράσει και άλλες μετοχές από 

ιδιώτες οι οποίοι συμμετέχουνε στο μετοχικό κεφάλαιο της 

Ανατολικής. Με αυτή την παρατήρηση ψηφίζουμε το θέμα. 

Πρόεδρος Ωραία ομόφωνα το εκτός ημερησίας, προχωράμε 

στα θέματα. Ορίστε. 

Μώραλη Εμείς και τότε με την συγκρότηση η με την μετατροπή 

εν πάση περιπτώσει  είχαμε ψηφίσει λευκό       οπότε δεν έχει 
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νόημα να ψηφίσουμε σήμερα στις 8500  η οτιδήποτε οπότε 

περνάει κατά πλειοψηφία. 

Πρόεδρος Ωραία οπότε περνάει κατά πλειοψηφία, ο Κώστας ο 

Μαργαρίτης είναι μαζί μας. Προχωράμε στα θέματα της 

ημερήσιας διάταξης Το πρώτο και το δεύτερο είναι μαζί. 

Μαυρομάτης Θα εισηγηθούμε κυρία πρόεδρε εμείς; 

Πρόεδρος Ναι. 

Μαυρομάτης Λοιπόν και το πρώτο και το δεύτερο  θέμα σας 

έχει κατατεθεί σε έναν χρόνο που είναι η 30η Οκτωβρίου, ο 

κανονισμός του δημοτικού συμβουλίου, μιλάει για έξη ημέρες 

ότι μπορείτε να κάνετε μία συνεδρίαση. Τουλάχιστον θα 

περιμέναμε ένα τηλεφώνημα το οποίο να λέγατε ότι 

αναβάλλεται το θέμα θα το φέρουμε μετά από  23  μέρες  έτσι 

ώστε όταν θα κάνουμε νέο δημοτικό συμβούλιο για να το 

ξέρουμε. Γιατί αν μη τι άλλο είναι προσβλητικό να κάνουμε 

ένδεκα σύμβουλοι όπως μιλάει ο κανονισμός του δημοτικού 

συμβουλίου και αναφέρει μία αίτηση για να συζητηθούν δύο 

θέματα και να μην έχουνε μία απάντηση. Αυτό λοιπόν  τον 

κανονισμό του δημοτικού συμβουλίου νομίζω ότι πρώτα εσείς 

πρέπει να τον σέβεστε. Υπάρχουν και συνεργάτες σας που 

μπορούσαν να πάρουν τους συμβούλους η κάποιους από τους 

συμβούλους και να πουν ότι το θέμα σας αυτό θα συζητηθεί 

στο επόμενο δημοτικό συμβούλιο. Πάμε τώρα στα δύο 

θέματα. Αφορά έναν συγκεκριμένο νόμο, τον 4735 που ήρθε 

στον αέρα στις αρχές Οκτώβρη. Δηλαδή εδώ και δυο μήνες και 

αφορά τα σχολικά κυλικεία. Το πρώτο θέμα όπως το αναφέρει 

η ημερήσια διάταξη μιλάει για την ρύθμιση δώδεκα ισόποσων 

δόσεων στα κυλικεία, για το προηγούμενο έτος που διανύσαμε 

δηλαδή το 2019- 2020. Είχαν κληθεί οι περισσότεροι από τους 

κυλικειάρχες και τα χρήματα τα οποία οφείλουν να τους δώσει 

την δυνατότητα το δημοτικό συμβούλιο, μόνο με απόφαση του 
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μπορεί εννοώ τις προηγούμενες φορές υπήρχαν διατάξεις 

διαρθρωτικές τώρα χρειάζεται απόφαση. Η δική μας  πρόταση 

είναι οι δώδεκα ισόποσες δόσεις  η ελάχιστη, ακούγεται ότι θα 

γίνουν και 120 δεν ξέρω αν θα τους πιάσει, αλλά σήμερα που 

θα αποφασίσουμε η ελάχιστη να είναι τουλάχιστον 50.Το ποσό 

θα διαιρεθεί διά το  ποσό που χρωστούν και να πληρωθεί αλλά 

η ελάχιστη δόση να είναι 50. Για να δούμε και το δεύτερο θέμα 

για να το ολοκληρώσουμε, θα μιλήσει φαντάζομαι και η άλλη 

παράταξη και η κυρία Μώραλη και ο κύριος Χατζηβαλάσης , 

άλλες δύο παρατάξεις έχουν συνυπογράψει,μιλάμε για τους 

ανθρώπους οι οποίοι έχουν σήμερα τα κυλικεία και το 2019-

2020 μπορούμε να τους μειώσουμε με απόφαση του 

δημοτικού συμβουλίου έως και 40% των οφειλών τους. Των 

εκμισθωμένων. Η πρόταση μας είναι να εξαντλήσουμε το 

ποσοστό αυτό και να μειώσουμε κατά 40% γιατί από τον 

Μάρτιο και μετά κανένα σχολείο δεν λειτούργησε, και δεν 

μπορούσε κάποιος να αποκτήσει κάποιο εισόδημα 

αξιοπρεπές, ήταν σχεδόν όλα κλειστά αφού όσα 

λειτουργούσαν δεν φέρνανε, τα περισσότερα παιδιά δεν 

μπορούσαν να πάνε στο κυλικείο να προμηθευτούνε προϊόντα, 

η πρόταση είναι να εξαντλήσουμε το ποσοστό του 40% 

μείωσης .Σας ευχαριστώ. 

Πρόεδρος Ωραία, εγώ νομίζω ότι δεν χρειάζεται κάτι 

παραπάνω την εισήγηση την καταλάβαμε όλοι δεν νομίζω ότι 

χρειάζεται να μιλήσει άλλος. 

Καπλάνης Εγώ πρόεδρε έχω απορίες. 

Πρόεδρος Απορίες, να μιλήσει ο κύριος Κούτουκας και θα 

απαντηθούν και οι απορίες. 

Κούτουκας Λοιπόν κύριοι συνάδελφοι, πολλές φορές οι 

εξελίξεις μας προλαβαίνουν, πραγματικά τώρα οι δόσεις έχουν 

γίνει 120, το θέμα αυτό το προβλέπει ο νόμος, ότι έχει βγάλει 
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ο νόμος εμείς σαν διοίκηση εμείς το έχουμε δεχθεί και με το 

παραπάνω πολλές φορές είτε και πιο μπροστά, δεκτό λοιπόν 

και αυτό εδώ  σε αυτή την φάση σε δώδεκα ισόποσες μηνιαίες 

δόσεις, θέλω να πω ότι δεν έχουμε καμία βιασύνη, δεν 

χρειαζόταν να γίνει έκτακτο δημοτικό συμβούλιο, κανένας δεν 

ζήτησε τα λεφτά από τους ανθρώπους αυτούς δεν έχει 

πληρώσει σχεδόν κανένας τίποτε γιατί πραγματικά ήταν μια 

πολύ δύσκολη χρονιά. Οπότε δεκτά ,δεκτά ομόφωνα δεν 

υπάρχει καμία αντίρρηση για τους ανθρώπους αυτούς στα 

σχολικά κυλικεία ,οι άνθρωποι αυτοί έχουν πάθει μεγάλη 

ζημιά. 

 -  Προβλήματα στον ήχο της τηλεδιάσκεψης.   – 

Καπλάνης Συγχωρέστε με λίγο για την παρέμβαση, όσοι από 

τους συναδέλφους έχουν πάρει τον γύρο τους μπορούν να 

ανοίγουν και να κλείνουν το μικρόφωνο. Μόνο όταν θέλουν να 

μιλήσουν να το ανοίγουν .Να μην ακούμε φασαρία. 

Κούτουκας Οπότε δεν έχω να συμπληρώσω κάτι συμφωνώ με 

τις εισηγήσεις που προβλέπει ο νόμος το κάνουμε το τηρούμε 

και μακάρι να δώσουμε και περισσότερες δόσεις. 

Πρόεδρος Κύριε δήμαρχε είχατε να πείτε κάτι; Όχι ωραία, 

κύριε Καπλάνη μια ερώτηση; 

Καπλάνης Εγώ ναι σας παρακαλώ πολύ θέλω να μάθω το εξής. 

Αν κατάλαβα καλά η εισήγηση που έχουμε και η ρύθμιση 

αφορά το 19 και 20. Οι συγκεκριμένοι κυλικειάρχες για τα 

προηγούμενα χρόνια οφείλουν; Και ποια είναι τα ποσά αυτά; 

Τι έκανε η προηγούμενη διοίκηση; Είχε κάνει ρύθμιση; Δεν είχε 

κάνει; Αυτά τα αφήνουμε από έξω; Τι γίνεται με αυτά τα ποσά 

που χρωστάνε από τα παρελθόντα έτη; Δεν έχουμε μέριμνα 

για αυτά; 
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Μαυρομάτης Είναι το θέμα του δημοτικού συμβουλίου αυτό; 

Δεν μπορεί να αλλάξει αυτός ο νόμος και λέει μόνο με 

απόφαση του δημοτικού συμβουλίου. 

Καπλάνης Είναι απάντηση αυτή; 

Πρόεδρος Η κυρία Ζηφκοπούλου να μιλήσει. 

Ζηφκοπούλου  Καλησπέρα σε όλους, σε ότι αφορά το θέμα 

των κυλικείων, υπάρχει στην δευτεροβάθμια και όπως σας έχω 

ενημερώσει και άλλη φορά σοβαρό πρόβλημα υπάρχουν 

τεράστιες οφειλές μπορεί να πλησιάζουν και τις 250000, 

είμαστε σε δικαστική διαμάχη με τους περισσότερους, κάποιες 

υποθέσεις έχουν τελειώσει, προχωράμε , η σχολική επιτροπή 

πληρώνει λεφτά στους δικηγόρους τα οποία δεν θα πάρει 

ποτέ. Δυστυχώς υπάρχουν τεράστιες οφειλές, δηλαδή να σας 

πω μόνον μία οφειλή περίπου βγαίνει στις 130000 μία να σας 

πω , πως μαζεύτηκαν αυτά τα χρήματα. Σε ότι αφορά αυτό για 

τα κυλικεία αν μου επιτρέπετε να συμπληρώσω τα κυλικεία 

είναι κλειστά από 10 Μαρτίου, δεν δούλεψαν οι άνθρωποι και 

φυσικά δεν ήταν ανοιχτά μέχρι τον Ιούνιο, δεν άνοιξαν 

καθόλου. Άνοιξαν λοιπόν τον Σεπτέμβριο και ξανάκλεισαν τον 

Οκτώβριο, ουσιαστικά δηλαδή έναν μήνα άνοιξαν. Δεν 

δούλεψαν. Θεωρώ ότι πρέπει να βρεθεί λύση για αυτούς τους 

ανθρώπους , διότι  από δέκα Μαρτίου και μετά τα σχολεία 

κλειστά ήταν. Οι δόσεις η δεύτερη και η τρίτη δηλαδή δεν τους 

έχει χρεωθεί, τι θα γινόντουσαν δηλαδή; Αυτά. 

Πρόεδρος Ωραία ,ομόφωνα από ότι καταλαβαίνω ομόφωνα το 

πρώτο και δεύτερο θέμα δεν υπάρχει  κάποια αντίρρηση. 

Καπλάνης Πρόεδρε εγώ με την επιφύλαξη για την ικανότητα 

του δήμου να εισπράξει τα χρέη των παρελθόντων ετών. Τα 

οποία δεν εισπράχθηκαν και τα οποία είναι αιμορραγία του 

δήμου και δεν δίνεται λύση. 
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Πρόεδρος Καταγράφηκε. 

Καπλάνης  Οι κυλικειάρχες οι οποίοι θα ωφεληθούν από τη 

απόφαση μας με αστεία ποσά πρέπει να αποφασίσουν για το 

αν θα  κρατήσουν τα κυλικεία η όχι με βάση όσα χρωστάνε. 

Γιατί από ότι φαίνεται δεν μπορούν να αποπληρώσουν τις 

υποχρεώσεις τους  και ούτε το 40% είναι κάτι για αυτούς 

προφανώς είναι ένας πυρήνας για τον COVID-19,  ευχαριστώ.  

Πρόεδρος Ωραία νομίζω ομόφωνα. 

Λαζαρίδης Θέλω τον λόγο. 

Πρόεδρος Αλλάζουμε λίγο καρέκλα με τον Κώστα τον 

Κούτουκα και συνεχίζουμε. 

Χατζηχριστοφή Και εγώ θα ήθελα τον λόγο κυρία πρόεδρε για 

τα κυλικεία.  

Πρόεδρος Να μην αλλάζουμε το θέμα σας παρακαλώ. Η 

εισήγηση του θέματος ήταν συγκεκριμένη Ορίστε κύριε 

Λαζαρίδη. 

Λαζαρίδης Λοιπόν όταν οι άνθρωποι αυτοί δεν έχουνε 

δουλέψει ούτε μία μέρα αυτό τον χρόνο από το μάθημα της 

ημέρας το 40%  τους αδικεί , πρώτη παρατήρηση. Μια γενναία 

απόφαση θα ήταν να τους χαριστούν τελείως τα μισθώματα 

γιατί με την προϋπόθεση βέβαια ότι όποιος θα δέχεται αυτό 

θα έχει ταυτοποιημένες οφειλές τους προηγούμενους 

χρόνους. 

Ζηφκοπούλου Δεν θα τους χρεωθεί ποσό, δεν θα τους μπει 

κανένα ποσό. 

Κούτουκας Η πρόταση του Γιώργου του Λαζαρίδη είναι πολύ 

δίκαιη και  δεν μπορούμε να την εφαρμόσουμε αυτή τώρα 

Γιώργο σε καμία περίπτωση αν δεν γίνει ρύθμιση από την 

πολιτεία. 
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Μήλιος Θερμαικός Νέα Πορεία  Αυτό υπάρχει που λέει ο 

κύριος αντιδήμαρχος αλλά ήθελα να πω λιγάκι σε παρακαλώ 

πρόεδρε , να διευκρινίσω σε αυτό που είπε ο κύριος Καπλάνης 

με την παρατήρηση δεν αιμορραγεί ο δήμος, οι σχολικές 

επιτροπές τα λεφτά αυτά δεν τα εισπράττουν οι δήμοι τα 

εισπράττουν οι σχολικές επιτροπές. 

Πρόεδρος Θέλετε να πείτε κάτι κυρία Χατζηχριστοφή; 

Χατζηχριστοφή Ναι επειδή το ανέφερε η κυρία Ζηφκοπούλου,   

όντως τα χρέη από τα κυλικεία συγκεκριμένα από το ΕΠΑΛ 

είχαμε θέμα, το οποίο και εμείς το κληρονομήσαμε ,θα 

μπορούσε  ο κύριος Βογιατζής νομίζω ήταν πρόεδρος της 

σχολικής επιτροπής, το έχουμε συζητήσει πολλές φορές αυτό 

το θέμα .Και όντως έχουμε δικαστικές διαμάχες, ήταν μέλος η 

κυρία Ζηφκοπούλου της προηγούμενης σχολικής επιτροπής 

όπου είχαμε πάρει όλες αυτές τις γενναίες αποφάσεις για να 

διεκδικήσουμε αυτά που έπρεπε και ήδη κάποια κυλικεία 

άφησαν το μίσθιο. Τώρα από εκεί και πέρα το τι θα κάνουμε 

εμείς και τι θα κάνει η σχολική αν θα τους κυνηγήσει με 

κατασχέσεις και τα λοιπά αυτό είναι μια άλλη ιστορία. Αλλά 

όντως αυτό το χρέος ήτανε πολύ μεγάλο και προσπαθήσαμε 

να το βάλουμε σε μία σειρά. 

Πρόεδρε Λοιπόν να επανέρθουμε στο θέμα μας. 

Ζηφκοπούλου Συγγνώμη . συγγνώμη τα 130000 ευρώ δεν 

αφορούν μόνο το ΕΠΑΛ, αφορούν και ένα άλλο σχολείο το 

οποίο δεν θα φωτογραφίσω εγώ. 

Χατζηχριστοφή Δεν είπα μόνο το ΕΠΑΛ κυρία Ζηφκοπούλου , 

είπα το μεγαλύτερο μέρος του ποσού. 

Ζηφκοπούλου Λοιπόν οι 130000 ευρώ λοιπόν αφορούν 

κυλικείο στο οποίο έγινε έξωση το καλοκαίρι,  δεν έχει καμία 

σχέση με το  ΕΠΑΛ είναι άλλο σχολείο  
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Ζαβέρκος Πρόεδρε  μπορώ να κάνω μια διευκρίνηση λίγο; Γιατί 

μιλάμε για τα κυλικεία   είναι και η κυρία Ζηφκοπούλου στην 

δευτεροβάθμια, η πρωτοβάθμια δεν χρωστάει ούτε ένα ευρώ 

κανένας ούτε ένα ευρώ. Όλα είναι της δευτεροβάθμιας, τα 

χρέη τα 130 που λέει , τα διευκρινίζουμε για να ξέρουμε. Είναι 

τέσσερα σχολεία της δευτεροβάθμιας. Η πρωτοβάθμια είναι 

όλα πληρωμένα μέχρι και το τελευταίο ευρώ. 

Πρόεδρος Το κλείσαμε το θέμα. 

Καπλάνης Μπορώ; Να το κλείσουμε το θέμα με την πρόταση 

του Λαζαρίδη που λέει όλοι αυτοί οι κυλικειάρχες να 

ωφεληθούν της πρότασης να ρυθμίσουν; 

Πρόεδρος Η εισήγηση περνάει όπως είναι με την παρατήρηση 

που έκανε ο Δημήτρης Καπλάνης. Και πάμε στο τρίτο θέμα, 

εισηγητής είναι ο κύριος Κούτουκας. Κύριε Κούτουκα ορίστε. 

Κούτουκας Συνάδελφοι, τελείωσε το πρώτο και το δεύτερο 

θέμα, πάμε στο τρίτο που είναι και ουσιαστικό έτσι και πολύ 

σημαντικό για τα έσοδα του δήμου, έχουμε τα δημοτικά τέλη. 

Ουσιαστικά τα έσοδα του δήμου που παίρνουμε  από τους 

δημότες είναι αυτά τα δημοτικά τέλη. Για πρώτη φορά στα 

τελευταία δέκα χρόνια, δέκα χρόνια πολύ δύσκολα για όλους 

τους Έλληνες και φυσικά και για τους δημότες του δήμου 

Θερμαικού όπου εφαρμόστηκαν πραγματικά όπως έχουν πει 

όλοι βαριά ασήκωτα δημοτικά τέλη. Για πρώτη χρονιά λοιπόν 

φέτος και διανύουμε το πρώτο έτος της διοίκησης και λίγο 

περισσότερο, προτείνουμε μείωση των δημοτικών τελών κατά 

12%, μια πραγματικά τεράστια μείωση αν σκεφτείτε ότι τα 

δημοτικά μας τέλη είναι 5500000, άρα το 12% μεταφράζεται 

σε 600000 ευρώ περίπου. Ταυτόχρονα με την πρόταση αυτή, 

συν διαμορφώσαμε μαζί με τους τρεις συναδέλφους, τον 

κύριο Καπλάνη και τους δύο ανεξάρτητους δημοτικούς 

συμβούλους τον κύριο Αδαμίδη και τον κύριο Ζαβέρκο τον 
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Αντώνη, διαμορφώσαμε μία πρόταση για τις ευπαθείς ομάδες 

του δήμου έτσι και όχι μόνο, όπως είναι οι πολύτεκνοι, οι 

τρίτεκνοι,  οι ανάπηροι και τα λοιπά και το δένω μαζί  και αυτό 

το θέμα γιατί είναι σημαντικό και δίνουμε μία ελάφρυνση που 

δεν είχαν ποτέ στον δήμο Θερμαικού. Αυτό πιστεύουμε ότι θα 

είναι περίπου στις 250000, άρα περίπου στο 4 με 5 % των 

δημοτικών μας τελών. Ουδέποτε στο παρελθόν δόθηκαν 

περισσότερα από 5000 το χρόνο το έτος. 

Μώραλη Πόση είναι αυτή η ελάφρυνση; 

Κούτουκας Ελάφρυνση ναι, έχουμε αυξήσει κατά πολύ κυρία 

Μώραλη τα εισοδηματικά κριτήρια σε πολλά τα βάλαμε και 

απεριόριστα σε κάποια άλλα τα κλείσαμε σε τεράστιο βαθμό 

να χωρούν πραγματικά πάρα πολλοί μέσα. Αυτά τα δημοτικά 

τέλη κύριοι συνάδελφοι εφαρμόστηκαν για δέκα χρόνια και 

έχω δει και την εναλλακτική πρόταση των συναδέλφων της 

αντιπολίτευσης, η οποία για κάποιους έρχεται πολύ όψιμα, 

δηλαδή όταν διοικούσαν και είχαν και το μαχαίρι και το πεπόνι 

και μπορούσαν μέσα στην κρίση γιατί διοικούσαν από το 2014 

ως το 2019, λοιπόν δεν έδωσαν τίποτε παρά στο τελευταίο 

χρόνο ήρθαν και μείωσαν 6% που την μείωση την εισέπραξε η 

νέα διοίκηση. Δεν μπορούν σήμερα να έρχονται και να 

πλειοδοτούν με ποσά που είναι πραγματικά συγκλονιστικά, 

δηλαδή σε μία κίνηση να δώσουμε το ένα τέταρτο των 

δημοτικών μας τελών. Το ένα τέταρτο των δημοτικών τελών 

του δήμου να εφαρμοσθεί. Είναι υποκριτικό, δεν μπορεί 

λογικός άνθρωπος να το δεχθεί αυτό το πράγμα, εμείς είμαστε 

εδώ, ένα βήμα την φορά και το βήμα αυτό που κάνουμε δεν 

είναι βήμα μικρό είναι δρασκελιά μεγάλη, έτσι, 12% και κοντά 

στο 5% η συν διαμορφωμένη πρόταση με τους συναδέλφους 

τους ανεξάρτητους και τον κύριο Καπλάνη που θα δώσει 

περίπου  το 1000000.Μπορεί να έρθει και να πει κάποιος και 

πως είστε τόσο σίγουροι ότι οι ευπαθείς ομάδες θα 
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απορροφήσουν 250000 ευρώ; Εγώ λέω ότι θα την 

απορροφήσουν γιατί πραγματικά χωράνε πολλοί μέσα. Δεν 

κλείνουμε την πόρτα την ανοίγουμε, θα κάνουμε ευρεία 

ενημέρωση και θέλουμε αυτά να τα  πάρουν. Δηλαδή μία ίση 

μείωση 12% σε όλους και κάτι παραπάνω  σε ανθρώπους των 

ευπαθών ομάδων. Εκεί που υπάρχει ιδιαίτερη ανάγκη. Εκεί θα 

σταθούμε δίπλα τους. Έτσι; Αν τώρα έρθουμε του χρόνου και 

πούμε ότι εμείς εκτιμήσαμε 250000 και τελικώς είναι 100000, 

εδώ είμαστε να δώσουμε συμπληρωματικά είτε στους ίδιους, 

εφόσον κρίνουμε ότι πρέπει αυτοί να ενισχυθούν ακόμη 

περισσότερο, με μεγαλύτερη έκπτωση γιατί είναι στο 50%, να 

πούμε ότι είναι 70 αν το επιτρέπει ο νόμος η 80 λοιπόν η θα 

δώσουμε πάλι στους δημότες και αυτό το ποσό που 

συνυπολογίζουμε σήμερα και το δεχόμαστε και το υπερβάλλον 

που θα δούμε ότι μας περισσεύει. Δεν μπορούμε σε καμία 

περίπτωση να κάνουμε τέτοια βήματα στο κενό, εγώ θέλω να 

συμπληρώσω σε αυτά εδώ ότι το 24% που προτάθηκε με το 3% 

που δόθηκε όταν ήταν κάποιοι διοίκηση, είναι 800% επάνω 

κύριοι συνάδελφοι, 800 % , όχι ένα και δυο. Σήμερα έρχονται 

και πλειοδοτούν και κάνουν μνημόσυνο με ξένα κόλλυβα, 

δηλαδή όντας έξω από την διοίκηση λένε πως θα 

στραγγαλίσουν. Και εγώ θέλω να είμαι ξεκάθαρος σε αυτό το 

πράγμα, ο σκοπός, δεν ενδιαφέρει να κάνετε καλό στους 

δημότες, έτσι αν χρειαζόταν για να πιστέψει ο Τσαμασλής να 

κλείσετε τα δημοτικά τέλη κατά 24% θα το κάνατε με χαρά. Και 

θα λέγατε είναι αναγκαίο. Λοιπόν πρέπει να γίνει κατανοητό, 

ότι δεν μπορεί τέτοιες προτάσεις, οι οποίες είναι πρόχειρες, οι 

οποίες είναι θα το πω ξανά στο πόδι φτιαγμένες και μόνο και 

μόνο με αντιπολιτευτικό τρόπο, μόνο και μόνο για να 

στραγγαλίσουν οικονομικά τον δήμο να γίνονται και να 

γίνονται αποδεκτές. Εγώ πιστεύω ότι δεν θα γίνουν αποδεκτές 

από την πλειοψηφία του δημοτικού συμβουλίου, δεν μπορεί 

να περάσει, υπάρχει σοβαρότητα και δεν θα περάσει μια 
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τέτοια πρόταση. Αυτή η διοίκηση στον πρώτο χρόνο λοιπόν   

μειώνει 12% τα δημοτικά τέλη , δίνει επιστροφή στις ευπαθείς 

ομάδες ένα μεγάλο ποσό, εκτιμώ γύρω στο 5% και εδώ 

είμαστε να τα ξαναμελετήσουμε. Η πρόταση η εναλλακτική αν 

θα διαβάσετε κύριοι συνάδελφοι την εισήγηση της υπηρεσίας, 

δεν την βρίσκει καθόλου σωστή. Δεν την βρίσκει 

ισοσκελισμένη υπάρχουν τεράστια κενά στα νούμερα αλλά και 

στους υπολογισμούς. Υπολογίζει 1000000 από τις εισπράξεις 

αναδρομικών δημοτικών τελών, δεν πρόκειται να είναι αυτό το 

ποσό ούτε κατά τα μισά, παίρνει τις 300000 τετραγωνικά 

μέτρα και εκτιμά ότι όλα αυτά είναι φωτιζόμενες επιφάνειες, 

όταν στις 10500    δηλώσεις που έχουν υποβληθεί 

ηλεκτρονικά, οι 3500 είναι για μη ηλεκτροδοτούμενους 

χώρους. Μη ηλεκτροδοτούμενοι χώροι σημαίνει μηδέν 

δημοτικά τέλη. Μηδέν κυρίες και κύριοι, ο ΤΑΠ είναι ελάχιστο 

είναι ένα ευρώ είναι τίποτε, άρα δεν πρόκειται να 

εισπραχθούν αυτά τα ποσά. Υπερτιμάτε τα έσοδα που δεν θα 

υπάρξουν και υποτιμάτε τα έξοδα. Έχει πει ο δήμαρχος κύριοι 

σε όλους τους τόνους ότι ο πρωταρχικός μας σκοπός είναι η 

καθαριότητα και το περιβάλλον. Το δείξαμε από την πρώτη 

μέρα. Ο δήμαρχος έχει κρατήσει την καθαριότητα στα χέρια 

του έτσι μέχρι και σήμερα .Δίνοντας σημασία σε αυτό το 

πράγμα. Δέκα χρόνια και εγώ ήμουν μέλος της προηγούμενης 

τετραετίας της διοίκησης της προ προηγούμενης,  λοιπόν δέκα 

χρόνια παλεύουμε με τα σκουπίδια και δεν μπορούμε να  τα 

λύσουμε. Σήμερα ήρθε αυτή η διοίκηση και προς τιμήν του 

δημάρχου  κατάφερε με τον ίδιο εργολάβο, με τα ίδια έξοδα, 

τα ίδια κόστη να καθαρίσει τον δήμο, επιστρατεύοντας την 

περιφέρεια και το δημοτικό ταμείο έτσι γιατί κάποτε όλα αυτά 

τα χρόνια της ανάπτυξης των τριάντα ετών, τα μπάζα και τα 

σκουπίδια τα θάβαμε στα ρέματα. Δεξιά και αριστερά, σήμερα 

δεν μπορούμε να το κάνουμε αυτό, ούτε έχει χώρο αλλά ούτε 

και το επιτρέπει κανένας. Πρέπει να τα πάρουμε από εδώ και 
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να  τα πάμε στην Δυτική Θεσσαλονίκη. Αυτό κύριοι 

συνάδελφοι έχει κόστος. Θα το πληρώσουμε εμείς, θα το 

πληρώσουν οι δημότες, δεν γίνεται να πεταχτούν στον δρόμο. 

Λέω λοιπόν για αυτά όλα χρειάζονται χρήματα, τα χρήματα 

που εισπράττει ο δήμος, το μοναδικό έσοδο που είναι τα 

δημοτικά τέλη ας μην γελιόμαστε, τώρα τα υπόλοιπα όλα  τα 

τέλη κοινοχρήστων χώρων και τα λοιπά είναι ένα πολύ μικρό 

ποσοστό. Έρχεται λοιπόν τώρα ένας μεγάλος αριθμός 

δημοτικών συμβούλων, ένας πολύ μεγάλος αριθμός που με το 

ηλεκτρονικό σύστημα αυτό ίσως διαμορφώνει και μία 

κατάσταση και λέει κύριοι θα μειώσετε τα δημοτικά τέλη 24%, 

έρχεται λοιπόν να  κάνει πολιτική. Μα εμείς είμαστε διοίκηση 

κύριοι, εμείς ελεγχόμαστε από τους δημότες, δηλαδή θα μας 

κόψετε τα έσοδα για να μην μπορούμε να προσφέρουμε έργο; 

Μα αυτό το υποσχεθήκαμε αυτό είπε ο δήμαρχος, όταν έβαλε 

υποψηφιότητα είπε θα καθαρίσουμε τον τόπο, πως λοιπόν θα 

καθαρίσει ο τόπος; Πως με ποια λογική με ποια διαδικασία; 

Και πάλι μέσα σε αυτή την κρίση λοιπόν ερχόμαστε εμείς και 

δίνουμε αυτή την μεγάλη τεράστια μείωση των δημοτικών 

τελών και λέμε ότι δεν θα μειωθεί καμία μα καμία υπηρεσία 

στους δημότες. Τίποτε δεν θα μειώσουμε, θα δώσουμε αυτή 

την μείωση των δημοτικών τελών και θα αυξήσουμε, γιατί ο 

διαγωνισμός που κάνουμε είναι πολύ μεγαλύτερος, έχει πολύ 

μεγαλύτερες παροχές στους δημότες αλλά δεν είναι μόνο ο 

διαγωνισμός είναι και τα ογκώδη τα οποία πρέπει να φύγουν 

σε κάθε γωνιά, σε κάθε γωνία του δήμου δεν το ξεχνάμε αυτό 

το πράγμα. Φωτογραφίσεις φωτογραφιών για οτιδήποτε, 

λοιπόν αυτά σήμερα πρέπει να συνεχίσουμε να  τα 

προσφέρουμε στους δημότες. Για αυτό λέω , ένα βήμα την 

φορά και το δικό μας βήμα δεν είναι βήμα απλώς είναι 

δρασκελιά μεγάλη. Εσείς όμως η κάποιοι από εσάς, εγώ 

πιστεύω ότι κάποιοι παρασύρθηκαν δεν μπορώ να διανοηθώ 

ότι έρχονται αβασάνιστα και προτείνουν το ένα τέταρτο των 
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δημοτικών τελών να φύγει σε μια στιγμή. Όταν αυτοί που το 

προτείνουν είχαν το μαχαίρι και το πεπόνι , είχαν την 

πλειοψηφία, εμείς δεν έχουμε πλειοψηφία ,δέκα δημοτικοί 

σύμβουλοι και δύο δώδεκα και πιστεύω ότι θα καταφέρουμε 

να κερδίσουμε και άλλους δημοτικούς συμβούλους για το 

ορθό .Έτσι κύριοι συνάδελφοι κάνουμε κριτική; Δεν γίνεται να 

βάζουμε ας πούμε , έτσι πως να το πω με κίνδυνο την 

λειτουργία του δήμου έτσι για να διώξουμε τον χαλίφη, έτσι 

δεν γίνεται αυτό το πράγμα εγώ ήμουν αυτός που την 30 που 

υπέγραψε ο Αλεξανδρής την εργολαβία τότε με τον εργολάβο 

καθαριότητας, ότι δεν μπορούμε να την διακυβεύσουμε γιατί 

τότε αν θυμάστε κύριε Μαυρομάτη πολύ καλά, δεν ψηφίζατε 

από την μέρα των εκλογών τον Μάιο που έγιναν μέχρι τον 

Αύγουστο που αποχωρήσαμε εμείς, δεν ψηφίζατε ούτε χίλια 

ευρώ να πληρωθούν, είναι βασικό κυρία πρόεδρε, το 

καταλαβαίνω αυτό που λέτε, αλλά το θέμα αυτό είναι το πιο 

βασικό για όλη την χρονιά και δεν θα έλεγα για όλη την χρονιά, 

θα πω για όλη την τετραετία. Δεν μπορούν να μειωθούν 

δημοτικά τέλη, από ένα δημοτικό συμβούλιο το οποίο δεν θα 

μπορέσει ποτέ ακόμη και αν χρειαστεί ανάγκη και δεν θα έχει 

κανένα έσοδο ο δήμος και τα σκουπίδια είναι στην άκρη να 

ξαναυξήσει τα δημοτικά τέλη. Άρα, δεν μιλάμε για ένα θέμα 

που είναι μιας στιγμής είναι ένα θέμα μιας  ζωής εδώ πέρα. 

Άρα, εγώ λέω ότι με υπευθυνότητα, με σοβαρότητα να 

σταθούμε εδώ, βγάζοντας τις κομματικές , τις παραταξιακές, 

τις όποιες παρωπίδες και στηρίζοντας τον δήμο Θερμαικού , 

όχι τον Τσαμασλή, ούτε τον Μαυρομάτη ούτε τον Καπλάνη 

ούτε τον Χατζηβαλάση, ούτε τον Τζέκο. Λοιπόν στηρίζοντας τον 

δήμο Θερμαικού . Πως τον στηρίζουμε; Μην κλείνοντας τον.  

Δεν μπορεί λοιπόν να έρθει η διοίκηση αυτή στα δέκα  χρόνια 

να δίνει μια τόσο μεγάλη έκπτωση και κάποιοι να πυροδοτούν 

στο άπειρο. Δεν θα συμπληρώσω άλλο νομίζω έγινα απόλυτα 

κατανοητός, νομίζω ότι το δημοτικό συμβούλιο, η πλειοψηφία 
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του θα σταθεί στο ύψος αυτό όπως ακριβώς το είπα, γιατί 

αλλιώς θα πρέπει να το σχεδιάσουμε με μελανά χρώματα, έτσι 

, νομίζω ότι δεν είναι θέμα του Τσαμασλή, δεν είναι κανενός 

άλλου είναι θέμα του δήμου Θερμαικού. Σας ευχαριστώ πολύ 

είμαι στην διάθεση σας για κάθε παρατήρηση εγώ χοντρά 

χοντρά  σας τα είπα , έχετε μπροστά σας από μέρες  τις 

εισηγήσεις, νομίζω ότι όλοι βγάζετε τα συμπεράσματα σας, 

ακόμη και ο πιο αδαής θα μπορεί εύκολα να σκεφθεί και να 

κρίνει εύκολα αυτά που είπα , σας ευχαριστώ. 

Πρόεδρος Ευχαριστούμε κύριε Κούτουκα, δήμαρχε μήπως 

έχετε να προσθέσετε κάτι; 

Δήμαρχος Δεν θα μιλήσω τώρα θα ακούσω όλους και μετά θα 

τοποθετηθώ στην συνέχεια. Σας ευχαριστώ. 

Πρόεδρος Ωραία , κύριε Μαυρομάτη. 

Μήλιος Θερμαικός Νέα Πορεία. Πριν τοποθετηθεί ο 

επικεφαλής της παράταξης, Γιάννη να πω δύο κουβέντες  μόνο    

και δύο ερωτήσεις να κάνω στον αντιδήμαρχο μπορώ; 

Πρόεδρος Πριν από τον επικεφαλής ; Δεν γίνεται. 

Μήλιος ΘΝΠ Ναι λέω πριν τον επικεφαλής της παράταξης μου 

μπορώ να κάνω δύο ερωτήσεις στον αντιδήμαρχο 

οικονομικών; 

Πρόεδρος Αν ο επικεφαλής της παράταξης σας  σας δίνει την 

σειρά του ναι. 

Μαυρομάτης Να την πάρει ναι κυρία πρόεδρε. 

Μήλιος ΘΝΠ Επειδή δήμαρχε κύριε Μαυρομάτη, ξέρετε είναι η 

θέση την οποία παραδίδεις , παραλαμβάνεις, λοιπόν κάποτε 

εγώ το 2014 παρέλαβα την αντιδημαρχία οικονομικών όπως 

την παρέλαβε τώρα και ο κύριος Κούτουκας. Κατ’ αρχάς αυτό 
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που είπε εγώ δεν συμφωνώ ότι κανένας συνάδελφος και καμιά 

παράταξη δεν. 

Καπλάνης Τάκη η ερώτηση είναι τοποθέτηση. Την ερώτηση. 

Μήλιος Ερώτηση. Αυτό που θέλω να ρωτήσω είναι εάν ο 

κύριος Κούτουκας ο αντιδήμαρχος ο τωρινός , έχει από την 

υπηρεσία η από τους ισολογισμούς από τους απολογισμούς, 

από την υπηρεσία όχι από μόνος του το τι παρέλαβα εγώ το 

2014 και η παράταξη του κυρίου Μαυρομάτη όσον αφορά 

ταμειακά διαθέσιμα  χρήματα και λοιπά και το τι παρέλαβε ο 

κύριος Κούτουκας το 2019. Θα ήθελα να τα φέρει στο 

δημοτικό συμβούλιο. Λέγοντας λοιπόν ότι εμείς κάποτε είχαμε 

το μαχαίρι και το πεπόνι, βεβαίως και το είχαμε αλλά είχαμε 

παραλάβει και κάποια τα  οποία τα θέλω επίσημα. Να τα 

παρουσιάσει στο δημοτικό συμβούλιο, ευχαριστώ πολύ. 

Καταλαβαίνετε τι θέλω να πω. 

Πρόεδρος Ευχαριστούμε, κύριε Μαυρομάτη έχετε τον λόγο. 

Μαυρομάτης Κυρία πρόεδρε σας ευχαριστώ,  άκουσα την  

εισήγηση του αντιδημάρχου οικονομικών  και   πραγματικά 

φαντάζομαι ότι έγινε μεγάλη προσπάθεια εκ μέρους του για να 

δικαιολογήσει πράγματα, αλλά προσβάλοντας και συγχρόνως 

τον επικεφαλής της παράταξης του και σημερινό δήμαρχο. 

Γιατί όταν μιλάει για υποκρισία που σημείωσε και για 

προχειρότητα  αναφέρεται φαντάζομαι και φωτογραφίζει τον 

κύριο Τσαμασλή. Διότι όλη την διάρκεια της πενταετίας αλλά 

και την περίοδο την προεκλογική σύνθημα της σημερινής 

διοίκησης και μήνυμα από τους πολίτες  ήταν ότι η μείωση των 

δημοτικών τελών θα είναι 24%  . Δεν είναι υποκριτές; Ήταν 

υπεύθυνοι σε αυτό το οποίο  κατέθεσαν; Για να ξεγελάσουν 

τον κόσμο και να υφαρπάξουν την εξουσία; Ξεκινάω λοιπόν ο 

κύριος Κούτουκας οφείλει να θυμηθεί αλλιώς θα του το 

θυμίσω εγώ ότι το 2011 αλλά και το 2013 έκανε δύο αυξήσεις 
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στον δήμο Θερμαικού, αύξησε τα δημοτικά τέλη όχι 24% στον 

Θερμαϊκό που είναι το 50% των πολιτών, για την Περαία , 

Νέους Επιβάτες και Αγία Τριάδα αύξησε 27,2 % 

 

 

 

Αυτή λοιπόν ήταν η τετραετία με αντιδήμαρχο  τον κύριο 

Κούτουκα. 

Χατζηβαλάσης Πιο πίσω κύριε Μαυρομάτη  δεν ακούγεται. 

Μαυρομάτης Ευχαριστώ. Έχοντας λοιπόν αυτή την γενναία 

αύξηση, πολύ σωστά είπε ο κύριος Μήλιος, τι έχει κάνει η 

διοίκηση; Τι παρέλαβε και τι παράδωσε; Εμείς παραδώσαμε 

ένα ταμείο για να μπορεί να λειτουργήσει και σε δύσκολους 

χρόνους, από το 2010 η χώρα ζει δύσκολες καταστάσεις 

οικονομικές  και παραδώσαμε απολογισμούς και ισολογισμούς 

θετικούς. Μάλιστα πρόσφατα περάσαμε στην οικονομική 

επιτροπή του 2019 , είχαμε μεγάλα αποτελέσματα   χρήσεως 

που   φτάνανε σε ποσά περίπου στα 2500000. Είναι καλή η 

λειτουργία του δήμου Θερμαικού καλή δεν ήταν στα 

προηγούμενα τέσσερα χρόνια προτού ξεκινήσουμε. Πάμε 

λοιπόν στην πρόταση μας. Αρχίσαμε εκτός από τις συμβάσεις 

καθαριότητας με 96000 ευρώ τον χρόνο, σήμερα το 21 δηλαδή 

περιμένουμε σύμβαση των 200000 ευρώ  τον χρόνο. Δηλαδή 

θέλουμε πολλή καθαριότητα 

Αφού σήμερα έχουμε καλή καθαριότητα με 96000 ευρώ, γιατί 

να την κάνουμε 200000 ευρώ; Μας περισσεύουν χρήματα; 

Αυτή είναι η οικονομία που πρέπει να  κάνουν; Παραδώσαμε 

39 εργαζόμενους, έξη αυτοκίνητα που δεν τα είχαμε εμείς και 

τα πληρώσαμε από την τσέπη μας, δηλαδή από τους ιδίους 

πόρους, οι πολίτες τα πλήρωσαν και μειώσαμε τα δημοτικά 
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τέλη σε σχέση με αυτό που παραλάβαμε στα 10%, εκτός από 

το Μεσημέρι που εκεί τα τέλη ήταν μειωμένα κατά 16,80%, 

στις κατοικίες κατά 15% στους επαγγελματίες. Επαναλαμβάνω 

αυτό που παραλάβαμε και αυτό που παραδώσαμε και το 

παραδώσαμε πήραμε απόφαση παρακαλώ τον Νοέμβρη του 

18. Τότε ξέρετε τι ψήφισε η σημερινή διοίκηση; Έλεγε εγώ 

θέλω μείωση 24% δεν ψηφίζουμε το 6%. Είχαμε     κάνει και 

μία μείωση 3% και καταψηφίσθηκε και το 6%  αλλά η πρόταση 

ήταν μία απαίτηση έξη μήνες επτά μήνες , οχτώ μήνες, γιατί 

είμασταν και για το 19 οχτώ μήνες το 70%, όλο το 19 

διοικούσαμε εμείς. Η πρόταση ήταν 24%. Αυτή λοιπόν η 

διαφορά δεν μπορεί να είναι πρόχειρη η υποκρισία, σημαίνει 

ότι έχεις κάνει ένα πρόγραμμα ,σημαίνει ναι ότι κατέχω το 

αντικείμενο και προτείνω αυτό. Τι κάναμε εμείς; Έχοντας ως 

γνώμονα αυτό, την μείωση που πρέπει στην σημερινή εποχή, 

στις δύσκολες στιγμές, καθίσαμε  και δουλέψαμε πολλές ώρες 

και πρέπει να πω ότι είναι χαρά όταν συνεργάζονται πολλές 

παρατάξεις με έναν μοναδικό σκοπό. Όχι να κάνουμε την ζημιά 

στην διοίκηση όπως προαναφέρθηκε αλλά να βοηθήσουμε 

τους πολίτες γιατί αυτός είναι ο στόχος μας. Δίνεται μία 

εξαιρετική ευκαιρία, να βοηθήσουμε τους πολίτες γιατί τα 

έσοδα πλέον του δήμου, υπάρχουν έσοδα που δεν τα περίμενε 

καμιά φορά ο δήμος να τα έχει αυτά. Δηλαδή 600000   ευρώ 

δίνονται έσοδα κύριε αντιδήμαρχε των οικονομικών και κύριοι 

συνάδελφοι, για να αγοράσουμε απορριμματοφόρα και όχι να 

τα  πληρώσουμε από ιδίους πόρους. Επιπλέον, παίρνουμε 

χρήματα για τα αδήλωτα τετραγωνικά και δεν κάνουμε  καμία  

σκέψη των 10910 που είπατε και τα 3000 είναι αδήλωτα που 

τα βρήκατε αυτά;  Αναφέρεται πουθενά αυτή η εισήγηση σας; 

Όχι φυσικά. Έχουμε αδήλωτα βάση της υπηρεσίας 301.777, τα 

οποία στις 21 Σεπτεμβρίου εμφανιζόταν πολύ περισσότερα 

αυξημένα, αλλά κάποιος άλλος προσπάθησε να μειώσει τα 

έσοδα του δήμου, να μας παραπλανήσει και στις 21 
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Σεπτεμβρίου εμφανίστηκαν κρατηθείτε καλά τα τετραγωνικά 

του δήμου ήταν 3200000 σε όλο τον δήμο. Το 2019 ήταν 

3180000, το 2018 πάντα βάση της υπηρεσίας ήταν 3067000 

,ξέρετε πόσα ήταν τα  τετραγωνικά; Ήταν 

 

 

400000 λιγότερα  αυτά που δόθηκαν στις παρατάξεις, 380000 

για την ακρίβεια τετραγωνικά μέτρα  εξαφανίσθηκαν από τον 

δήμο Θερμαικού δεν υπάρχουν δηλαδή αυτά που 

προστίθενται.  Έτσι λέει η υπηρεσία. Έχουμε 301777 

τετραγωνικά μέτρα  τα οποία μεταφράζονται σε 600  τόσες 

χιλιάδες.   

Κύριοι, 

καταθέσαμε με άλλες 3 παρατάξεις εναλλακτική πρόταση, όπως 

προβλέπεται από τον νόμο, για μείωση 24% των δημοτικών 

τελών.  Μια ισόποση μείωση που  υποσχέθηκε και δεσμεύθηκε 

ο κύριος Τσαμασλής   24% είναι δυνατή γιατί: 

Αυξάνονται τα τ.μ.  κατά 302.000 τουλάχιστον από  τις 

δηλώσεις των ιδιοκτητών και μάλιστα με αναδρομική ισχύ από  

01.01.2020 

Αυτό σημαίνει αύξηση εσόδων κατά  1.500.000€. 

Το Υπ. εσωτερικών χρηματοδοτεί τους δήμους  με 600.000€ 

έκαστο για την αγορά απορριμματοφόρων γεγονός που μειώνει  

τις υποχρεώσεις του δήμου και αυξάνει το αποθεματικό στην 

υπηρεσία  καθαριότητας. 

Υπάρχουν 3.500.000€ από  το 2020 που δεν χρησιμοποιήθηκαν 

για την αγορά οχημάτων μόνο και μόνο   για να οδηγηθούμε 

στην φαραωνική  σύμβαση  με ιδιώτη 7.500.000€. 

Η ετήσια υποχρέωση προς τον  ΔΕΔΗΕ 800.000€  από 

1.350.000€ που καταβάλαμε το 2014 λόγω του μεγάλου έργου 

των LED. 

Η πρόταση μας παρά την μείωση 24% δίνει την δυνατότητα για 

την αγορά  4 νέων απορριμματοφόρων, πλυντηρίου και άλλων 

οχημάτων.  
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Δυστυχώς η διοίκηση του δήμου αρνείται την πρόταση μας, 

παρά ότι συχνά  επικαλείται συναίνεση, και προτιμά μείωση 

12% που σημαίνει ότι από τα πρόσθετα τέλη που θα εισπράξει 

από τους πολίτες μόλις το 40% θα παραχωρήσει! 

Είναι κρίμα για την αναλγησία που δείχνει και για τους 

άνεργους αφού τους διαγράφει από τις ευπαθείς ομάδες όπου 

τους είχαμε εντάξει εμείς πριν 5 χρόνια για να δικαιούνται 

μείωση 50% στα τέλη. 

Οι ίδιοι άνθρωποι την τετραετία 2011-2014  αυξήσατε τα 

δημοτικά τέλη 38%  ενώ για την συντήρηση οχημάτων αφήσατε 

χρέος 316.000€!!! 

Με τις πράξεις σας οδηγείτε τον δήμο μας σε οικονομικό 

μαρασμό εξαντλώντας και το τελευταίο ευρώ προς τους ιδιώτες 

από την τεράστια προίκα των 15.500.000€ που σας 

παραδώσαμε. 

Πρέπει να πω όμως το εξής, κατεβάζοντας αυτή την πρόταση, 

τα στοιχεία τα οποία μας δόθηκαν επανειλημμένως ήταν 

λανθασμένα και αυτό δεν έγινε τυχαία, έγινε για να 

δημιουργήσει πρόβλημα. Κάναμε όμως κοινή προσπάθεια και 

κατεβάσαμε μια πρόταση που όχι μόνο δεν είναι λανθασμένη 

είναι απόλυτα σωστή   όμως η υπηρεσία έχει μια διαφορά 

βγάλει εδώ για να μας πει ότι η πρόταση μας   δεν είναι σωστή, 

η πρόταση είναι απόλυτα σωστή και μάλιστα δίνει στον δήμο 

την δυνατότητα να αγοράσουμε εξοπλισμό στον δήμο , το 

καταθέσαμε στην διοίκηση .Κλείνω κυρία πρόεδρε λέγοντας 

ότι αυτό το οποίο μας  λέει η πρόταση είναι να βοηθήσει τους 

πολίτες και συνολικά οι σύμβουλοι που θα ψηφίσουν αυτό 

πρέπει να έχουν στο μυαλό τους. Κλείνω λέγοντας ότι 

προσδοκούμε να ψηφισθεί η πρόταση μας  η οποία είναι να 

μειωθούν κατά 24%   τα δημοτικά τέλη στον δήμο Θερμαικού. 

Ευχαριστώ. 

Ωραία ευχαριστούμε, κύριε Τζέκο. 

Ζαβέρκος Πρόεδρε μπορείτε να μας πείτε πόσοι είναι 

παρόντες; 
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Πρόεδρος Νομίζω όλοι εκτός από τον κύριο Χάκη. Ο κύριος 

Παράσχου δικαιολογημένα .Κύριε Τζέκο σας ακούμε. 

Τζέκος  Ευχαριστώ πρόεδρε. Κύριε δήμαρχε πράγματι η 

καθαριότητα είναι ζητούμενο και για εμάς. Είναι αλήθεια ότι 

πονούσε ο δήμος μας στο κομμάτι αυτό. Όλοι επιθυμούμε 

έναν δήμο καθαρό  που είναι η βάση για όλα τα υπόλοιπα. 

Εσείς όμως σε αντίθεση με αυτά που έχει θέσει η δική μας 

παράταξη δεν ακολουθείτε, ακολουθείτε έναν άλλο  δρόμο, το 

αποτέλεσμα βέβαια θα δείξει αν σας δικαιώνει η όχι 

αναθέτοντας  τεράστιες φαραωνικές όπως λέμε συμβάσεις 

στην καθαριότητα σε εργολάβους ενώ εμείς υποστηρίζαμε ότι 

πρέπει να οργανωθεί σωστά η υπηρεσία του δήμου, έτσι ώστε 

να είναι εξίσου αποτελεσματική να  έχουμε το ίδιο 

αποτέλεσμα με εξοικονόμηση πόρων. Οπότε το ζητούμενο 

είναι για όλους το ίδιο, η διαδρομή και ο δρόμος διαφέρει   

που θα επιλέξουμε  για να φτάσουμε εκεί. Με την δική μας 

πρόταση, θεωρούμε ότι αυτό θα έχει και εξοικονόμηση πόρων 

για τους δημότες. Λοιπόν υποστηρίζαμε   με  τα δεδομένα που 

υπάρχουν σήμερα ότι μία γενναία μείωση των δημοτικών 

τελών είναι εφικτή. Λόγω των υψηλότατων δημοτικών τελών 

που είχε ο δήμος μας, λέγαμε ότι έχουμε τα υψηλότερα τέλη 

στην Ελλάδα, λόγω των εσόδων που ήρθαν και θα έρθουν 

λόγω των επιπλέον τετραγωνικών μέτρων που δηλώθηκαν, 

λόγω της δυσμενούς οικονομικής κατάστασης που υπάρχει και 

για να ελαφρύνουμε λίγο την οικονομική κατάσταση των 

δημοτών, λόγω των απορριμματοφόρων και των εσόδων που 

θα έρθουν από το υπουργείο εσωτερικών, υπάρχουν πολλοί 

λόγοι που θα δικαιολογούσαν μία γενναία μείωση των 

δημοτικών τελών.   Με χαρά ακούω σήμερα, ότι με την 

ενδιάμεση συζήτηση για τα δημοτικά τέλη όπου 

παρουσιάζονται από τον αντιδήμαρχο μια κακή οικονομική 

κατάσταση, κάποια μεγέθη οικονομικά έτσι μελανά που στην 
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ουσία προέτρεπαν , οδηγούσαν σε μία αύξηση των δημοτικών 

τελών κάτι το οποίο είναι απόλυτα αναληθές. Εδώ με χαρά 

ακούω την τοποθέτηση και την εισήγηση και την είδαμε γιατί 

θεωρώ ότι σε αυτό συνέβαλε η σύσσωμη η σχεδόν σύσσωμη 

στάση  της αντιπολίτευσης. Πετύχαμε να σας φέρουμε στον 

επιθυμητό δρόμο, σε αυτόν τον δρόμο της λογικής ο οποίος 

είναι μία γενναία  μείωση των δημοτικών τελών και 

πραγματικά η σύγκλιση απόψεων είναι θεμιτή. Και μακάρι να 

επιτυγχάνεται και με την διοίκηση  , είναι θεμιτή είναι πολύ 

ευνοϊκό, πολύ θετικό που κατάφεραν να συνεννοηθούν 

τέσσερις παρατάξεις  να έχουν μια κοινή θέση και να 

προτείνουν αυτή την μείωση των δημοτικών τελών. Δεν θα 

αναφερθώ σε λεπτομέρειες είναι μια τεκμηριωμένη πρόταση η 

δικιά μας , οι λεπτομέρειες σχετικά με τα νούμερα  όσοι έχουν 

έτσι και νομίζω ο Γιώργος  ο Χατζηβαλάσης συγκεκριμένα 

μπορεί να αναφέρει γιατί δούλεψε και επίμονα και επίπονα 

στο θέμα αυτό και στην συνέχεια αν χρειασθεί θα 

επανατοποθετηθούμε. Εντάξει;  

Πρόεδρος Ωραία , ευχαριστούμε κύριε Τζέκο. Ο κύριος 

Χατζηβαλάσης τον λόγο. 

Χατζηβαλάσης Ευχαριστώ πολύ κυρία πρόεδρε. Δεν θα μείνω 

καθόλου στο πολιτικό κομμάτι, τοποθετήθηκε εν πάση 

περιπτώσει ο κύριος αντιδήμαρχος, θα μείνω καθαρά στο      

τεχνοκρατικό, δεν θα ακολουθήσω τους χαρακτηρισμούς σου, 

θα πω ότι ακόμη και ο πιο κακόπιστος ,αν πάρει τον τελευταίο 

μήνα κατά την εισήγηση της υπηρεσίας και δει πίσω τον 

πίνακα πέντε ισοσκέλιση εναλλακτικών προτάσεων, θα δει την 

διαφορά μας είναι 68000 παραπάνω έσοδα που εμφανίζουμε 

εμείς σε σχέση με την πρόταση του κυρίου Κούτουκα, εμείς 

εμφανίζουμε 68000 παραπάνω έξοδα από ότι ο κύριος 

Κούτουκας, είναι γιατί είπατε ότι εμείς προσπαθούμε να τον 

πνίξουμε να τον οδηγήσουμε τον δήμο σε ασφυξία, λοιπόν η 
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διαφορά η δικιά μας είναι 3769  έλλειμμα  , η διαφορά της 

υπηρεσίας είναι  3419 έλλειμμά. Αυτή είναι η αλήθεια. Όσον 

αφορά τα επί μέρους κομμάτια, θα πω ότι πραγματικά 

κατέβαλλε κάθε προσπάθεια η υπηρεσία ,δεν ξέρω αν το 

έκανε από μόνη της, αλλά δεν είναι δυνατόν στις 20 

Σεπτεμβρίου να μου δίνει ο προϊστάμενος της υπηρεσίας 

έγγραφο και το δείχνω,  εντάξει; Μου δίνει τα τετραγωνικά 

μέτρα ανά δημοτική κοινότητα και ενότητα που αν τα 

προσθέσεις βγαίνουν 2020000, εδώ είναι για να τα βλέπετε 

κιόλας εντάξει; Εδώ είναι και η υπογραφή του κυρίου Ζήση 

Μαδυτινού, να μην λέτε ότι τα βγάζω από το μυαλό μου, νάτη 

η υπογραφή του, δεν ξέρω αν την βλέπετε, λοιπόν να έχουμε  

θέσει την απόφαση πρόπερσι ότι ο δήμος Θερμαικού , ο 

παλιός δήμος Θερμαικού, εδώ είναι η απόφαση δείτε την, 

2.213.000 τετραγωνικά μέτρα και φέτος ο κύριος Μαδυτινός 

μου είπε ότι έχουμε 2.020.000 και τελικά ο υπολογισμός  έγινε 

1.955.000. Χάθηκαν 350.000 τετραγωνικά μέτρα. Και ρωτάω 

που ζω; Στην Συρία; Ποιόν κοροϊδεύουμε τώρα; Γκρεμίστηκαν 

τα σπίτια; Τόσα χρόνια πως κάνουμε προϋπολογισμό με 

2.500.000 τετραγωνικά μέτρα και τώρα έγιναν 1.955.000; Εν 

πάση περιπτώσει, στην προσπάθεια του να εμφανίσει την 

πρόταση μας ως μη εφαρμόσιμη, που το θεωρώ πραγματικά 

ντροπή, κι αυτά που είπε είναι ντροπή, διότι αν πάμε και 

γυρίσετε στην σελίδα τρία που είναι τα προβλεπόμενα  έξοδα 

εν πάση περιπτώσει, η ίδια υπηρεσία λέει ότι εδώ δεν έχει 

διαφορά στις δαπάνες. Η μόνη διαφορά μας είναι στις 

επενδύσεις, εμείς θέλουμε να κάνουμε άλλες επενδύσεις. 

Προβλέψαμε μέσα και τον καινούριο διαγωνισμό για την 

καθαριότητα όπως τον έχει η υπηρεσία, από τον Μάιο και 

μετά όπως το έχει με το αυξημένο ποσό και για τα ογκώδη, τα 

πάντα , διαφωνούμε που; Θέλει ο κύριος Κούτουκας να 

ξοδέψει ας πούμε 100000 στην υπογειοποίηση των κάδων 

εμείς θέλουμε να δώσουμε 120000, είναι αθέμιτο αυτό; Δεν 
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μπορώ να καταλάβω, το να κατανείμουμε διαφορετικά  τις 

δαπάνες η το πως θα κάνουμε τις επενδύσεις μας , είναι 

ντροπή και δημιουργεί ασφυξία στον δήμο; Είναι δημοκρατία 

αυτό που γίνεται αυτή την στιγμή;  Με ποια λογική τα κάνετε 

αυτά τα πράγματα; Εμφανίζει τα έσοδα μας, δεν εμφανίζουν 

στα δικά τους έσοδα καθόλου τα αναδρομικά και λένε ότι δεν 

θα εισπραχθούν τα αναδρομικά μέσα στο 2021, αυτή η 

χρέωση θα γίνει σε δεύτερο χρόνο και ρωτάω, σύμφωνα με 

την απόφαση που πήραμε στην οικονομική επιτροπή, γιατί μας 

κατηγορεί ότι δεν λάβαμε υπόψιν μας την δοσοποίηση    , η 

μικρότερη δόση που μπορεί να  καταβληθεί είναι 29 ευρώ. 

Λοιπόν όταν έχεις 11.000 δηλώσεις με 300.000 τετραγωνικά, 

αφήστε αυτά τα δεν είναι ηλεκτροδοτούμενα γιατί εμένα η 

υπηρεσία μου λέει για τα ηλεκτροδοτούμενα, εντάξει αυτά 

είναι τα ποσά που μου έδωσε η υπηρεσία και τα στοιχεία της 

υπηρεσίας και αυτά αποδέχεται και όλας με υπογραφή της , ο 

κύριος Κούτουκας τα λέει προφορικά, λοιπόν όταν γυρίζει και 

μου λέει ότι με 300.000 τετραγωνικά μέτρα 11.000 δηλώσεις 

άντε να είναι 28 τετραγωνικά μέτρα κατά μέσο όρο αυτά που 

δηλώθηκαν παραπάνω σε κάθε αίτηση. Εγώ λέω ότι δεν είναι 

αυτά , είναι στα 30 τετραγωνικά μέτρα θα σας πω εγώ σε δύο 

δόσεις το πολύ θα τα έχουν ξοφλήσει όλοι, αν όχι τον Ιούνιο 

τον Αύγουστο θα έχουμε εισπράξει όλα τα λεφτά. Με ποια 

θεωρία ισχυρίζονται ότι δεν θα έχουν εισπράξει τα χρήματα; 

Δεν έχουν λέει το λογισμικό ποιόν κοροϊδεύετε,  αφού με 

πήρατε τηλέφωνο εμένα στο σπίτι, με πήρε η υπηρεσία 

τηλέφωνο και μου είπε τα πρόσθετα τετραγωνικά που 

δηλώσατε από τον θάνατο του πατέρα σας και δηλώσατε αυτά 

τα ακίνητα είναι αυτό το ποσό και ελάτε να τα πληρώσετε. 

Ποιο  πρόγραμμα θα κάνετε που δεν υπάρχει; Αν 

καταχωρηθούν τα στοιχεία στο κομπιούτερ δεν μπορούμε να 

κάνουμε κατανομή; Που τα είδατε αυτά τα πράγματα; Δεν 

ζούμε στον περασμένο αιώνα, θα πάρω αιτήσεις ενώ κάνω 
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κατανομή αναλογική των τετραγωνικών μέτρων των 

προσθέτων τετραγωνικών μέτρων  και τι σημαίνει κατανομή; 

Έπιασε η υπηρεσία και έβαλε και 400000 τετραγωνικά  μέτρα 

που δηλώθηκαν πρόσθετα στον δήμο Θερμαικού, στον παλιό 

δήμο Θερμαικού. Τίποτε στην Επανομή , τίποτε στο Μεσημέρι, 

εγώ έθεσα εκεί αναλογικά ποιο ήταν παιδιά το σύνολο; Τι 

δήλωνε συνολικά η Επανομή   τι δήλωνε το Μεσημέρι και τι 

δήλωνε ο παλιός δήμος Θερμαικού. Και έκανα κατανομή των 

300.000 τετραγωνικών μέτρων αναλογικά στην κάθε περιοχή 

που έχει διαφορετικό συντελεστή. Πιάνει η υπηρεσία, γιατί 

εγώ είμαι τσαρλατάνος η υπηρεσία έχει  βλέπετε επιστήμονες 

και λένε ότι η    κατανομή αυτή που κάναμε έγινε με βάση τα 

χιλιόμετρα που κάνουν τα απορριμματοφόρα για να πάνε τα 

σκουπίδια. Που το είδανε αυτό το πράγμα; Είναι ξεκάθαρο 

στην πρόταση μας, το γράφω από κάτω χωρίς τον πίνακα 

υπολογισμού των τελών  νάτο για να το βλέπετε εντάξει; 

Σημείωση 1, το γράφω από κάτω ότι για τον υπολογισμό των 

προσθέτως δηλωθέντων επιφανειών, θεωρήθηκε ότι η 

συντριπτική πλειοψηφία τους αφορούν κατοικίες όπως 

αποδέχεται και η υπηρεσία και καθόλου επαγγελματικούς 

χώρους και έγινε επιμερισμός σε αυτό κατ’   αναλογία   των 

δηλωθέντων τετραγωνικών μέτρων όπως στην προηγούμενη 

οικονομική απόφαση που πήραμε πέρυσι και την εγκρίνατε 

όλοι σας. Λοιπόν που τα βρήκε αυτά ο κύριος Μαδυτινός και 

με ποιανού εντολή προσπάθησε ο κύριος Μαδυτινός να 

αλλοιώσει έγγραφα; Να σας πω τον πίνακα της ισοσκέλισης 

γιατί εκείνο είναι που ενδιαφέρει τελικά τα έσοδα είναι 

ξεκάθαρο θα πάρουμε αναδρομικά και θα πάρουμε 

αναδρομικά και για το 2020. 

Πρόεδρος Κύριε Χατζηβαλάση μια παράκληση. 

Χατζηβαλάσης Τελειώνω κυρία πρόεδρε. 
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Πρόεδρος Κύριε Χατζηβαλάση αλλοίωση του πνεύματος 

εγγράφων  δεν θα λέτε στο συμβούλιο.   

Χατζηβαλάσης Τελειώνω,  αλλοίωση εγγράφων εν πάση 

περιπτώσει, εντάξει είναι ξεκάθαρο το έγγραφο μου  , δεν 

μπορεί να το εμφανίζει η υπηρεσία όπως θέλει, λοιπόν 

επανέρχομαι και λέω, θα κλείσω με τον πίνακα ισοσκέλισης 

στο τέλος, όσοι ξέρουν από τον προϋπολογισμό και πως 

συντάσσεται, ξέρουν ότι οι δύο μήνες ο  Νοέμβριος και ο 

Δεκέμβριος τα έσοδα των δύο τελευταίων μηνών 

μεταφέρονται και είναι αυτά που αναφέρονται ως ΠΟΕ μέσα 

στον πίνακα,  μεταφέρονται στο επόμενο έτος. Αν έβαζα όλα 

τα έσοδα που προβλέπω εγώ στον προϋπολογισμό  5.312 συν 

1.205 θα είχαμε ένα τεράστιο ποσό. Για αυτό το λόγο πάλι το 

γράφω μέσα, ο κύριος Μαδυτινός λέει από που βγήκε το 

νούμερο λέει δεν ξέρω έκανε αναλογή των εσόδων στο 

δεκάμηνο Ιανουαρίου Οκτωβρίου και αντί για 5312 το μείωσαν 

και έβαλαν 4520 ώστε όταν θα  μπουν και το 1205 που 

αφορούν Νοέμβριο και Δεκέμβριο του 20, να μην ξεπεράσει ο 

προυπολογισμός και γίνει για 14 μήνες να είναι για 12 μήνες. 

Δεν ξέρω αν τελειώσαμε άλλη οικονομική σχολή, εγώ αυτά 

έμαθα και εν πάση περιπτώσει στον πίνακα ισοσκέλισης είναι 

ξεκάθαρο. Εμείς υποστηρίζουμε ότι θα  έχουμε έσοδα 5.845, η 

υπηρεσία πιστεύει ότι θα έχουμε 5.777,  εξήντα οκτώ χιλιάδες 

διαφορά έχουμε αυτά είναι, αυτή είναι η διαφορά και τα 

έξοδα θα είναι 9.620 και η υπηρεσία λέει 9.551.Με συγχωρείτε 

είναι ντροπή η κουβέντα που έγινε και όλη αυτή η προσπάθεια 

που έγινε σώνει και καλά να εμφανιστεί κάτι ότι δεν είναι 

εφαρμόσιμο. Είναι πλήρως εφαρμόσιμο, το έχω μελετήσει 

κομμάτι κομμάτι, έκανα σαράντα μέρες αλλά το έβγαλα. 

Είχαμε κάνει λάθος να το ξέρετε και αυτό για αυτό 

επανακατέθεσα το παράρτημα του υπολογισμού στις 9 του 

μηνός 
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Πρόεδρος Το πήραν όλοι οι συνάδελφοι , εντάξει το έχουν. 

Χατζηβαλάσης Εντάξει. Αυτά. 

Πρόεδρος Ωραία κυρία Μώραλη  σας ακούμε. 

Μώραλη Δεν είναι η σειρά μου.  

Πρόεδρος  Δεν είναι η σειρά σας αλλά 9 η ώρα θα πρέπει να 

φύγουμε από το δημαρχείο . Δεν πειράζει Ντίνα θα μιλήσουν 

μετά και οι υπόλοιποι .Και ο κύριος Καπλάνης και ο κύριος 

Λαζαρίδης για την παράταξη. 

Μώραλη Απλά το λέω για να μην γίνονται παρεξηγήσεις. Κατ’ 

αρχήν σε μία μάζωξη , σαν την δική μας και πέρα από τα 

τυπικά της χαρακτηριστικά, είναι πολύ σημαντικό να δούμε  τα 

πράγματα που έχουν να κάνουν με ανθρώπινο στοιχείο. Είχα 

μια πληροφορία προηγούμενα και αξίζει να  την καταθέσω και 

να την μοιραστούμε, είναι έξω από το θέμα που συζητάμε 

αλλά θα κρατήσει μόνο ένα λεπτό. Ο κύριος Λαμπρούλης 

αντιπρόεδρος της βουλής, από την μεριά του κόμματος, ο 

οποίος είναι πνευμονολόγος  ζήτησε από τον πρόεδρο της 

βουλής να τον απαλλάξει από τα καθήκοντα του και να 

προσφέρει τις υπηρεσίες του σαν γιατρός στο νοσοκομείο της 

Λάρισας  όπου και εκλέγεται. Καλό είναι αυτό να 

μοιραζόμαστε τέτοια πράγματα μεταξύ μας, για να 

μπορέσουμε να αντέξουμε όλη αυτή την κατάσταση. 

Ακούστηκε εδώ και μπαίνω στο θέμα τώρα, το οποίο 

συζητάμε, οι λέξεις οι χαρακτηρισμοί να πτωχαίνει ο δήμος η 

ότι στραγγαλίζονται τα οικονομικά του δήμου. Όντως 

στραγγαλίζεται ο δήμος μόνο που δεν πτωχαίνει από αυτό. Σας 

εκθέτω την εισηγητική έκθεση που αφορά την κρατική 

χρηματοδότηση, η οποία μιλάει για μείωση στους 

οργανισμούς τοπικής αυτοδιοίκησης από τον κρατικό 

προϋπολογισμό ότι θα φτάσει τα 210.000.000. Και σαν 

αντιστάθμισμα εμφανίζεται η αύξηση των ιδίων πόρων, 
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δηλαδή τέλη και φόροι που ποιόν επιβαρύνουν; Επιβαρύνουν 

τον ίδιο τον δημότη. Σε αυτό πιστεύω ότι πρέπει να μείνουμε. 

Αυτό που συζητάμε εδώ τώρα τα δημοτικά τέλη εμείς 

γνωρίζετε ότι εδώ και χρόνια δηλαδή που μιλάμε αλλά και 

εμείς να μην μιλούσαμε εδώ η να μην ήμασταν αυτή είναι η 

θέση μας ότι  τα ανταποδοτικά τέλη πρέπει οπωσδήποτε να 

καταργηθούν , διότι δεν είναι τίποτε άλλο από ένας 

επιπρόσθετος φόρος. Δεν μπορεί να πληρώνουν όλοι οι 

άνθρωποι, οι φορολογούμενοι,  εργαζόμενοι ,συνταξιούχοι, να 

πληρώνουν και την ίδια στιγμή να τους βάζει το κράτος να 

ξαναπληρώνουν  για αγαθά και υπηρεσίες τις οποίες οφείλει 

να προσφέρει το κράτος. Μέσω των δήμων. Αυτό όχι μόνο στις 

παρούσες συνθήκες , αλλά γενικότερα  είναι στραγγαλισμός. 

Είναι επιβάρυνση , είναι η επιβολή το να μπει ακόμη, να βάλει 

ακόμη πιο βαθιά ο εργαζόμενος , ο συνταξιούχος, ο άνεργος το 

χέρι στην τσέπη. Ακούστηκαν πάρα πολλά πράγματα για 

τετραγωνικά , γενικότερα για αριθμούς, θα μου πείτε 

συζητώντας για ένα τέτοιο θέμα τι άλλο από αριθμούς μπορεί 

να ακουστούν. Φανταστείτε έτσι μια υπόθεση εργασίας, ένας 

άνθρωπος που έφτιαξε η αγόρασε ένα σπίτι για μια τετραμελή 

οικογένεια εγώ θα πω 120 τετραγωνικά, συνηθισμένα 

τετραγωνικά, ούτε πολλά ούτε  λίγα δηλαδή, δεν μιλάω ούτε 

για παλάτια, μπορούσε να το πληρώνει με οποιοδήποτε τρόπο 

και να ανταποκρίνεται και στα δημοτικά τέλη αυτή τη στιγμή 

είναι άνεργος. Και μη μου πείτε ότι είναι απίθανο να έχει 

συμβεί αυτό. Τι καθόμαστε και συζητάμε  λοιπόν , από ποιόν 

ζητάμε να εισπράξουμε; Και σε ποια λογική μπαίνουμε που 

λέει αν αυτή η μείωση θα είναι 24, η αν θα είναι 12 η αν θα 

είναι 34. Η λογική είναι ίδια. Και το γεγονός ότι επιβαρύνεται ο 

δήμος χάνοντας από την κρατική χρηματοδότηση νομίζω ότι 

θα έπρεπε να είναι το κυρίαρχο ζήτημα που θα έπρεπε να 

συζητάμε σήμερα. Εκεί να υψωθούν οι φωνές και εκεί να 

ακουστούν καταγγελίες και εκεί πραγματικά να ασκήσουμε 
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πίεση. Γιατί από εκεί προέρχεται αυτή η οικονομική ασφυξία 

που έχουν καταδικάσει τους δήμους εδώ και χρόνια σε 

περίοδο και οικονομικής κρίσης και σε περίοδο πανδημίας που 

κάνει το πρόβλημα ακόμη πιο έντονο. Να συνεχίσουμε με 

νούμερα; Έχουμε μια τοπική φορολογική συζήτηση λοιπόν και 

εγώ απλά δεν θα μείνω στις εισηγήσεις, θα πούμε απλά ότι το 

γέμισμα των ταμείων, με ποσοστά θα μιλήσω, για τους δήμους 

προκύπτει από την αύξηση των ιδίων πόρων. Αυτά σύμφωνα 

με τα στοιχεία φτάνουν τα 65 με 70 τοις εκατό. Και το κράτος 

δίνει μόνο το 25 έως 30 τοις εκατό. Είναι αυτό που λέμε από 

τον κρατικό προϋπολογισμό που έτσι και αλλιώς θα συζητηθεί 

στα αρχικά συμβούλια και θα έρθει φυσικά για συζήτηση και 

στους δήμους αργότερα. Και από την άλλη έχουμε και νέες 

αρμοδιότητες και μην ξεχνάτε ότι έχει αποφασισθεί να 

περάσουν και τα κέντρα υγείας στους δήμους. Φαντάζεστε 

συνάδελφοι, αυτή την στιγμή σε αυτή την κατάσταση να να        

κύριοι συνάδελφοι αυτή τη στιγμή σε αυτή τη κατάσταση να 

είχαν χρεωμένα οι δήμοι και να μιλήσουμε συγκεκριμένα για 

εμάς να είχε χρεωμένο και το κέντρο υγείας Μηχανιώνας ο 

δήμος Θερμαικού; Καταλαβαίνατε τι θα γινόταν; Εδώ δεν 

μπορούν να τα βγάλουν πέρα και αυτά που είναι ενταγμένα 

μέσα σε έναν γενικότερο κρατικό σχεδιασμό, φανταστείτε τι 

θα γινόταν. Η κατάσταση είναι πάρα πολύ δύσκολη. Και το να 

κοιτάμε συνέχεια και να λέμε ότι αυτά θα εισπραχθούν από 

τους δημότες και θα γεμίσουμε τα ταμεία από αυτά τα 

χρήματα, δηλαδή μέσα από την φορολόγηση και μέσα από τα 

τέλη είναι απαράδεκτο  .Είναι απαράδεκτο πραγματικά με 

αυτές τις συνθήκες να συζητάμε αν αυτό το ποσοστό εμείς θα 

μπορούσαμε να προτείνουμε σήμερα για παράδειγμα και 30 

και 60 τοις εκατό, σε αυτή την λογική δεν μπήκαμε ποτέ. 

Μιλάνε για ισοσκελισμένους προϋπολογισμούς και γενικότερα 

όχι μόνο για τα δημοτικά τέλη και για προϋπολογισμούς 
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ισοσκελισμένους στην χειρότερη περίπτωση. Το καλύτερο θα 

ήτανε να ήτανε προϋπολογισμοί οι οποίοι θα έρχονταν και 

παραπάνω τα έσοδα από τα έξοδα. Αναφερόμαστε αυτή τη 

στιγμή σε ανθρώπους που δεν έχουν εισόδημα. Δηλαδή ότι 

είναι άνεργοι, αναφερόμαστε σε ανθρώπους οι οποίοι  είναι 

συνταξιούχοι των 300 ευρώ, μισθωτοί εντός εισαγωγικών   των 

200  ευρώ αυτά να μην τα ξεχνάμε. Και αυτό που θα 

καλούσαμε πριν να πούμε την δική μας πρόταση ,αυτό που θα 

καλούσαμε όμως σε όλες τις παρατάξεις, είναι τούτη εδώ την 

περίοδο, ακριβώς γιατί είναι αυτή που είναι, να γίνει 

τουλάχιστον να συμφωνήσουμε σε αυτό εδώ, να γίνει 

αναστολή κάθε είδους μέτρων αναγκαστικής είσπραξης. 

Φαντάζεστε; Θυμίζει λίγο αυτές τις εισπρακτικές εταιρείες που 

έχουν τρελάνει τον κόσμο παίρνοντας τους τηλέφωνο από τις 

τράπεζες, με εντολή τραπεζών και όχι μόνο ψυχολογικά τους 

τραυματίζουν, μπορεί να δημιουργήσουν και άλλα 

προβλήματα με τις απειλές που εκτοξεύονται. Σε αυτό 

τουλάχιστον να συμφωνήσουμε και το βάζουμε ψηλά στην 

ατζέντα και ότι αφορά την αναστολή κάθε είδους μέτρων 

αναγκαστικής είσπραξης. Εμείς μιλάμε λοιπόν για να 

καταλήξουμε με την πρόταση, για απαλλαγή από την 

υποχρέωση καταβολής του τέλους  κατάληψης των 

κοινόχρηστων χώρων για όλο το διάστημα που έμεινε εκεί. 

Μην ξεχνάμε επίσης τους αυτοαπασχολούμενους, απαλλαγή 

από τα δημοτικά τέλη και των ακαθάριστων εσόδων των 

καταστημάτων. Και απαλλαγή από την καταβολή μισθωμάτων 

όπου μισθώνεται δημοτική περιουσία. Είδατε και τελειώνω με 

αυτό και είναι πολύ ευχάριστη εξέλιξη για να δούμε 

πραγματικά όταν ασκούνται πιέσεις που μπορούμε να  

οδηγηθούμε, ότι πλέον έχουμε απαλλαγή από τους 

ανθρώπους που είχαν τα ΚΑΠΗ, των ενοικίων εννοείται μέσα 

σε δημοτικούς χώρους. Όπως  ήταν αυτοί οι χώροι που 

φιλοξενούσαν τους ηλικιωμένους και όχι μόνο, μέσα στον 
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δήμο. Και αυτό έγινε πραγματικά μέσα από παρεμβάσεις , τις 

ίδιες παρεμβάσεις κάναμε και εδώ και είναι καλό να 

ακούγονται αυτά για να απαλλαχθούν αυτοί οι άνθρωποι από 

το να πληρώνουν ενοίκια για έναν χρόνο που είναι κλειστοί. 

Εμείς μένουμε στην θέση μας, ότι αυτό το πράγμα θα γυρίσει 

μπούμερανγκ, δεν ξέρω τι εισπραξιμότητα θα έχει ακόμη και 

μέσα από την μείωση του 12%, του 24% και βλέπω ότι θα 

πρέπει να σταθούμε δίπλα πραγματικά στις ανάγκες αυτών 

των ανθρώπων και να μην παίξουμε τον ρόλο γενικότερα, να 

μην παίξει τον ρόλο η τοπική  αυτοδιοίκηση γενικότερα  ενός 

μηχανισμού φορομπηχτικού. Η τοπική φορολογία έρχεται 

συμπληρωματικά στην κρατική, να παίξει 

ρόλο ταξικής αναδιανομής υπέρ των μεγάλων επιχειρήσεων 

και αποτελεί 

γενικευμένο παράδειγμα ανταποδοτικής λειτουργίας για την 

παροχή 

υπηρεσιών προς τα λαϊκά στρώματα από τους δήμους. 

Η λογική της ανταποδοτικότητας, η αύξηση των ιδίων πόρων 

των δήμων, 

μέσω τελών, φόρων, προστίμων (που φτάνει σε ποσοστά 65-

70% των 

συνολικών προϋπολογισμών, ενώ οι κρατικοί πόροι με το ζόρι 

φτάνουν 

πλέουν το 25-30%) είναι απόδειξη της φορομπηχτικής 

πολιτικής που 

ασκούν οι διοικήσεις των Δήμων, ενώ οι κυβερνήσεις 

φορτώνουν νέες 

αρμοδιότητες στους Δήμους, για τις οποίες διαρκώς 

επιβαρύνονται 
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περαιτέρω οι εργαζόμενοι και οι αυτοαπασχολούμενοι. 

Στόχοι πάλης προτάσεις. 

* Αναστολή κάθε είδους μέτρων αναγκαστικής είσπραξης -

κατασχέσεων, 

πλειστηριασμοί, δεσμεύσεις λογαριασμών- που βρίσκονται σε 

εξέλιξη ή 

έχουν δρομολογηθεί για χρέη προς τους δήμους για 6 μήνες. 

Να 

σταματήσουν εδώ και τώρα όλες οι διαδικασίες. 

* Απαλλαγή από την υποχρέωση καταβολής του τέλους 

κατάληψης 

κοινοχρήστου χώρου για όλο το διάστημα που ισχύουν ειδικά 

περιοριστικά μέτρα στη λειτουργία καταστημάτων. 

Παραγραφή των 

δημοτικών τελών που έχουν πιστωθεί για το ήδη υπάρχον 

διάστημα 

εφαρμογής έκτακτων μέτρων για α/α με εισόδημα κάτω των 

12.000 ευρώ 

μέχρι το τέλος του χρόνου. 

* Απαλλαγή από τα δημοτικά τέλη και φόρους (τέλη 

καθαριότητας και 

ηλεκτροφωτισμού, τέλος παρεπιδημούντων, τέλος 0,5% επί 

των 

ακαθαρίστων εσόδων των καταστημάτων, φόρος 

ηλεκτροδοτούμενων) 

μέχρι 30/6/2021 
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* Απαλλαγή από την καταβολή μισθωμάτων για όσους 

μισθώνουν 

δημοτική περιουσία μέχρι 30/6/2021 (κυλικεία, δημοτικά 

αναψυκτήρια, 

κουλούρια, κάστανα, άνθη κ.λπ.). Διαγραφή των χρεών τους 

για το 2020 

 

και για τους μήνες που ήταν σε ισχύ ειδικά μέτρα περιορισμού 

της 

λειτουργίας τους. 

Για εμάς το ζήτημα της ανταποδοτικής λειτουργίας των 

υπηρεσιών 

αποτελεί θέμα αδιαπραγμάτευτο, η όποια μείωση είτε αυτή 

είναι στα 12% 

είτε στα 24% δεν αλλάζει τη λογική του φορτώματος της 

λειτουργίας των 

υπηρεσιών στις πλάτες των λαϊκών οικογενειών. Η κρατική 

επιχορήγηση 

πρέπει να αποτελεί την κύρια πηγή εσόδων για τους δήμους, 

που έτσι και 

αλλιώς και αυτή πάλι από τους εργαζόμενους πληρώνεται. Για 

ποιο λόγο 

λοιπόν να ξαναπληρώνουν για υπηρεσίες που δικαιούνται; 

Ευχαριστούμε, μετά από πιέσεις του χρόνου δεν κατάλαβα 

γιατί εγώ θα έπρεπε να μιλήσω λιγότερο, εν πάση περιπτώσει 

συνεχίστε κυρία πρόεδρε. 

Πρόεδρος Λοιπόν κύριε Λαζαρίδη για την παράταξη θέλετε να 

μιλήσετε; 
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Λαζαρίδης  Δεν θα κάνω καμιά ανάλυση για τα νούμερα 

πραγματικά τα έχουμε πει είναι χιλιοειπωμένα. Δύο 

παρατηρήσεις θα κάνω, οι αριθμοί βέβαια έχουν την μαγεία 

τους και εδώ ο καθένας παρουσίασε τους δικούς του. Η 

αλήθεια είναι ότι πραγματικά τα στοιχεία που δίνονται από 

την υπηρεσία όχι σήμερα διαχρονικά ποτέ δεν ήταν ακριβή και 

πάντα ήταν μαγειρεμένα ούτως ώστε να στήριζαν την πρόταση 

της διοίκησης , αυτό το λέω με  κάθε  συναίσθηση ευθύνης 

που έχω. Θα ξεκινήσω από τον κύριο Κούτουκα, ο οποίος 

εκφράζει την πρόταση της διοίκησης και θεωρεί περίπου ως 

τερατούργημα την πρόταση την δικιά μας των υπόλοιπων 

παρατάξεων της αντιπολίτευσης  . Αν παρακολουθήσω λοιπόν 

την λογική του, ο φίλος ο Κώστας προτείνει μια μείωση 12% 

και υπολογίζει και  περίπου στο 5% το ευεργέτημα για τους 

πολίτες που προκύπτουν από τις ευάλωτες ομάδες. Αν τα 

αθροίσουμε λοιπόν αυτά κάνουν ένα 17%. Πόσο λοιπόν 

εξωφρενική μπορεί να είναι η πρόταση της αντιπολίτευσης 

όταν στην ουσία πάνω σε αυτά προσθέτει άλλες 300.000 

ευρώ; Άρα δεν είναι αυτό το πρόβλημα του, ούτε του τόπου , 

ούτε του δήμου , ούτε των οικονομικών. Από την άλλη έχουμε 

τα νούμερα που ακούσαμε από τον κύριο Μαυρομάτη , ο 

οποίος πραγματικά είχε την ευκαιρία να τα διορθώσει αυτό το 

24% το οποίο το έχουμε εδώ και μια δεκαετία και τελικά έκανε 

3 συν 6 και το συν 6  πραγματικά περνάει στα χέρια της 

διοίκησης     και αυτό είναι μια αλήθεια όσο και αν θέλουμε να 

τα δούμε αλλιώς τα πράγματα. Εμείς λοιπόν γιατί  

ταυτιστήκαμε  με την πρόταση της αντιπολίτευσης , όχι για τα 

νούμερα,  πιο πολύ θα έρθω κοντά στην κυρία Μώραλη αυτή 

τη στιγμή όσο και αν φαίνεται περίεργο. Είναι τόσο πολλά τα 

προβλήματα που έχουν σήμερα νοικοκυριά που αν έρθουν 

300.000 πάνω η κάτω ανά δήμο δεν σημαίνει πραγματικά 

τίποτε. Και μάλιστα αν θέλετε μπορώ να κάνω και μια 

πρόβλεψη εδώ, όσο ρίσκο και αν περιέχει, αυτές οι 300 η 400 
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χιλιάδες που θα μπορούσαν να μας έφερναν όλους κοντά και 

σε μία πρόταση να τα πάρει η διοίκηση του δήμου από το 

κράτος. Είναι περίπου βέβαιο, άρα λοιπόν η ταύτιση μας 

σήμερα δεν έχει να κάνει τόσο με τα νούμερα η με τα 

ποσοστά, ούτε τα ποσοστά τα οποία  είπε στο παρελθόν ο 

δήμαρχος για τους δικούς του λόγους αλλά είναι αδιάφορο και 

αυτό. Άρα είναι μία πράξη έτσι αλληλεγγύης στους δημότες 

από το δημοτικό τους συμβούλιο γιατί τελικά αυτούς 

εκφράζουμε και για αυτό συνταχθήκαμε στο ποσοστό αυτό και 

θα στηρίξουμε σήμερα. Ευχαριστώ δεν θα σας κουράσω άλλο. 

Πρόεδρος Ο κύριος Καπλάνης 

Καπλάνης Λοιπόν πρόεδρε, όντως έχει δίκιο ο Γιώργος ο 

Λαζαρίδης που λέει οι αριθμοί έχουν την μαγεία  τους, αν 

προσπαθήσουμε να αναλύσουμε τους αριθμούς του κυρίου 

Κούτουκα  και τους αριθμούς του κυρίου Χατζηβαλάση, θα 

πρέπει η να τρελαθούμε η να ζούμε σε παράλληλο σύμπαν. 

Γιατί δεν καταλαβαίνω πως γίνεται να έχουμε μια διαφορά 

μείωσης στο μισό και να έχουμε τα ίδια αποτελέσματα.  Κάτι 

δεν πάει καλά εδώ. Ας πάμε επί της ουσίας. Εμείς ως δημοτικοί 

σύμβουλοι και ας μιλήσω για εμάς ως δημοτική παράταξη, 

αυτό που αντιλαμβανόμαστε και με βάση τον όρκο που 

δώσαμε, είναι η καλή λειτουργία του δήμου προς όφελος των 

δημοτών. Η καλή λειτουργία του δήμου και με βάση τον νόμο 

τον οποίο εκλεγήκαμε, την απλή αναλογική, θεωρώ ότι 

προϋποθέτει μια καλή συνεργασία όλων μας για ένα καλό 

αποτέλεσμα. Η καλή συνεργασία αυτή προϋποθέτει να 

σταθούμε όλοι στο ύψος των περιστάσεων και να δούμε ποια 

είναι τα πραγματικά δεδομένα, ποιες είναι οι δυνατότητες που 

έχουμε. Τώρα το να βυθιζόμαστε σε προεκλογικές υποσχέσεις 

εμένα αυτό δεν μου λέει τίποτε. Στο τέλος τέλος ας εξηγήσει ο 

δήμαρχος γιατί δεν το έκανε 24 και το έκανε 12  . Εμείς θέλαμε 

να λειτουργήσει και θέλουμε να λειτουργήσει ο δήμος, να έχει 
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την καθαριότητα να ανταποδώσει τα τέλη που θα εισπράξει 

και να μην δημιουργηθούν προβλήματα που θα έχουν να 

κάνουν με το αποτέλεσμα της ποιότητας ζωής. Είμαστε 

απαιτητικοί σε ότι αφορά την οργάνωση ειδικά της 

καθαριότητας, ζητάμε παρότι διαφωνούμε με την ένταξη μας 

αυτή σε έναν διαγωνισμό και με τα ποσά τα οποία δίνονται 

στον ιδιώτη, ωστόσο απαιτούμε από τον δήμο, έστω και με 

αυτή την πρόταση που θα του δώσει την οικονομική 

δυνατότητα, να οργανώσει πολύ σωστά τον τομέα της 

καθαριότητας από πλευράς δήμου. Είναι ανάγκη να οργανωθεί 

η καθαριότητα, είναι ανάγκη λοιπόν να μπορεί ο δήμος να 

απαντά στον όποιο εκβιασμό του ιδιώτη εάν και ποτέ προέλθει 

αυτός και για αυτό τον λόγο επιλέξαμε τον δρόμο της 

συνεννόησης και όχι τον δρόμο της αποστασιοποίησης και της 

διαφοράς με ένα νούμερο στο οποίο η διοίκηση δεν 

συμφωνεί. Είπα από την αρχή το δήλωσα και το δηλώνω και 

τώρα, ότι ο προυπολογισμός αφορά την διοίκηση και είναι μία 

έκθεση ιδεών. Δεν μπορούμε να   λέμε ότι σήμερα και με 

μειωμένα τα δημοτικά τέλη 12, 24, 38, 48 όποιο νούμερο 

θέλετε βάλτε ότι θα υπάρχει εισπραξιμότητα. Είναι τόση 

μεγάλη η πίεση που ασκείται λόγω της καταστάσεως σε όλους 

μας που εγώ αμφιβάλλω αν και τα προϋπολογισμένα έσοδα 

του δήμου που είναι λιγότερα από τα προϋπολογισμένα των 

άλλων αμφιβάλλω αν αυτά θα πραγματοποιηθούν. Αυτό που 

ήθελα να πετύχω ήτανε η λειτουργία του δήμου και το 

μεγαλύτερο όφελος για τους δημότες μας. Αυτό λοιπόν θεωρώ 

ότι μπορούσε να γίνει, βλέποντας τις κοινωνικές ομάδες αυτές 

που θα έχουν την μεγαλύτερη πίεση και την μεγαλύτερη 

ανάγκη. Πείσαμε λοιπόν τον αντιδήμαρχο και λέω πείσαμε, θα 

τοποθετηθούν και οι άλλοι δημοτικοί σύμβουλοι οι οποίοι 

συμφώνησαν και συμμετείχαν στην διαπραγμάτευση με τον 

κύριο Κούτουκα, θεωρώ ότι από την ώρα που το ενέκρινε   ο 

κύριος Κούτουκας θα το εγκρίνει και ο κύριος δήμαρχος , 
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άλλωστε το έφερε σαν δημοτικό θέμα την επιπλέον παροχή 

στις δημοτικές ομάδες αυτές που δεν αποκλείουν σαν άλλες 

προτάσεις τους Έλληνες αλλά τους ενισχύουν και θέλω να 

απαντήσω στο ερώτημα που θέτεται , έτσι πλανάται, τι μας 

έδωσε λοιπόν εμάς τους τρεις ο δήμαρχος για να στηρίξουμε 

την πρόταση; Θεωρώ ότι του στοίχισε ακριβά, είναι τριακόσιες 

χιλιάδες αυτά που μας  έδωσε και αφορά την επιδότηση των 

συνδημοτών μας που έχουν το πρόβλημα και ανήκουν στις 

ειδικές κατηγορίες που περιγράφουμε και στις οποίες έχουμε 

την υπόσχεση του αντιδημάρχου ότι στην πορεία εξετάζονταν 

αυτό το ποσό που έχουμε προυπολογίσει, δηλαδή τις 250 με 

300.000 να το καλύψουμε. Αν χρειαστεί δηλαδή να ανοίξουμε 

περισσότερο την ψαλίδα έτσι  ώστε αυτό το 4   -   5% των τελών 

να πατάει εκεί έχουμε την υπόσχεση ότι θα το πάρουμε. Όπως 

επίσης έχουμε την υπόσχεση του αντιδημάρχου που λέει ότι, 

για την επόμενη χρονιά και κατά την πορεία εφόσον δούμε ότι 

δεν είμαστε πολύ έξω από τις εισπράξεις αυτές που 

προϋπολογίζουμε, θα δούμε να έρχεται μία μείωση ικανή να 

φτάσει μέχρι και το 10%, έτσι ώστε να καλύψουμε αυτό  το 24 

το περίφημο τοις εκατό που πραγματικά θα δικαιούνταν οι 

κάτοικοι μας αν τα πράγματα δεν ήταν σε αυτή την κατάσταση. 

Έτσι λοιπόν θεωρούμε ότι είναι μια πρόταση πραγματική, η 

οποία μπορεί να παρακολουθηθεί, η οποία μπορεί να  υπάρξει 

ως συνέχεια και να αφήσει τον δήμο να λειτουργήσει με αυτή 

την προοπτική της καλής λειτουργίας και της απόδοσης ενός 

καθαρού δήμου για να σταματήσουμε να βλέπουμε τα 

σκουπίδια στους δρόμους τίγκα έξω από τους κάδους. 

Ευχαριστώ.  

Πρόεδρος Παρακαλώ. Κάποιος άλλος συνάδελφος από τους 

ανεξάρτητους; Ο δήμαρχος; Δήμαρχε είπατε θα μιλήσετε μετά 

από όλους αφού τους ακούσετε. 



47 
 

Δήμαρχος   Άκουσα   όλους με προσοχή κυρία πρόεδρε και σας 

ευχαριστώ για την σημερινή συνεδρίαση, διότι πραγματικά 

εξελίσσεται σε ένα πολύ καλό και δημιουργικό πνεύμα, διότι 

οι προτάσεις από όπου και να  προέρχονται, όταν είναι στα 

πλαίσια της λογικής  των αριθμών διότι δεν φτάνει μόνο η 

λογική και το συναίσθημα, εδώ χρειάζεται η ακριβής θα έλεγα 

ερμηνεία των αριθμών. Διότι έχουμε να κάνουμε με τους 

πολίτες οι οποίοι πραγματικά, για πολλά χρόνια , μέσα στην 

κρίση στον πυρήνα της οικονομικής κρίσης πληρώνανε ακριβά 

δημοτικά τέλη, αλλά όμως κανείς δεν σκέφτεται να πει ότι το 

2010 που έγιναν οι καλλικρατικοί δήμοι, έπρεπε να 

συνενωθούν οι υπηρεσίες μεταξύ τους, έπρεπε να 

λειτουργήσουμε δηλαδή για να στήσουμε ουσιαστικά τους 

καλλικρατικούς δήμους και πολλοί δήμοι από εμάς δηλαδή ο 

δήμος Επανομής , Μηχανιώνας ξεχωριστά από τον δήμο 

Θερμαικού είχανε άλλα οικονομικά δεδομένα. Δεν θα μπω 

τώρα στην διαδικασία το τι έγινε και ανεβήκανε τότε τα τέλη, 

ανεβήκανε πράγματι, αλλά το 14 ήρθε μια άλλη διοίκηση, η 

οποία τα είδε τα τέλη ότι ήταν ακριβά και πως τα είδε; Πολύ 

εύκολα. Οι υπηρεσίες οι οποίες παρείχε στην κοινωνία, ήταν 

π.χ. των 5.000.000 π.χ. δεν θέλω να μετράτε τα νούμερα όπως 

τα λέω γιατί έτσι ακριβώς όπως σας είπα ότι εδώ δεν έχει μόνο 

με το συναίσθημα να λειτουργήσουμε αλλά με τον ακριβή όρο 

της οικονομίας. Όταν λοιπόν εισπράττω 5 και ξοδεύω 3, βάζω 

2.000.000 στη  τράπεζα, ενισχύω δηλαδή την ρευστότητα των 

τραπεζών γιατί τα εισπράττω δηλαδή εγώ αυτά τα 2.000.000 

παραπάνω κάθε χρόνο; Γιατί δεν τα δίνω στους πολίτες; Το 

πρώτο ερώτημα   . Ερχόμαστε εμείς λοιπόν τώρα διοίκηση, το 

19 και φέτος είναι ο πρώτος κανονικός προυπολογισμός όχι ο 

δεύτερος όπως ακούστηκε, ο πρώτος είναι, ο πρώτος 

ουσιαστικός προυπολογισμός είναι αυτός ο οποίος συζητάμε 

σήμερα. Και τι κάνουμε; Παρά το ότι αυξάνουμε για πρώτη 

φορά την παροχή υπηρεσιών προς τους πολίτες κατά 
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1.200.000, δίνουμε δηλαδή παροχή υπηρεσιών στους πολίτες 

1.200.000 ευρώ παραπάνω και μιλάω για τα ογκώδη και μιλάω 

για το σάρωμα των δρόμων, των πεζοδρομίων και μιλάω για το 

πλύσιμο όλων των γειτονιών και μιλάω για τη  παραλία η 

οποία έχει καθαριότητα και το Σαββατοκύριακο. Αυτά λοιπόν 

μαζί με την αγορά κάδων και μαζί με όλες τις άλλες υπηρεσίες 

τις οποίες δίνουμε εμείς και τα ογκώδη τα οποία είναι, αν  

θέλετε να τα πούμε κανονικά τα ογκώδη στοιχίζουν όσο η 

καθημερινή αποκομιδή των απορριμμάτων, για να πηγαίνουν 

και να αδρανοποιούνται και να επεξεργάζονται στις διάφορες 

αδειοδοτημένες μονάδες. Όπως βλέπετε σήμερα, εμείς δεν 

είμαστε λόγια, δεν έχει μείνει τίποτε αν κατέβει  ένα στρώμα 

σήμερα  και κάποιος το   δει και το φωτογραφίσει αύριο δεν 

υπάρχει. Όποιος προλάβει και το φωτογραφίσει σήμερα είναι 

αύριο δεν είναι, κατευθείαν η υπηρεσία περνάει και το 

μαζεύει και αν λειτουργούσαν κανονικά και οι πολίτες μας 

προσπαθώντας να προσαρμοστούν στους σύγχρονους τρόπους 

και στην σύγχρονη αντίληψη των πραγμάτων, αν 

τηλεφωνούσαν δηλαδή πριν κατεβάσουν τα ογκώδη τους δεν 

θα τα βλέπαμε  ούτε για μια στιγμή τα ογκώδη, διότι έχουμε 

τρία συνεργεία τα οποία     καθημερινά ανά δημοτική ενότητα 

μαζεύουνε ογκώδη.  Αυτά λοιπόν είναι στις πρώτες παροχές 

που δώσαμε εμείς το 1.200.000 μέσα στην κρίση και 

μειώνουμε και κατά 12% τα δημοτικά τέλη, διότι όποια άλλη 

δημοτική αρχή θα έδινε το 1.200.000 παραπάνω παροχές 

υπηρεσιών στους πολίτες θα ζητούσε να τα εισπράξει και από 

τους πολίτες. Εμείς τον χειμώνα δεν τα εισπράττουμε λοιπόν 

επιπρόσθετα από τους πολίτες, κάνουμε και μείωση 12%, 17 

υπολογίζεται η μείωση τοις εκατό, όταν προσθέσουμε μέσα 

όπως είπε ο κύριος Καπλάνης τις ευπαθείς ομάδες, οι οποίες 

υπολογίζονται γύρω στις 300 με 400.000 θα μας στοιχίσει αυτό 

το κόστος για να απαλύνουμε από αυτό το δυσβάσταχτο 

πράγματι κόστος των δημοτικών τελών τους συνδημότες μας 
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που είναι σε αυτή την κατηγορία. Όταν λοιπόν δίνουμε στον 

κόσμο 1.200.000 παραπάνω και υπηρεσίες στους πολίτες μας, 

για να είμαστε υπερήφανοι για το περιβάλλον το οποίο ζούμε 

και παράλληλα μειώνουμε 12%  τα δημοτικά τέλη πείτε μου 

γιατί δεν το καταφέρατε την προηγούμενη χρονιά, την 

παραπροηγούμενη και κάθε άλλη χρονιά πιο πίσω μέχρι και το 

10. Πείτε μου γιατί δεν το κάνατε; Τι θαύμα ήτανε αυτό να 

μαζεύετε χρήματα και να τα βάζετε στις τράπεζες; Αυτός είναι 

ο σκοπός του δήμου; Δήμος σημαίνει ότι κάνει αποταμιεύσεις; 

Ενισχύεις την ρευστότητα των τραπεζών δηλαδή μέσα στην 

κρίση; Δήμος σημαίνει ότι παίρνει από τους πολίτες όσα είναι 

ανάγκη και απαραίτητα να πάρει προκειμένου να δώσει 

αντίστοιχες υπηρεσίες και όχι μιζέρια, όχι μιζέρια επειδή 

καθαρίζουμε τους κάδους νομίζουμε ότι έχουμε και 

καθαριότητα. Δεν είναι αυτό το σχέδιο μας κύριοι, δεν είναι 

αυτή η προοπτική μας, δεν είναι αυτό το όνειρό μου  εμείς την 

καθαριότητα που θέλουμε να κάνουμε στον δήμο, σημαίνει 

καθημερινή  σάρωμα στον δήμο σε όλες τις γειτονιές όλου του 

δήμου. Καθαριότητα σε όλες τις παιδικές χαρές, καθαριότητα 

σε όλες τις πλατείες καθαριότητα στις παραλίες μας, πλύσιμο 

των κάδων, πλύσιμο των περιοχών του κάδου, των δρόμων 

των πολυσύχναστων δρόμων. Σαββατοκύριακο υπηρεσία και 

το βράδυ, αυτά θέλουμε να κάνουμε όμως στοιχίζουν και θέλω 

να το καταλάβετε όλοι. Δεν γίνονται  μαγικά πράγματα αυτά, 

δεν γίνονται με μάγια αυτά τα πράγματα, απαιτούνε 

οικονομικές οπωσδήποτε παροχές, προκειμένου να  τα 

αποκτήσει ο πολίτης και να  τα απολαύσει στο περιβάλλον. Και 

είναι τιμή για όλο το δημοτικό συμβούλιο να απαιτεί και αυτή 

την καθαριότητα για την οποία εγώ προσωπικά θέλω να 

γίνουμε και παράδειγμα σε όλη την Ελλάδα. Δεν θέλω πια να 

μας δείχνουνε σαν το χειρότερο και τον πιο βρώμικο δρόμο, 

δήμο. Θέλω να μας δείχνουνε γιατί είμαστε ο καλύτερος και ο 

πιο καθαρός δήμος. Και αυτό στοιχίζει ναι και παρά το ότι 
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στοιχίζει εμείς κάνουμε μείωση και επαναλαμβάνω 12%. Αλλά 

όμως, για να δούμε λίγο αν μιλάμε για το 24% το είπα και στην 

προηγούμενη συνεδρίαση, έτσι για να δείτε και την δική μας 

δημοκρατική λειτουργία και θέλω να θυμηθείτε όλοι 

τουλάχιστον οι παλιοί δημοτικοί σύμβουλοι πότε έτυχε να 

γίνει στην προσυνεδρίαση του δημοτικού συμβουλίου για να 

συνεργαστούν μεταξύ τους οι παρατάξεις, προκειμένου να 

βγάλουν έναν μέσο όρο για τα δημοτικά τέλη; Εμείς το κάναμε. 

Πριν έρθουμε στην επίσημη σημερινή συνεδρίαση στην οποία 

καλούνται οι δημοτικοί σύμβουλοι να αποφασίσουν, είχαμε 

κάνει και προσυνεδρίαση για αυτό το θέμα των δημοτικών 

τελών και για το προϋπολογισμό γενικότερα. Αλλά όμως εγώ 

δεν θέλω να σταθώ σε αυτό το επαναλαμβάνω, στο πως 

ήμασταν μέχρι χθες  εγώ θέλω να σταθώ σε αυτό που είπαμε 

όλοι οι δημοτικοί σύμβουλοι και τους αρχηγούς  τους οποίους 

με ευγενική καλοσύνη άκουσα, με κάθε λεπτομέρεια την κάθε 

τους λέξη. Όλοι λοιπόν, όλοι μα όλοι δεν είδα κανέναν να 

διαφοροποιείται ταυτιζόμαστε πίσω ότι το γενικό καλό του 

δήμου είναι η πολύ καλή ποιότητα καθαριότητας και 

περιβάλλοντος στην περιοχή μας. Και αφού όλοι συμφωνούμε 

σε αυτό , τι έμεινε άλλο από το να το εκτελέσουμε αυτό το 

έργο; Ένας καλός σχεδιασμός και αυτό είναι που κάνουμε 

τώρα, δεν κάνουμε τίποτε παραπάνω λοιπόν από το να 

δίνουμε πολύ καλές παροχές υπηρεσιών στους πολίτες μας, 

μένει να το δούμε αυτό, εμείς κρινόμαστε ως διοίκηση, 

πραγματικότητα είναι αυτή, μας δίνει ο κόσμος την 

εμπιστοσύνη του, μας δίνει το δημοτικό συμβούλιο την 

εμπιστοσύνη του και εμείς πρέπει να φανούμε αντάξιοι. Και 

θα κάνουμε προσπάθεια πράγματι, στο τέλος της τετραετίας 

να είμαστε το παράδειγμα όλων των δήμων σε όλη την Ελλάδα 

τουλάχιστον. Στόχος μας είναι να  αποκτήσουμε καθαριότητα 

ευρωπαϊκού επιπέδου πλέον. Αλλά όμως θέλω κλείνοντας να 

πω και κάτι άλλο. Κυρίες και κύριοι συνάδελφοι άμα μπω στα 
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νούμερα θα εκτεθείτε. Διότι δεν είναι οικονομικά, τα στοιχεία 

όπως τα παραθέτετε, τα 600.000 που παίρνουμε για την αγορά 

των μηχανημάτων δεν μπαίνουν μέσα στα ανταποδοτικά γιατί 

τα υπολογίζετε εκεί; Άπαξ είναι αυτά μια φορά δίνονται. Τα  

δημοτικά τέλη είναι για κάθε χρονιά, μην τα υπολογίζετε 

λοιπόν μην τα προσθέτετε γιατί όπως μπαίνουν βγαίνουν 

κιόλας. Εγώ , η δέσμευση μου για το 24% μείωση ισχύει ,παρά 

του ότι δεν βγαίνουν τα νούμερα και θέλω εδώ την κατανόηση 

σας. Δεν είναι τυχαίο να προσθέσω το 6% της μείωσης. 

Καπλάνης Δήμαρχε μας μπερδεύεις. 

Δήμαρχος Τα δημοτικά τέλη μπαίνουν κάθε μήνα στον 

λογαριασμό μας, κάθε δίμηνο μπαίνουν όλο τον χρόνο 

δηλαδή. Τα χρήματα που ήρθαν για την αγορά των 

μηχανημάτων θα μπουν μια φορά και για συγκεκριμένο 

σκοπό. 

Χατζηβαλάσης Αυτά τα χρήματα δεν είναι μέσα στον 

προϋπολογισμό που τα είδες; 

Δήμαρχος Εσείς τα είπατε εγώ τα είπα; 

Κούτουκας Εσείς τα βάζετε αυτό λέει ο δήμαρχος εσείς τα 

βάζετε. 

Δήμαρχος Τα χρήματα στην αγορά των μηχανημάτων, θα 

μπούνε μια φορά και όπως θα μπούνε θα φύγουνε για τον 

σκοπό για τον οποίο μπήκανε. 

Χατζηβαλάσης Δεν περιλαμβάνονται στην πρόταση δήμαρχε. 

Σε προκαλώ δείξε τα αν υπάρχουν   

Πρόεδρος Σας παρακαλώ μην κάνετε διάλογο. 

Δήμαρχος Κύριε Χατζηβαλάση σας άκουσα τι είπατε. 

Επαναλαμβάνω δεν είναι να δείξω η να μην δείξω κάτι. Είναι 
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να επαναλάβω αυτό που είπατε εσείς, εσείς αναφερθήκατε σε 

αυτό το ποσό. Δεν αναφέρθηκα εγώ. 

Χατζηβαλάσης Δεν αναφέρθηκα σε αυτό το ποσό. 

Δήμαρχος Καλά όλοι εδώ πέρα μάρτυρες είμαστε, άμα 

αναφερθήκατε και εσείς και ο κύριος Μαυρομάτης. 

Χατζηβαλάσης Ξέρω πολύ καλά τι λέω. Βάλτε το να το 

ακούσουμε. Εσείς δεν καταλαβαίνετε. 

Πρόεδρος Κύριε Χατζηβαλάση μην διακόπτετε. 

Χατζηβαλάσης  Όταν λέει ανακρίβειες πως να το κάνω; 

Δήμαρχος Κύριε Χατζηβαλάση, ανακρίβειες θα πω εγώ 

στηριζόμενος όμως επάνω στις δικές σου. Τα δικά σας λόγια 

μόνο χρησιμοποιώ και τίποτε άλλο. 

Χατζηβαλάσης Είναι η πρόταση μας εδώ βρείτε μου που είναι 

αυτά τα 700.000 που λέτε. Σας προκαλώ. 

Δήμαρχος Μου επιτρέπετε κυρία πρόεδρε γιατί εντάξει οι 

διακοπές αλλά πρέπει να  ολοκληρώσω κιόλας την απάντηση 

και εισήγηση μαζί. 

Πρόεδρος Ολοκληρώστε  . 

Δήμαρχος Κύριε Χατζηβαλάση, τα είπατε στην σημερινή 

συνεδρίαση δεν μας τα γράψατε μας τα είπατε, τα ακούσαμε 

τώρα. Τώρα λίγα λεπτά πριν αλλά εγώ δεν μένω εκεί, αυτό που 

θέλω σαν υπόσχεση να πω είναι το εξής. Ακούσατε τον κύριο 

αντιδήμαρχο τον κύριο Κούτουκα να σας λέει το εξής. Ότι 12%    

συν 5%  που υπάρχει στις ευπαθείς ομάδες, πηγαίνουμε 

περίπου στις 900.000 μειωμένα δημοτικά τέλη σε σχέση με 

προηγούμενες χρονιές. Όπου αν δούμε ότι ο προυπολογισμός 

του 21 έχει υπόλοιπα, όσα και να έχει για να μην λέω 

αριθμούς, όσα και να έχει στον προϋπολογισμό του 21 προς το 

22 θα αφαιρεθούνε και αυτά από το βάρος των πολιτών. Όσα 
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και να είναι αυτά. Δεν πρόκειται εμείς να μαζεύουμε χρήματα, 

δεν πρόκειται να μαζεύουμε ευρώ για να βάλουμε στις 

τράπεζες. Από τους δημότες μας θα παίρνουμε τόσα χρήματα 

όσα για να μπορούμε να  ανταπεξέλθουμε στα έξοδα που 

κάνουμε για την καθαριότητα και για τον φωτισμό. Διότι εσείς 

ακόμη δεν είδατε το σχέδιο για τον ηλεκτροφωτισμό θα μείνει 

εδώ που είναι ο ηλεκτροφωτισμός; Είμαστε ικανοποιημένοι 

μήπως; Είναι καλά όπως λειτουργεί αυτό; Όχι , θέλει 

προσθήκες. Συνεπώς θέλει να τα συνυπολογίσουμε αυτά όλα. 

Καλά είναι, η αντιπολίτευση θετικά λειτούργησε, το ότι έκανε 

μια πρόταση που είναι προς όφελος των πολιτών αν τη δείτε 

από μια πλευρά γιατί θα πληρώσει κάποια χρήματα λιγότερα 

δημοτικά τέλη είναι καλά, αν την δείτε όμως και από την άλλη 

την δική μας οπτική το ότι και λιγότερα χρήματα θα πληρώσει 

αλλά και καλύτερες υπηρεσίες θα απολαύσει, τότε ελάτε να 

κάνουμε τον ισοσκελισμό.  Να δούμε ποιο είναι το πραγματικό 

όφελος των πολιτών, εγώ λοιπόν δεσμευμένος πια από την 

σημερινή συνεδρίαση, το 12% είναι 12 συν 5%  είναι 17%  

δηλαδή για τις ευπαθείς ομάδες, είναι η κατ’ αρχήν μείωση. 

Δεν κατάλαβα , εάν έχουμε περιθώριο να μειώσουμε 24% τα 

δημοτικά τέλη γιατί δεν μπορούμε να το κάνουμε από το 21 

προς το 22 άλλα 12%; Γιατί πρέπει να τα κάνουμε σε μια 

χρονιά; Δεν πρέπει να δούμε πως τρέχει ο προυπολογισμός; 

Βλέπετε όλοι με επιφύλαξη μιλάμε, ότι φέτος δηλαδή καθένας 

σοβαρός άνθρωπος είναι και επιφυλακτικός. Όλοι 

περιμένουμε ότι θα πέσουν τα δημοτικά τέλη λόγω ακριβώς 

του ότι δεν υπάρχει οικονομική ικανότητα από την πλευρά των 

πολιτών να πληρώσουν τις υποχρεώσεις τους απέναντι  στον 

δήμο και στο κράτος γενικότερα. Γιατί να μην κρατήσουμε 

λοιπόν και αυτή την επιφύλαξη; Και βλέποντας, πάει ο 

προυπολογισμός του 21 με τα περισσεύματα του δεν 

πρόκειται να μείνει  ούτε ένα ευρώ στο ταμείο του δήμου. Θα 

επιστραφούν όλα στους δημότες και από το 21 προς το 22. 
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Ζητώ από όλες και όλους τους δημοτικούς συμβούλους του 

δήμου Θερμαικού να σταθούν πραγματικά στο ύψος της 

ευθύνης που η στιγμή επιβάλλει. Να τους ευχαριστήσω, για 

την πολύ καλή προσπάθεια που κάνουν, δεν θέλω να αδικήσω 

κανέναν ούτε να ακυρώσω κάποιον. Όλες οι απόψεις είναι 

χρήσιμες , όμως όλες αυτές πρέπει να τις συγκεράνουμε. Όλες 

αυτές πρέπει να δημιουργήσουν μια συνισταμένη οφέλους 

προς τους δημότες του δήμου Θερμαικού. Εμπιστευθείτε μας. 

Και θα δείτε ότι στο τέλος, το όφελος για τον δήμο Θερμαικού  

σε έργο αλλά και στην οικονομία θα είναι τεράστιο. Σας 

ευχαριστώ πολύ. 

Πρόεδρος Ευχαριστούμε τον δήμαρχο. 

Μαυρομάτης Κυρία πρόεδρε να δευτερολογήσω. 

Πρόεδρος Κύριε Μαυρομάτη σας παρακαλώ πάρα πολύ 

επειδή  η συζήτηση κράτησε πολύ ώρα να μιλήσετε εκ μέρους 

όλων όσων εισηγηθήκατε την πρόταση για πολύ σύντομο 

χρονικό διάστημα για να πάμε σε ψηφοφορία. 

Μαυρομάτης Ναι. 

Χατζηβαλάσης Αν είναι να μιλήσει μόνο ο κύριος Μαυρομάτης 

να κάνουμε μια διευκρίνηση. Επειδή φαίνομαι να λογοδοτώ 

εγώ μονίμως με τον κύριο Κούτουκα και τον κύριο δήμαρχο, 

δεν είναι μόνο δικιά μου η πρόταση έτσι; Αυτή η πρόταση 

είναι ολονών.  Είναι η πρόταση όλων. 

Πρόεδρος Κύριε Χατζηβαλάση είπα είναι μια συνολική 

πρόταση , κύριε Μαυρομάτη ορίστε. 

Μαυρομάτης Ναι κυρία πρόεδρε. 

Μήλιος ΘΝΠ Κάποιες αναλήθειες που είπε ο κύριος δήμαρχος. 

Θα μιλήσει ο αρχηγός παράταξης αλλά πρέπει να ειπωθούν 

και κάποιες αναλήθειες. Δεν μπορούμε να λέμε ότι τα λεφτά 
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πήγαν στις τράπεζες για την ενίσχυση των τραπεζών αυτά είναι 

αναλήθειες. 

Μαυρομάτης Κυρία πρόεδρε, αυτές οι ανακρίβειες οι οποίες 

ακούστηκαν, δεν είναι ανακρίβειες είναι αναλήθειες, είναι 

πράγματα τα οποία προσπαθούν να μπερδέψουν τον κόσμο, 

τους πολίτες και αν μη τι άλλο να διαστρεβλώσουν την 

αλήθεια. Γιατί η αλήθεια είναι η εξής ,ότι από την 1 

Σεπτεμβρίου του 2019, η σημερινή διοίκηση μέχρι τώρα έχει 

διανύσει 14 μήνες και ξέρετε στον κωδικό 20 όπου είχαν 

προβλεφθεί περίπου 3.500.000 εκατομμύρια ευρώ για να 

γίνουν διάφορες προμήθειες και αγορές έγινε ένα μηδενικό 

δεν απορροφήθηκε βάση στοιχείων της υπηρεσίας, δεν 

απορροφήθηκε μισό ευρώ. Αυτό είναι απάντηση στον κύριο 

Τσαμασλή που πριν λίγο έλεγε ότι τα έβαλαν στις τράπεζες. 

Όταν εμείς παραδώσαμε έξη καινούρια φορτηγά για να 

λειτουργήσει αυτή η υπηρεσία  και τα πληρώσαμε από ιδίους 

πόρους όχι σαν σήμερα που   έρχεται το υπουργείο 

εσωτερικών και τα κάνει δώρο. Αφήσαμε επίσης μία μελέτη 

για να αγοραστούνε επτά καινούρια φορτηγά τα οποία η 

μελέτη τα έχει υπηρεσία καθαριότητας και θα μπορούσε ο 

δήμος να σταθεί στα πόδια του. Ο κύριος Τσαμασλής θέλει να 

κάνει έργο , με οποιοδήποτε κόστος και να αφήσει συντρίμμια 

αύριο στον δήμο να μην έχει τίποτε και να τα  πάει τα χρήματα 

αυτά για τέσσερα χρόνια που είναι πολύ καλά τα πράγματα 

υπερβολικά καλά κατά την άποψη του, αλλά να πληρώσουμε 

και 2.000.000, το είπε μόνος του ότι διπλασιάζει το κόστος για 

να έχουμε την καθαριότητα να είμαστε ο καλύτερος και 

καθαρός δήμος. Δηλαδή οι πολίτες να κληθούν να πληρώσουν 

παραπάνω χρήματα από αυτά που τους αναλογούν στις πιο 

δύσκολες εποχές. Και μάλιστα, όταν σήμερα ακούστηκε ότι 

πάνε καλά τα πράγματα με μία σύμβαση των 96.000 τα έξη 

φορτηγά που έχει ο δήμος μπορεί να τα φορτώνει τουλάχιστον 
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για κάποια έτη με άνεση στην καθημερινότητα. Όμως, πάμε 

στην πρόταση μας. Σήμερα η διοίκηση δεν κάνει μείωση 12%, 

γιατί μείον τα αδήλωτα τετραγωνικά που είναι και αυτά 

αποψιλωμένα και θα τα διαπιστώσουμε στην πορεία με 

στοιχεία που θα ζητήσουμε από την υπηρεσία με τους 

λογαριασμούς και θα δείτε ότι δεν είναι 300.000 όπως μας τα 

δώσανε, αυτά λοιπόν τα στοιχεία μόνον τα 300.000 επιπλέον 

το 21 καλύπτουν πολύ καλά την μείωση του 12%, αλλά, δεν 

είναι τόσο γαλαντόμος ο κύριος Τσαμασλής να μας πει ότι 

κάνει έκπτωση ότι μειώνει τα δημοτικά τέλη, φυσικά υπάρχει 

έλλειμμα φερεγγυότητας στον λόγο του γιατί δεν μείωσε ούτε 

το 12%  και δεν εκπλήρωσε τον λόγο τους στους πολίτες. 

Παίρνει τουλάχιστον 600.000  ευρώ με τα  αδήλωτα, δεν μιλάω 

για αυτά που θα πάρουμε από  το 20 και είναι αναδρομικά και 

είναι και εκείνα πάνω από 500.000 ευρώ και κάνει μείωση. 

Εμείς θέλουμε μείωση αγοράζοντας απορριμματοφόρα, 

αγοράζοντας  εξοπλισμό. Συγχρόνως, μας παρουσιάζεται μία 

πρόταση την οποία δεν απαντήσατε, 400.000 τετραγωνικά  να 

μην ξεφύγει αυτό είναι λιγότερα   για το κάθε χωριό.…………….  

Δηλαδή ο δήμος μας που τον ζούμε καθημερινά, έχει 

κλειδαμπαρώσει τα σπίτια του 400.000. Δηλαδή 4.000  σπίτια 

παράδειγμα των 100 τετραγωνικών  στον δήμο μας έχουν 

κλείσει. Αυτό μας δηλώνετε  σήμερα. Αυτό είναι επιπλέον ένα 

στοιχείο. Στις προσυπολογιζόμενες δαπάνες, ένα έξοδο που 

αφορά τα ηλεκτρολογικά, είναι ότι το 2021 θα ξοδέψουμε 

190.000 όλα, μέσα σε αυτά βάλαμε το χριστουγεννιάτικο  

διάκοσμο για να μας μειώσετε τα έσοδα, βάλατε τις σειρήνες, 

βάλατε τους συναγερμούς ,για να δείξετε ότι δεν κάνετε εσείς 

σωστό προϋπολογισμό, όχι κύριοι δεν είναι έτσι η δημοκρατία 

, έτσι λέει ο νόμος κατεβάστε    πρόταση εναλλακτική και την 

καταθέσαμε για όλους τους πολίτες  και έχουμε την πρόταση 

μας και δεν κάνουμε αυτά που κάνατε εσείς στα συμβούλια, 

όπως λέγατε το 17, το 18 ,δεν ψηφίζουμε η ψηφίζουμε  κατά 
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24%. Όλα αυτά τα χρόνια άλλα λέγατε και άλλα κάνατε. Και 

ακόμη εξακολουθείτε  να λέτε άλλα πράγματα. Δεν μας 

δώσατε τα πραγματικά τετραγωνικά , προσπαθήσαμε και 

κάναμε μελέτη για αυτό και συνεργαστήκαμε με την τεχνική 

μας υπηρεσία προκειμένου να κάνουμε μια καλή πρόταση. 

Θέλω να σημειώσω επίσης, είπατε μία συζήτηση για να 

κάνουμε προϋπολογισμό .Στις 4 Νοεμβρίου καταθέσαμε 

τέσσερις παρατάξεις αντιπροσωπώντας το που 

αντιπροσωπεύουμε το 60 και πλέον τοις εκατό του δημοτικού 

συμβουλίου, καταθέσαμε την πρόταση μας και την ενισχύσαμε 

στις 9 Νοεμβρίου, σας λέω τις ημερομηνίες ξανά 4 και 9. Και 

στις 12 Νοεμβρίου στην οικονομική επιτροπή το θέμα αυτό 

δεν ήταν στην ημερήσια διάταξη. Ξαναεπαναλαμβάνω στις 12 

του μήνα. Και λέω ότι αυτό δεν μπορεί και θα καταγγελθεί 

γιατί είναι αντιδημοκρατικό, δεν είναι νόμιμο όταν δεν έρχεται 

στην οικονομική επιτροπή. 

Πρόεδρος Κύριε Μαυρομάτη σας το είπα και από το 

τηλέφωνο. Πάμε σε ψηφοφορία. Υπάρχουν δύο προτάσεις, όχι 

δεν επιτρέπω κανέναν άλλον. 

Δήμαρχος Κυρία πρόεδρε νομίζω ότι ο εισηγητής το 

δικαιούται. 

Μώραλη Εκτός από τον κύριο Κούτουκα θέλουμε και εμείς να 

δευτερολογήσουμε για ένα λεπτό. Δεν μπορείτε να μας το 

αρνηθείτε αυτό. 

Πρόεδρος Ναι αλλά πρέπει να είμαστε όλοι σύντομοι. 

Μώραλη Σύμφωνοι. 

Κούτουκας Λοιπόν πολύ γρήγορα κυρία πρόεδρε. 

Μώραλη  Κυρία πρόεδρε πριν  δώσετε στον κύριο Κούτουκα 

τον λόγο   ένα λεπτό. 

Κούτουκας Εγώ δεν έχω πρόβλημα. 
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Μώραλη Επειδή ακριβώς και απευθύνομαι στον κύριο 

δήμαρχο μίλησε για την δύναμη των αριθμών, να πούμε ότι 

και τα 210.000.000 μείον από τον κρατικό προϋπολογισμό 

προς την τοπική αυτοδιοίκηση, η διοίκηση όπως την λέμε εμείς 

γιατί περί αυτού πρόκειται είναι αμείλικτο. Και για αυτό δεν 

ακούστηκε απολύτως τίποτε, ούτε από κανέναν ούτε ένας 

καταγγελτικός λόγος. Μιλήσαμε για ευπαθείς ομάδες, είπε και 

ο κύριος Μαυρομάτης προηγούμενα , τι γίνεται με τους 

άνεργους; Τι γίνεται με τους άνεργους, μην  μιλάτε επάνω μου 

σας παρακαλώ, η ποιότητα των υπηρεσιών και δη της 

καθαριότητας είναι μια υπόθεση στην οποία μάλλον 

συμφωνούμε όλοι. Όλοι θέλουμε πραγματικά καλή 

καθαριότητα, γιατί αυτή η καλή καθαριότητα πρέπει να ζητάμε 

από τους δημότες να βάλουν πιο βαθιά το χέρι στην τσέπη για 

να την απολαύσουν. Είναι δικαίωμα τους η δεν είναι; Ακριβώς 

αυτή είναι και η διαφοροποίηση μας ,εμείς ψηφίζουμε κι όλας 

για να μην επανέρχομαι ψηφίζουμε την δική μας πρόταση και 

σας παρακαλώ πάρα πολύ απαντήστε σε αυτό. Έχουμε 

αναστολή κάθε είδους μέτρων αναγκαστικής είσπραξης στα 

χρέη προς τους δήμους; Σε αυτό πρέπει να απαντήσουμε. 

Ευχαριστώ. Λοιπόν κύριε Κούτουκα σύντομα παρακαλώ. 

Κούτουκας Ευχαριστώ κυρία πρόεδρε θα είμαι σύντομος, 

γρήγορα γρήγορα θα δώσω κάποιες απαντήσεις, κατ’ αρχήν 

στον κύριο Τζέκο ο οποίος μίλησε για τεράστιες φαραωνικές 

συμβάσεις εργολαβίας. Οι τεράστιες φαραωνικές συμβάσεις 

εργολαβίας του δήμου Θερμαικού με την διοίκηση Τσαμασλή, 

είναι 1.910.000 το έτος όταν τα προηγούμενα χρόνια ο 

εργολάβος δημοπρατήθηκε με 1.550.000 κύριε Τζέκο. Η 

διαφορά των 400.000 είναι διαφορά πολλαπλάσιων 

υπηρεσιών που θα προσφερθούν στους δημότες. Αυτή είναι η 

πραγματικότητα και δεν είναι φαραωνικές οι συμβάσεις είναι 

παρόμοιες με την προηγούμενη εργολαβία και μάλιστα είναι 
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ελάχιστα πιο ακριβές γιατί έχουν πολλαπλάσια παροχή 

υπηρεσιών. Αυτό για να κλείσει και να τελειώσει το θέμα του 

εργολάβου και των φαραωνικών συμβάσεων και τα λοιπά. 

Στον κύριο Χατζηβαλάση τώρα θα πω, ελάχιστα πράγματα δεν 

θα μπω έτσι στην ουσία τα νούμερα και τα λοιπά τα ξέρουν 

όλοι, είναι, τα διαβάσαμε τα γνωρίζουμε. Είπε ότι είναι 

δημοκρατικό αυτό να μην δεχόμαστε την άποψη της 

μειοψηφίας; Είναι δημοκρατικό αυτό, ο δήμαρχος να μην 

μπορεί να διοικήσει; Όταν κύριε Χατζηβαλάση στην 

προηγούμενη τετραετία ο δήμαρχος είχε 20 δημοτικούς 

συμβούλους και δεν μείωσε κατά τι τα δημοτικά τέλη για 

πέντε χρόνια; Και ήρθε την τελευταία χρονιά που έχασε να τα 

μειώσει 6%; Είναι δημοκρατικό αυτό; Να κοροϊδεύουν τώρα; 

Λοιπόν, θέλω να πω στον κύριο Μαυρομάτη, ο οποίος τι να 

του απαντήσεις όταν επί πέντε χρόνια ήταν δήμαρχος, δεν 

μείωσε τίποτε και έρχεται τώρα και λέει δώστε τα όλα. Λοιπόν 

στο μόνο που θα απαντήσω, στο μόνο είναι σε αυτό που είπε 

ότι θα καταγγελθεί, άρα η απόφαση που θα περάσει 

δημοκρατικά τώρα με πλειοψηφία αύριο θα καταγγελθεί. Γιατί 

λέει δεν πήγε στην οικονομική η δική τους πρόταση. Που ήταν 

η δική σας πρόταση; Εγώ δεν σας είπα ότι την έχουμε μπροστά 

την ξέρουν όλοι; Ψηφίζουμε την δική μας πρόταση; Τώρα θα 

το καταγγείλετε; Είπα και πριν και πρέπει να γίνει κατανοητό 

σε όλους, άσχετα αν ο δήμαρχος είναι ευγενικός προς όλους 

πάντοτε πάνω από αυτό που πρέπει, λοιπόν σκοπός σας είναι 

να κλείσετε τον δήμο, δεν θα το καταφέρετε γιατί δεν έχετε 

την πλειοψηφία κύριοι. Πριν να πω στον κύριο Καπλάνη και να 

του υποσχεθώ, ότι κύριε Καπλάνη και κύριοι συνάδελφοι, 

κύριε Αδαμίδη και Ζαβέρκο που σας βλέπω τώρα, λοιπόν 

υπολογίσαμε 4 ,5% στις ευπαθείς ομάδες, αν δεν είναι 4,5%, 

είναι 2,3%, είναι 2,2 και είναι 5,6, εμείς την άλλη τετραετία θα 

το κάνουμε διπλάσιο και θα το επιστρέψουμε στις ομάδες του 

χρόνου, του χρόνου κύριοι συνάδελφοι σας το υπόσχομαι και 
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θα γίνει. Γιατί στεκόμαστε δίπλα σε αυτούς που έχουν 

παραπάνω και μεγαλύτερη ανάγκη από όλους μας. Να είστε 

καλά. 

Πρόεδρος Λοιπόν πάμε σε ψηφοφορία. 

Μήλιος ΘΝΠ  Μισό εκατομμύριο παραπάνω ο εργολάβος με 6 

απορριμματοφόρα δικά μας 

Πρόεδρος Ωραία πάμε στις δύο προτάσεις 

Χατζηβαλάσης Μισό λεπτό κυρία πρόεδρε πρέπει να υπάρχει 

μια απάντηση. Εγώ  ένα έχω να πω ότι οι προσβολές 

χαρακτηρίζουν αυτόν που τις εκτοξεύει και όχι αυτόν στον 

οποίο απευθύνονται.  

Κούτουκας Και την υπηρεσία προσβάλετε και την υπηρεσία. 

Πρόεδρος Λοιπόν μην χαλάτε το κλίμα. 

Λαζαρίδης Πρόεδρε να πω κάτι πριν ψηφίσω. Θέλω να πω το 

εξής επειδή ο κύριος  Μαυρομάτης ορίστηκε ως εκπρόσωπος 

της  πρότασης στην δευτερολογία  της αντιπολίτευσης πριν την 

ψηφοφορία δεν ξέρω γιατί προεξοφλείτε το αποτέλεσμα , 

εμείς σαν παράταξη ανεξάρτητα με το αποτέλεσμα θα 

σεβαστούμε  την όποια απόφαση θα προέλθει από την 

ψηφοφορία του δημοτικού συμβουλίου. 

Πρόεδρος Ωραία, λοιπόν ονομαστική ψηφοφορία  επειδή η 

γραμματεία πρέπει να είναι στις 9 στην Μηχανιώνα και δεν θα 

πληρώσει κάποιος το πρόστιμο. Υπάρχουν δύο προτάσεις 

εκτός από της κυρίας Μώραλη. Λοιπόν κατά της πρότασης της 

διοίκησης ποιος είναι ;Ονομαστικά λοιπόν, Μαυρομάτης κατά. 

Μαυρομάτης Είμαι κατά και υπέρ της δικής μας πρότασης. 

Πρόεδρος Κύριε Τζέκο. 

Τζέκος Υπέρ της πρότασης μας των τεσσάρων παρατάξεων. 
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Πρόεδρος Κύριε Χατζηβαλάση.  

Χατζηβαλάσης  Υπέρ της πρότασης μας. 

Πρόεδρος Ωραία. Κύριε Λαζαρίδη. 

Λαζαρίδης Υπέρ της πρότασης μας. 

Πρόεδρος Υπέρ της πρότασης σας. Και ο κύριος Καπλάνης. 

Καπλάνης Πρόεδρε εγώ στηρίζω την πρόταση της διοίκησης, 

δέχομαι τις υποσχέσεις που έλαβα και για το 5% για τις 

ευπαθείς ομάδες και αν χρειαστεί κύριε αντιδήμαρχε  φέτος 

θα το καλύψουμε αυτό και  όχι του χρόνου, του χρόνου θα 

κοιτάξουμε να καλύψουμε το υπόλοιπο για να πιάσουμε το 

24% που έχουμε προυπολογίσει  στην αρχική πρόταση. 

Πρόεδρος Ο κύριος Αδαμίδης. 

Αδαμίδης Ομοίως με τον κύριο Καπλάνη. 

Πρόεδρος. Ο κύριος Ζαβέρκος. 

Ζαβέρκος Ομοίως με τον κύριο Καπλάνη. 

Πρόεδρος Ο κύριος Μπίρος 

Μπίρος  Στηρίζω την πρόταση της διοίκησης.  

Κούτουκας Κυρία Μώραλη εσείς , δεν μπορεί να γίνει δεκτή η 

πρόταση σας, δεν μπαίνει σε ψηφοφορία έχετε να επιλέξετε 

μεταξύ των δύο προτάσεων της διοίκησης και της πρότασης 

των άλλων παρατάξεων η έχετε και την επιλογή του λευκού. 

Μώραλη Άλλο η αποχή και άλλο το λευκό , εμείς όμως όπως το 

είπα. Μην μιλάμε όλοι μαζί όμως. 

Πρόεδρος Λοιπόν ακούστηκε η εισήγηση πάμε στο επόμενο 

θέμα. 

Γραμματεία Βγαίνει πρώτη η πρόταση της διοίκησης υπέρ 

ψήφισαν οι κυρία Ζαριφέ, ο κύριος Κούτουκας , ο κύριος 
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Τροκάνας, ο κύριος Βογιατζής Γιάννης , ο κύριος Τζίνας, η 

κυρία Ζηφκοπούλου, ο κύριος Καψάλας, ο κύριος Μπάρμπας , 

ο κύριος Βογιατζής Χρήστος, ο κύριος Μισαλέμης, ο κύριος 

Πασχαλιάς , ο κύριος Πριμεράκης, ο κύριος Καπλάνης , ο 

κύριος Αδαμίδης, ο κύριος Μπίρος, ο κύριος Ζαβέρκος. 

Μαυρομάτης Ναι κυρία πρόεδρε θα ψηφίσουν και οι πρόεδροι 

των τοπικών κοινοτήτων. 

Πρόεδρος Θα μιλήσει ο κύριος Κούτουκας για αυτό το θέμα. 

Κούτουκας Δεν ψηφίζουν οι πρόεδροι των κοινοτήτων και 

έχετε πάρει την εγκύκλιο όλοι από τον κύριο 

Χατζηχριστοδούλου, είναι η εγκύκλιος που έχετε έως 21 

Φεβρουαρίου του 18 που λέει ρητά ότι οι πρόεδροι δεν 

ψηφίζουν τα δημοτικά τέλη τα ενιαία. Θα μπορούσαν ίσως να 

ψηφίσουν. 

Μαυρομάτης Δεν είναι ενιαία τα τέλη, είναι ξεχωριστά τα τέλη 

και ξεχωριστές δημοτικές κοινότητες Θερμαικού Μηχανιώνας, 

διαφορετικά είναι της Επανομής και διαφορετικά τα τέλη του 

Μεσημερίου, είναι τρεις κατηγορίες. 

Κούτουκας Μην τα μπερδεύετε, οι πρόεδροι μόνο θα 

μπορούσαν να ψηφίσουν αν ήταν ξεχωριστά τα τέλη. 

Έχουμε παρόντες προέδρους; 

Μαυρομάτης Έχουμε 

Δρακάκη Έχουμε εδώ είναι. 

Ζαβέρκος Οι πρόεδροι ψηφίζουν στον προϋπολογισμό. 

Κούτουκας. Οι μόνοι πρόεδροι που θα μπορούσαν να 

ψηφίσουν είναι από το Μεσημέρι ο πρόεδρος και ο πρόεδρος 

της Επανομής. Λείπουν και οι δύο  και της Επανομής και του 

Μεσημερίου , οι υπόλοιποι έξη επειδή έχουν ενιαία τέλη δεν 

μπορούν να ψηφίσουν, το ξέρει ο κύριος Μαυρομάτης  είναι 
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ξεκάθαρο, δεν ψήφισαν ποτέ, δεν καταγράφηκαν ποτέ, όλα τα 

προηγούμενα χρόνια σήμερα θυμήθηκε να ψηφίσουν οι 

πρόεδροι.   

Μαυρομάτης Ξέρετε πολύ καλά ότι οι κατηγορίες είναι τρεις. 

Δημοτική ενότητα Θερμαικού Μηχανιώνας, Επανομή και 

Μεσημέρι. 

Κούτουκας Ναι κύριε Καπλάνη έχετε δίκιο αλλά σας λέω ότι τα 

δέκα τελευταία χρόνια τρεις κατηγορίες είχε. Τώρα 

θυμηθήκαμε ότι ψηφίζουν οι πρόεδροι; 

Μαυρομάτης Να ξέρετε ότι θα προσφύγουμε σε αυτό. 

Δρακάκη Η  υπηρεσία πήρε αυτή την απόφαση ότι δεν 

συμμετέχουν. 

Μαυρομάτης Σας παρακαλώ πολύ 

Πρόεδρος Μπορούν οι πρόεδροι να πουν την γνώμη τους στο 

θέμα. Να είναι εδώ ο πρόεδρος Ηρακλής Μακρής μπορείτε να 

μας πείτε την γνώμη σας; 

Μακρής Θα μπορούσα να  πω την γνώμη μου πιστεύω, ότι ότι 

είναι καλύτερο για τους δημότες, εάν ψήφιζα θα ψήφιζα αυτό 

εδώ. 

Κούτουκας Ποιο; 

Μακρής Ότι είναι καλύτερο για τους δημότες. Την  

εναλλακτική πρόταση. 

Πρόεδρος Τη εναλλακτική πρόταση, μάλιστα, κύριε 

Μειμαρίδη. 

 Δήμαρχος Έφη μην μπαίνει σε μια τέτοια παγίδα. Κυρία 

πρόεδρε μπαίνουμε σε μια τέτοια διαδικασία τώρα μετά   την 

ψηφοφορία; Αν θέλει ο κύριος Μαυρομάτης να κάνει ένσταση 

ας κάνει ένσταση τι λέμε τώρα; 



64 
 

Πρόεδρος Όχι δεν μπαίνω, προχωράμε παρακάτω. 

Μαυρομάτης Κυρία πρόεδρε επιμένω να ψηφίσουν οι 

πρόεδροι. 

Πρόεδρος Όχι δεν θα ψηφίσουν οι πρόεδροι γιατί δεν 

προσμετράται η ψήφος. Δεν έχουμε χρόνο πρέπει να φύγουν 

οι υπάλληλοι στο σπίτι τους. Είναι ήδη 8 η ώρα. Το τέταρτο 

θέμα εισηγητής ο κύριος Κούτουκας. Κύριε Κούτουκα σας 

ακούμε. 

Κούτουκας Κύριοι συνάδελφοι το τέταρτο θέμα είναι ο 

καθορισμός των τελών των κοινοχρήστων χώρων, έχει περάσει 

από την οικονομική επιτροπή και υπάρχει μια δεύτερη 

πρόταση γιατί ήταν και η παράταξη του κυρίου Παράσχου 

μέσα στην εναλλακτική πρόταση εκφράζεται ομόφωνα , 

δίνουμε 50% έκπτωση, τους μειώνουμε μάλλον όχι έκπτωση , 

50% μείωση των τελών κοινοχρήστων χώρων, έτσι;  

Τζέκος Πρόεδρε δεν μας ανακοίνωσες το αποτέλεσμα της 

προηγούμενης ψηφοφορίας. 

Πρόεδρος Σας το είπα.  16 η πρόταση της διοίκησης και 14 

υπέρ της εναλλακτικής. 

Τζέκος Η εναλλακτική πρόταση δεν άκουσα. 

Πρόεδρος 14 είναι. 

Κούτουκας Λοιπόν για να προχωρήσω το θέμα αυτό έχουμε 

50% μείωση τελών κοινοχρήστων χώρων, η απόφαση στην 

οικονομική πέρασε ομόφωνα. 

Μαυρομάτης Κύριε Κούτουκα σας παρακαλώ. 

Μαργαρίτης Κύριε Μαυρομάτη πιο μακριά από το μικρόφωνο 

δεν σας καταλαβαίνουμε. 

Κούτουκας Τελείωσε το προηγούμενο θέμα, πάμε στο επόμενο 

σας παρακαλώ πολύ. 
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Κούτουκας Λοιπόν ρωτήθηκε δεν θα ψηφισθεί κύριε Γιάννη. 

Πήραμε και το υπουργείο και ρωτήσαμε τι να κάνουμε; 

Κούτουκας Το τέταρτο θέμα έχουμε τα δημοτικά τέλη, 

μειώνουμε κατά 50 %, ομόφωνη η απόφαση υπάρχει και η 

εναλλακτική πρόταση η οποία δίνει 40%, νομίζω ότι δεν 

υπάρχει αντίρρηση, α υπάρχει κάτι άλλο επί του 

συγκεκριμένου θέματος πείτε το. 

Ζαβέρκος Είναι στο 50% , όχι στο 40 όπως είναι. Κάποιοι 

βιάστηκαν για το 40 και τελικά το έκανε η κυβέρνηση στο 50. 

Πρόεδρος Υπάρχει κάποια διαφωνία η να πάμε σε 

ψηφοφορία; Νομίζω ότι είναι ομόφωνη η απόφαση. 

Μαυρομάτης Κυρία πρόεδρε θέλω τον λόγο για το θέμα. 

Πρόεδρος Λίγο κλείστε τα μικρόφωνα σας μην μιλάτε 

ακούγεται πολύς θόρυβος.2.16.04 

Μαυρομάτης Κυρία πρόεδρε μπορώ να έχω τον λόγο; 

Πρόεδρος Τον έχετε κύριε Μαυρομάτη 

Μαυρομάτης Λοιπόν θα σας παρακαλέσω για το προηγούμενο 

θέμα να γραφούν στα πρακτικά ότι δεν επιτρέψατε. 

Πρόεδρος Έχετε τον λόγο για αυτό το θέμα όχι για το 

προηγούμενο. 

Μαυρομάτης Ότι δεν επιτρέψατε τους προέδρους να 

ψηφίσουν. Αυτό για πρώτη φορά συμβαίνει στο δημοτικό 

συμβούλιο. Αυτή είναι μία απόφαση που σας χαρακτηρίζει σαν 

πρόεδρο. Συνεχίζω λοιπόν στο θέμα αυτό που μιλάμε. Όταν 

στις 7 Οκτωβρίου μας κάλεσε ο κύριος Τσαμασλής στο 

δημαρχείο, ανακοίνωσε ενώπιον όλων των δημοτικών 

συμβούλων και ενώπιον όλων των προέδρων των τοπικών 

συμβούλων, ότι ο δήμος Θερμαικού έχει τα χαμηλότερα τέλη 

στους κοινόχρηστους χώρους. Και δεν έχει καμία διάθεση η 
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διοίκηση να μειώσει τα τέλη των κοινόχρηστων χώρων. 

Μάλιστα είχε δεχθεί μία πρόταση για να γίνει μία συνέλευση 

μεταξύ των τεσσάρων παρατάξεων και της διοίκησης, 

συναινετική πρόταση, μια πρόταση του 30%. Όταν λοιπόν ήρθε 

το θέμα στην οικονομική  επιτροπή, η διοίκηση πλειοδότησε 

να το κάνει 50%, μία διοίκηση η οποία από το 2011 έως το 14 , 

αύξησε τα τέλη των κοινόχρηστων χώρων και τα είχαμε 

μειώσει μέχρι και 40%. Η μείωση του 10% την οποία 

ψηφίζουμε, σας παρακαλώ κυρία πρόεδρε. 

Πρόεδρε Να μιλάμε για το θέμα και να μην πάμε στο 

παρελθόν. 

Μαυρομάτης Η μείωση του 10% την οποία ψηφίζουμε για να 

ξέρουν και οι άλλοι συνάδελφοι, είναι της τάξης των 6000 και 

στέκομαι στο θέμα της αφερεγγυότητας των λόγων. Ότι άλλα 

λέμε σήμερα και άλλα λέμε αύριο. Με λένε Ρίζο και όπως θέλω 

τα γυρίζω. Αυτό λοιπόν για να καταλάβουμε .Και δεν θα πάψω 

να επαναλαμβάνω το θέμα τούτο, σημειώσατε το ότι δεν 

ψήφισαν οι πρόεδροι των τοπικών συμβουλίων δείχνει την 

δημοκρατική ευαισθησία την οποία έχετε. Ντροπή σας , τίποτε 

άλλο δεν λέω. 

  Πρόεδρος Ντροπή πια , κύριε Μαυρομάτη σεβαστείτε τον 

χρόνο. Οι υπάλληλοι θέλουν να φύγουν για να προλάβουν την 

απαγόρευση. Κάποιοι υπάλληλοι θα έρθουν και το πρωί, 

δηλαδή τι ώρα θα φύγουν στις 11; Κύριε Τζέκο ορίστε. 

Τζέκος Να ενημερώσω κατ’ αρχήν ότι αποχώρησε η κυρία 

Καλίτσα μετά το τρίτο θέμα. Λοιπόν για το θέμα αυτό των 

κοινόχρηστων χώρων, πολύ σύντομα πάλι θα πω , θα 

συνταχθούμε με την πρόταση, την καινούρια πλέον πρόταση 

της διοίκησης, γιατί στην ενδιάμεση συζήτηση δεν υπήρχε 

περιθώριο, γιατί   στον κοινόχρηστο χώρο βρέθηκε αυτό το 

περιθώριο και πάμε στο 50%, εμείς από την αρχή είμασταν 
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σταθεροί στο 40%, το 50% το κάνει η διοίκηση είναι θετικό να 

γίνει. 

Πρόεδρος Οπότε τώρα ψηφίζετε ταυτόχρονα. 

Χατζηβαλάσης Το ίδιο και εμείς κυρία πρόεδρε. 

Πρόεδρος Ωραία. Και ο κύριος Χατζηβαλάσης και η παράταξη 

ψηφίζει, ο κύριος Λαζαρίδης; Ψηφίζει και ο κύριος Λαζαρίδης, 

η κυρία Μώραλη; Ναι και η κυρία Μώραλη, ο κύριος 

Καπλάνης; 

Καπλάνης Κυρία πρόεδρε, εγώ θέλω να πω ότι έχουμε, είμαστε 

αρκετά μεγάλοι για να  μάθουμε να λειτουργούμε και να 

συνεδριάζουμε. 

Πρόεδρος Νομίζεις. 

Καπλάνης Νομίζω ναι. 

Πρόεδρος Ναι και ο κύριος Αδαμίδης, ο κύριος Μπίρος ναι, ο 

κύριος Ζαβέρκος ναι, οι πρόεδροι των τοπικών; Όσοι είναι 

τώρα;  Κύριε Μακρή τι ψηφίζετε σε αυτό το θέμα; 

Μακρής Ψηφίζω ναι. 

Πρόεδρος Κάποιον άλλο πρόεδρο δεν βλέπω. 

Χατζηβαλάσης Η  κυρία Βουλγαράκη. 

Πρόεδρος Η κυρία Βουλγαράκη τώρα την είδα. Κυρία 

Βουλγαράκη σας ακούω. Ομόφωνα , το ψηφίζει και η κυρία 

Βουλγαράκη.  Λοιπόν ,το πέμπτο θέμα. 

Ζαβέρκος Κυρία πρόεδρε, όσον αφορά για αυτό που λέτε ότι 

σε κάθε δημοτικό συμβούλιο να πάμε να φύγουμε βιαζόμαστε 

οι υπάλληλοι και τα λοιπά, όποιος νομίζει ότι κάνει αγγαρεία 

να σηκωθεί και να φύγει να μην έρχεται καθόλου. Κάνουμε 

δημοτικά συμβούλια μία φορά στους τρεις μήνες και 

βιαζόμαστε και να φύγουμε, βλέπεις δεν γίνονται 
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επερωτήσεις,   δεν γίνονται τοποθετήσεις δεν γίνεται τίποτε 

λίγο να είμαστε σοβαροί.  Άντε να φύγουμε δεν γίνεται. 

Πρόεδρος Εδώ έχουμε υπαλλήλους όμως. 

Ζαβέρκος Οι υπάλληλοι δουλεύουν. Και εγώ δουλεύω σε 

νοσοκομείο και δουλεύω 24  ώρες το 24ωρο. Εν υπάρχει 

απαγορευτικό μην το λέτε. 

Πρόεδρος Την άλλη φορά θα κλείσουμε νωρίτερα, λοιπόν το 

επόμενο θέμα εισηγητής ο κύριος Χρήστος Βογιατζής. 

Βογιατζής Χρήστος  Καλησπέρα από μένα, είναι ο καθορισμός 

τελών των κοιμητηρίων για το έτος 2021, έβαλε στο ξεκίνημα 

ένα ερώτημα ο κύριος Τζέκος όσον αφορά την λειτουργία των 

κοιμητηρίων, θα ήθελα να πω ότι η λειτουργία των 

κοιμητηρίων δεν είναι κάτι ξεχωριστό και ξεκομμένο από αυτό 

το οποίο ψηφίσαμε στην οικονομική επιτροπή και το 

ψηφίζουμε και σήμερα και για να λειτουργήσουν τα 

κοιμητήρια χρειάζονται προσωπικό, ήδη έχουμε κάνει μια 

πολύ μεγάλη προσπάθεια από την πρώτη μέρα που έχουμε 

αναλάβει, να αλλάξουμε την μορφή την όψη των κοιμητηρίων. 

Έτσι λοιπόν με πάρα πολύ προσωπικό από την καθαριότητα 

και το πράσινο και προσωπικό από τα συνεργεία μας, έχουμε 

κάνει παρεμβάσεις σε όλα τα κοιμητήρια. Αυτές οι 

παρεμβάσεις έχουν ένα κόστος, χρειάζεται ανθρώπινο 

δυναμικό και συνεχίζουμε να το κάνουμε όλο αυτό. Χωρίς να 

υπάρχουν και αρρυθμίες, όλα τα κοιμητήρια είχαν μπάζα  

παρατημένα από έξω σε πάρα πολύ μεγάλες ποσότητες, εμείς 

τα απομακρύναμε και είναι μια πολύ μεγάλη προσπάθεια που 

γίνεται καθημερινά και θα συνεχίσει να γίνεται αυτή η 

προσπάθεια. Τώρα όσον αφορά το οικονομικό κομμάτι, 

παραμένουμε στο ίδιο ποσό ότι ήταν και τα προηγούμενα 

χρόνια, όσον αφορά τα έξοδα  ταφής και τα έξοδα εκταφής, 

όλες τις άλλες παρατηρήσεις που υπάρχουν όσον αφορά το 
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οικονομικό κομμάτι, θα  ήθελα να πω ότι ότι προβλήματα 

υπάρχουν προσπαθούμε να τα λύνουμε. Όσον αφορά τα 

κοιμητήρια, έχουμε μια πολύ καλή συνεργασία με τους 

προέδρους των τοπικών συμβουλίων και σε αυτή την 

κατεύθυνση κινηθήκαμε και θα συνεχίσουμε να  κινούμαστε.  

Αλλά ότι πρόβλημα υπάρχει και οποιαδήποτε παρατήρηση 

είμαστε εδώ πέρα να την ακούσουμε. Ας μην ξεχνάμε ότι 

υπάρχει μόνο ένας υπάλληλος στην τεχνική υπηρεσία που 

ασχολείται με τα κοιμητήρια, αυτός ασχολείται 365 μέρες τον 

χρόνο, πρωί βράδυ για να κανονίζει  και να έχει τον τρόπο με 

τον οποίο θα γίνονται οι ταφές και οι εκταφές. Να πω ακόμη 

ότι έχουμε προχωρήσει σε μια διαδικασία με οστεοφυλάκια, 

κάτι ανάλογο που έγινε στην Μηχανιώνα να φτιάξουμε και τα 

άλλα κοιμητήρια που έχουν προβλήματα με τα οστεοφυλάκια 

και συνεχίζουμε. 

Πρόεδρος Ωραία υπάρχει κάποια παρατήρηση; 

Μαυρομάτης Εμείς κυρία πρόεδρε. Καταψηφίζουμε  το θέμα, 

έχει εδώ και δεκατέσσερις μήνες να ψηφίσουμε έναν 

κανονισμό νεκροταφείων. Πήγε και ήρθε δύο φορές , το 

δουλέψαμε καταθέσαμε προτάσεις, υπήρχε συναίνεση από 

όλες τις παρατάξεις, δουλέψανε και καταθέσανε συνάδελφοι 

τις  προτάσεις τους και αυτός ο κανονισμός ακόμη μετά από 

τους 14 μήνες δεν έχει έρθει. Για αυτό και στην επιτροπή 

ποιότητας ζωής καταψηφίσαμε το θέμα γιατί περιέχει 

διατάξεις οι οποίες είναι και οικονομικού περιεχομένου. 

Πρόεδρος Κύριε Τζέκο. 

Τζέκος Για αυτό το θέμα θα μιλήσει ο Κώστας ο Μαργαρίτης 

Πρόεδρος Κώστα Μαργαρίτη σε ακούμε. 

Μαργαρίτης Είχαμε συζητήσει στην οικονομική επιτροπή και 

πήραμε απόφαση να υπάρχει για τα άτομα που είναι κάτω των 
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18 μια διαφορετική ρύθμιση όσον αφορά το οικονομικό θέμα. 

Πράγμα το οποίο δεν φαίνεται στην εισήγηση της επιτροπής 

ποιότητας και στην ψήφιση που ήρθε έτσι εμείς το 

καταψηφίσαμε για αυτό το λόγο. Γιατί θα πρέπει να  υπάρχει 

κάτι το οποίο το είχαμε αποφασίσει την προηγούμενη φορά. 

Πρόεδρος Κώστα αυτό έχει σχέση με τον κανονισμό. 

Βογιατζής Χρήστος  Πρέπει πρώτα να ψηφιστεί ο κανονισμός 

και μετά είναι το οικονομικό κομμάτι Κώστα. 

Μαργαρίτης Ναι ακούστε λίγο να σας πω. Αναφέρετε μέσα  

από την στιγμή που περνάει επιτροπή ποιότητας, θα μπορούσε 

το άρθρο 6 όπως αναφέρεται, όπως συμπεριλάβατε και άλλα 

πράγματα να συμπεριλάβετε και αυτό. Αν κάποιος είναι κάτω 

από 18 ετών , δεν νομίζω ότι είναι πρόβλημα. 

Πρόεδρος Νομίζω ότι πρέπει ν αλλάξει ο κανονισμός. 

Μαργαρίτης Δεν μιλάμε για τον κανονισμό. Κυρία πρόεδρε να 

σας πω λίγο κάτι; Δεν γίνεται δουλειά έτσι. Θα μπορούσε   να  

γίνει μία πρόβλεψη για γονείς που χάνουν τα παιδιά τους που 

είναι κάτω των 18 ετών που είναι ανήλικα να ισχύσει ότι 

είχαμε πει τότε. 

Κούτουκας  Κώστα έχεις απόλυτο δίκιο, έχουν μπει κατηγορίες 

αλλά ακυρώθηκε από την αποκεντρωμένη, θα κάνουμε νέο 

κανονισμό και θα είναι όλα αυτά μέσα. Αυτό λέμε. Θα γίνει 

στο επόμενο συμβούλιο. Η στο μεθεπόμενο. Συμφωνούμε και 

εμείς. Δίκιο έχεις. Θα το κάνουμε. 

Μαργαρίτης Υπάρχουν πράγματα στην υφιστάμενη εισήγηση 

που είχε παρθεί απόφαση, τέλος πάντων εντάξει. Αυτή είναι η 

θέση μας. 

Πρόεδρος Ο κύριος Χατζηβαλάσης. Δεν τον βλέπω , κύριε 

Λαζαρίδη ναι το υπερψηφίζετε η κυρία Μώραλη; 
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Χατζηβαλάσης Κατά κυρία πρόεδρε, εμείς είμαστε κατά. 

Πρόεδρος Εντάξει κατά ο κύριος Χατζηβαλάσης και ο κύριος 

Μήλιος, η κυρία Μώραλη; 

Μώραλη Υπάρχει ένα θέμα πραγματικά και πρωθύστερο γιατί 

ψηφίζουμε τώρα αναγκαστικά μέσα στα πλαίσια τα χρονικά 

που έχουμε για τα τέλη και για τα κοιμητήρια, ενώ δεν έχει 

προηγηθεί δεν έχει κατασταλάξει εν πάση περιπτώσει με 

όποιον έχει την ευθύνη , το θέμα του κανονισμού στο οποίο 

έχει συμπεριληφθεί μια σειρά πράγματα, που εδώ από ότι 

φαίνεται αντικειμενικά αν κατάλαβα καλά την εξήγηση του 

αντιδημάρχου, δεν μπορούν να συμπεριληφθούν ενώ άλλες 

περιλαμβάνονται. Νομίζω ότι αυτό αποτελεί ένα κώλυμά από 

μόνο του και νομίζω ότι πρέπει να το ξεπεράσουμε. Εμείς αν 

δεν εμπεριέχονται μια σειρά από πράγματα μέσα που είναι 

τέλος πάντων ανθρώπινα αφού πρέπει να κοστολογηθεί και ο 

θάνατος ψηφίζουμε κατά. 

Πρόεδρος Κύριε Καπλάνη; 

Καπλάνης Κυρία πρόεδρε, εγώ θέλω να θίξω ένα άλλο 

παρεμφερές θέμα. Συζητάμε βέβαια εδώ για τις εισπράξεις 

που θα έχουμε από τα κοιμητήρια , τις θεωρώ αυξημένες σε 

σχέση με τις παροχές, δεν συζητάμε το θέμα με τα νέα 

κοιμητήρια που είναι ένα κομμάτι. 

Πρόεδρος Κύριε Καπλάνη στο θέμα μας. 

Καπλάνης Το θέμα μας είναι τα κοιμητήρια πρόεδρε, σε 

παρακαλώ ένα λεπτό θα είχα τελειώσει πρόεδρε. Και τα 

κοιμητήρια  τα οποία έχουμε δεν καλύπτουν τις ανάγκες μας. 

Εγώ θα πω ναι στην εισήγηση της διοίκησης για τα τέλη, 

τονίζοντας ότι είναι ακριβά και ότι μας λείπουν τα καινούρια 

κοιμητήρια. Ευχαριστώ. 

Πρόεδρος Κύριε Αδαμίδη; 
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Μώραλη Στον κύριο αντιδήμαρχο, τον κύριο Βογιατζή.  

Πρόεδρος Αφού ψηφίσατε κυρία Μώραλη.  Κύριε Ζαβέρκο. 

Ζαβέρκος Ναι. 

Πρόεδρος Ναι, κύριε Μπίρο; Ναι, Το θέμα περνάει με 

πλειοψηφία, το επόμενο θέμα εισηγητής ο κύριος Κούτουκας. 

Το νούμερο 6. 

Κούτουκας Είναι ο καθορισμός των τελών για το ΚΑΠΠΑ2000, 

τα έχετε μπροστά σας, η απόφαση είναι σχεδόν ομόφωνη, 

δήλωσε αποχή ο κύριος Χατζηβαλάσης, την είδατε δεν έχω να 

συμπληρώσω κάτι ότι θέλετε μπορείτε να πείτε κύριοι 

συνάδελφοι. 

Λαζαρίδης Κυρία πρόεδρε μία ερώτηση   

Πρόεδρος Σας ακούμε κύριε Λαζαρίδη 

Λαζαρίδης Ήθελα να ρωτήσω όσον αφορά το καθεστώς 

λειτουργίας των ανθρώπων οι οποίοι λειτουργούν σήμερα 

μέσα στο ΚΑΠΠΑ .Υπάρχει αθλητικός σύλλογος εκεί; 

Πρόεδρος Ακούγεστε αλλά επειδή μιλάμε για τα τέλη να μην 

πλατειάζει. 

Λαζαρίδης Ανάλογα με την απάντηση σας γνωρίζετε; 

Τροκάνας Μπορώ να απαντήσω; 

Πρόεδρος Ναι κύριε Τροκάνα απαντήστε. 

Τροκάνας Ναι υπάρχει αθλητικός σύλλογος, ο οποίος είναι 

όπως σε όλες τις αθλητικές εγκαταστάσεις του δήμου μας, έτσι 

και στο κολυμβητήριο αν μιλάμε για το κολυμβητήριο, υπάρχει 

ένας αθλητικός σύλλογος και στο κλειστό γυμναστήριο 

υπάρχουν 5 αθλητικοί σύλλογοι, όσο για το αμφιθέατρο 

γνωρίζετε ότι το παλεύουμε σε συνεργασία με τον δήμο 

δωρεάν σχεδόν σε όλους τους πολιτιστικούς συλλόγους. 
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Λαζαρίδης Οι σύλλογοι αυτοί που φιλοξενούνται εκεί θα έχουν 

αντίτιμο; 

Τροκάνας Ακριβώς, αυτό ψηφίζουμε τώρα, επειδή υπήρχε ένα 

κενό, με την έναρξη των εργασιών μας στο ΚΑΠΠΑ, γενικά με 

την έναρξη του κολυμβητηρίου, ήρθαμε να συμπληρώσουμε 

και τα υπόλοιπα να έχουν ένα αντίτιμο όσοι χρησιμοποιούν τις 

εγκαταστάσεις του ΚΑΠΠΑ. 

Πρόεδρος Ο κύριος Παζαρόπουλος αποχώρησε; Κύριε 

Λαζαρίδη την ψήφο σας θέλουμε. 

Λαζαρίδης Όχι θα κάνω μία παρατήρηση. Δεν υπάρχει καμία 

ανταποδοτικότητα σε αυτό  που έχουμε εδώ γιατί κατ’ αρχήν 

δεν λαμβάνετε καθόλου υπόψιν το κόστος της θέρμανσης, 

αυτό είναι το τεράστιο κόστος αφενός αφετέρου θέλω να 

κάνω έναν διαχωρισμό. Τι διαφοροποιεί το συγκεκριμένο 

σύλλογο από όλους τους άλλους συλλόγους; Κάποιος που δεν 

πληρώνει στο   κλειστό γυμναστήριο της Περαίας ας πούμε 

μιας και εγώ είμαι εδώ και θα πρέπει να πληρώνεις στο 

ΚΑΠΠΑ; Ποιο το σκεπτικό της απόφασης; 

Τροκάνας Κύριε Λαζαρίδη το ΚΑΠΠΑ πολύ καλά όπως είπατε 

και εσείς πρέπει να έχει έναν ανταποδοτικό χαρακτήρα, οπότε 

η απόφαση είναι ότι οι εγκαταστάσεις του ΚΑΠΠΑ είναι τέτοιες 

που δεν γίνεται να μην πληρώσουν τα σωματεία μας. Οπότε 

έχουμε φέρει αυτό το θέμα. 

Πρόεδρος Λοιπόν πάμε στην ψηφοφορία; Όποιος αποχωρήσει 

θέλουμε να το δηλώνει .Έχουν αποχωρήσει αν δεν κάνω λάθος 

ο κύριος Σαμακοβλής και ο κύριος Παζαρόπουλος 

.Αποχώρησαν. Λοιπόν πάμε σε ψηφοφορία; Πόσοι το 

ψηφίζετε; Κύριε Λαζαρίδη εσείς; 

Λαζαρίδης Εμείς το ψηφίζουμε. 

Πρόεδρος Το ψηφίζετε. Ομόφωνη λοιπόν η απόφαση. 
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Μώραλη Όχι. 

Πρόεδρος Όχι δεν είναι ομόφωνη δεν ψηφίζει η κυρία 

Μώραλη. 

Μώραλη Υπάρχει ανταποδοτικότητα, εγώ μιλάω γενικά για την 

χρήση. 

Πρόεδρος Ωραία. Το έβδομο θέμα. 

Αδαμίδης Πρόεδρε σε αυτό δεν πρέπει να ψηφίσει και το 

τοπικό της Περαίας; 

Πρόεδρος Το τοπικό της Περαίας ,δεν το βλέπω τώρα. 

Αδαμίδης Εδώ είναι. 

Πρόεδρος Ναι κυρία Βουλγαράκη που είστε; Δεν είναι στην 

σύνδεση κύριε Αδαμίδη. 

Καπλάνης Πρόεδρε εγώ πρέπει να αποχωρήσω. 

Πρόεδρος Ωραία στο καλό καλή ξεκούραση. 

Καπλάνης Δεν πάω για ξεκούραση , το ξέρεις που πάω έχω την 

μάνα μου. 

Πρόεδρος  Καλή δύναμη τι να κάνουμε, το έβδομο κύριε 

Κούτουκα. 

Κούτουκας Κύριοι συνάδελφοι έχουμε τις μειώσεις 

ανταποδοτικών τελών για τις ομάδες τις ευπαθείς, είπα μέσα 

στην εισήγηση των δημοτικών τελών και αυτό εδώ δεν έχω να 

συμπληρώσω πολλά πράγματα, απλά να πω ότι πιστεύουμε 

ότι χωράνε πάρα πολλοί εδώ μέσα, ελπίζουμε και θα 

ενημερώσουμε τους δημότες να μπουν σε αυτά εδώ, σε αυτές 

τις εκπτώσεις, δεν έχω κάτι άλλο να συμπληρώσω, θα τα 

δούμε του χρόνου πως θα πάει και εφόσον δεν είναι το 

νούμερο που σας είπα εγώ, θα διπλασιάσουμε την επόμενη 
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χρονιά τις παροχές προς αυτούς η προς το κοινό των 

υπόλοιπων δημοτών. 

Πρόεδρος Ωραία τελείωσε η εισήγηση. 

Μαυρομάτης Έχω τον λόγο κυρία πρόεδρε. 

Πρόεδρος Έχετε τον λόγο. 

Μαυρομάτης Επειδή ακούστηκαν λόγια των 250.000 ευρώ, ότι 

θα γίνουν οι μειώσεις, στην εισήγηση που πήγαμε στην 

οικονομική επιτροπή, υπάρχει το τι είχε πει μέχρι εχθές και τι 

αλλάζει σήμερα. Δεν ξέρω αν έγινε δολίως η αδόλως, το 

συγκεκριμένο, αλλά έχει αποκλειστεί η κατηγορία των 

ανέργων, την οποία η δική μας η διοίκηση είχε τοποθετήσει 

και άνεργοι νοούνται αυτοί οι οποίοι, μακροχρόνια άνεργοι 

αυτοί που είναι έναν χρόνο άνεργοι και έχουν εισόδημα μέχρι 

4600 ευρώ. Αυτό έλεγε η απόφαση και νομίζοντας και 

κάνοντας την εισήγηση ο αντιδήμαρχος οικονομικών ότι δεν 

πείραξε την προηγούμενη ,απεναντίας βελτιώθηκε με κάποιες 

προσαυξήσεις ανά κατηγορία, διαπιστώθηκε ψηφίσαμε το 

θέμα. Σήμερα όμως διαπιστώνουμε ότι αυτή η κατηγορία 

λείπει. Και περίμενα από τον αντιδήμαρχο να πει ότι για ποιόν 

λόγο λείπει αυτή η κατηγορία; Πως λοιπόν λείπει η κατηγορία 

των ανέργων την οποία εμείς προσθέσαμε, όπως και για τους 

τρίτεκνους,  όπως και για τους άπορους. Γιατί θυμίζω, ότι το 

2014 τον Σεπτέμβριο, δεν υπήρχαν αυτές οι κατηγορίες και οι 

ανάπηροι ήταν σε ένα ποσοστό έκπτωσης του 35%. Και επίσης 

έπρεπε να έχεις 80% αναπηρία   είναι 67.Το τι   άλλαξε με την 

πρόταση αφού αφαίρεσε τους άνεργους η διοίκηση, προσθέτει 

3000 ευρώ για κάθε παιδί των πολυτέκνων από τις   25000 

ευρώ που πρέπει να είναι σε μια συγκεκριμένη ηλικία, επίσης 

προσθέτει ένα ποσό στους τρίτεκνους 5000 ευρώ στο 

εισόδημα τους. Στη νοητική στέρηση, τα παιδιά που είναι 

πάνω από ένα ποσοστό 67% χωρίς κανένα εισόδημα, το ίδιο 
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μένει στους άπορους όπως υπήρχε, όπως και στις 

μονογονεϊκές οικογένειες. Δεν ξέρω λοιπόν πόσο ελπιδοφόρο 

είναι και μακάρι να είναι να μειωθούνε 200 και 300 και 

500.000 τα τέλη αλλά η κατηγορία των ανέργων δεν μας 

επιτρέπει να ψηφίσουμε αυτήν εδώ την πρόταση που στην 

οικονομική επιτροπή είχαμε όλη την καλή διάθεση, διότι την 

εισηγήθηκε ο αντιδήμαρχος και θεωρήθηκε ότι δεν είχε τίποτε 

αφαιρεθεί από αυτά τα οποία ίσχυαν τα προηγούμενα χρόνια 

δηλαδή από το 2015. Με αυτά λοιπόν καταψηφίζουμε την 

πρόταση. 

Κούτουκας Αν μου επιτρέπετε, έχω μπροστά, την απόφαση του 

2016. Για την έγκριση της τάδε απόφασης της οικονομικής 

επιτροπής μειώσατε τα τέλη προς τις ευπαθείς ομάδες για το 

2017. 

Μαυρομάτης Δεν έχετε το δικαίωμα. Να πάρετε κύριε 

Κούτουκα την προηγούμενη απόφαση γιατί πάντα την 

προηγούμενη παίρνουμε. Η προηγούμενη απόφαση ίσχυε για 

τα έτη που ήμασταν διοίκηση. 

Κούτουκας Ακούστε με λίγο. Λέω ότι δεν πάρθηκε καμία άλλη 

απόφαση, τελευταία απόφαση του δήμου είναι στις 17 

Οκτωβρίου του 16 για το 2017 δεν υπάρχουν άλλες 

αποφάσεις. Αυτή είναι. Και είναι πολύτεκνοι, τρίτεκνοι, 

μονογονεϊκοί, ανάπηροι και άποροι. Δεν υπάρχουν άλλα  αυτή 

είναι που βλέπω τώρα να ορίστε. 

Μαυρομάτης Έχει αλλάξει αυτή είναι του 16 και μπορεί να μας 

πει και η κυρία Δρακάκη, εγώ έχω μπροστά μου αυτή που λέει 

και για τους ανέργους σας παρακαλώ πολύ. Γράφει για τους 

ανέργους 100 τα 100 

Κούτουκας Πείτε μου λίγο πότε έγινε αυτή; 
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Μαυρομάτης Αυτή υπάρχει από το 14, εισήγηση της 

οικονομικής υπηρεσίας. 

Κούτουκας Αυτό ρωτάω ποια είναι η απόφαση εγώ σας είπα 

ήδη ότι είναι η απόφαση 404 του 16, έχετε κάποια άλλη 

μπροστά σας; 

Μαυρομάτης Ισχύει γιατί την έχω μπροστά την απόφαση και 

υπάρχει για αυτό και στην οικονομική επιτροπή δεν είχαμε 

κανένα πρόβλημα να μην το ψηφίσουμε, αλλά η κατηγορία 

των ανέργων, ρωτήστε και την υπηρεσία, υφίσταται. 

Κασάπη Με ποιο  ….υφίσταται; 

Μήλιος ΘΝΠ  Υπήρχε απόφαση με συγχωρείτε, υπήρχε 

απόφαση που έλεγε ένα χρόνο άνεργος με 6000 ετησίως 

εισόδημα, θυμάμαι καλά. Ο κύριος Μαδυτινός το ξέρει καλά. 

Κασάπη Άρα δεν υπάρχει κάποια απόδειξη αυτή τη στιγμή. 

Εκτός από την απόφαση που ανέφερε ο κύριος Κούτουκας. 

Κούτουκας Να σας πω τώρα λίγο και για τους ανέργους έτσι; 

Επειδή θέλω να μιλάμε με έγγραφα. Έχω ένα έγγραφο του 

γραφείου εσόδων το οποίο το είχα στα χέρια μου πέρυσι θα το 

ανακοινώσω τώρα δεν έχει καμιά σημασία. Λοιπόν, η μείωση 

των  δημοτικών τελών του 2018 ήταν 5354 να το ακούσουν 

όλοι οι συνάδελφοι που παραμένουν μέσα, 5500 ευρώ δεν 

υπήρχαν δηλαδή και του 19 είναι 3454. Αυτά είναι. 

Μήλιος  ΘΝΠ     Πέστα όμως για πόσα άτομα, αυτό θα σε 

ρωτούσα εγώ 

Κούτουκας Αυτό που σας είπα εγώ κύριε Μήλιο το ακούσατε; 

Τα ποσά της κοινωνικής σας πολιτικής  ; Ότι από τα 5.500.000 

επιστρέψατε στους δημότες τα 3.500 το 19 και 5.500 το 18. 

Μήλιος ΘΝΠ  Αυτό που κάνεις είναι ανέντιμο.  

Κούτουκας Αυτό που κάνω είναι αυτό που σου λέω. 
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Μήλιος ΘΝΠ  Άκουσε με λίγο. Μέσα στο ποσό θα δεις πόσοι 

κάνανε αίτηση για να μειωθούνε τα δημοτικά τους τέλη. 

Κούτουκας Θα σας πω και πόσοι κάνανε αίτηση θα σας πω. 

Μήλιος Αυτό να πεις. 

Κούτουκας Πόσα άτομα έκαναν αίτηση για πείτε μου; 

Μήλιος ΘΝΠ 250 άτομα. 

Κούτουκας Λοιπόν , 38 παροχές το 19 και 53 το 18, καλό θα 

είναι να τα προσέχετε αυτά που λέτε. 

Μήλιος Δεν θέλω να μείνει έτσι, εγώ καλώ τώρα, ακριβώς 

καλώ τον Ζήση τον Μαδυτινό που ήταν προϊστάμενος των 

εσόδων να μας πει. 

Κούτουκας Καλέστε όποιον θέλετε. 

Πρόεδρος Προχωράμε  σας παρακαλώ. 

Δήμαρχος Κυρία πρόεδρε, αν   τελείωσε αυτό το θέμα θα 

ήθελα να προταθεί το τελευταίο θέμα  στο οποίο είμαι και 

εισηγητής γιατί μου τηλεφωνήσανε και πρέπει να αποχωρήσω. 

Πρόεδρος Θα προταθεί ναι δήμαρχε. Κύριε Χατζηβαλάση. 

Μαυρομάτης Βρήκα,    είναι 6 Σ 8. 

Κούτουκας Κύριε Μαυρομάτη, το νούμερο της απόφασης  

λίγο.  

Μαυρομάτης 6 Σ 8 Ω Ω Ρ     (δεν ακούγεται καθαρά). 

Δρακάκη Θα το δούμε αύριο. 

Μήλιος ΘΝΠ Γιάννη δεν ακούγεσαι καθόλου. Άλλαξε θέση. 

Μώραλη Ας τα στείλει ο κύριος Μαυρομάτης τον αριθμό της 

απόφασης με ένα mail, δεν ακούγεται τίποτε. Θυμάμαι πάντως 

ότι υπάρχει τέτοια απόφαση στην οποία περιλαμβάνονται και 

οι άνεργοι. Είμαστε υπέρ βέβαια όλων αυτών τα οποία 
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περιέγραψε ο κύριος Κούτουκας και αφορά τις ευπαθείς 

ομάδες, αλλά το γεγονός της κατάστασης που βιώνουν αυτή 

την στιγμή οι λαϊκές οικογένειες με έναν άνεργο   σχεδόν στο 

κάθε σπίτι και το οποίο δεν τους συμπεριλαμβάνει ψηφίζουμε 

λευκό. Μένοντας φυσικά σε αυτό σε ότι έχει συμπεριλάβει για 

τις ευπαθείς ομάδες θα το υπερψηφίζαμε αν περιέχονταν 

μέσα και οι άνεργοι. Και να πω και κάτι εδώ ότι, ο αριθμός των 

αιτούντων διαμορφώνεται με το γεγονός πόσο γνωστό θα γίνει 

στην κοινωνία, πόσο θα το κοινοποιήσει η διοίκηση, το ένα η 

το άλλο μέτρο ανακούφισης μέσα στους κόλπους της 

κοινωνίας και των λαϊκών οικογενειών. Το γεγονός ότι υπήρχαν 

τόσο λίγες  αιτήσεις, την προηγούμενη φορά αν κατάλαβα 

καλά, έτσι από όσο ακούσαμε εν πάση περιπτώσει, δείχνει 

ακριβώς ότι αυτό το πράγμα δεν περπάτησε στην κοινωνία και 

δεν ζυμώθηκε, τουλάχιστον αυτό. 

Μήλιος ΘΝΠ  Να μας πει ο αντιδήμαρχος πόσες αιτήσεις 

υπήρχαν το 19; Να μας πει και το 18. 

Πρόεδρος Κύριε Τζέκο εσείς ψηφίζετε; Δεν ακούμε τίποτε 

λοιπόν ο κύριος Χατζηβαλάσης; 

Χατζηβαλάσης Όχι. 

Πρόεδρος Όχι. Ο κύριος Τζέκος; Όσοι αποχωρείτε να λέτε ότι 

αποχωρούμε. 

Κούτουκας Γιατί δεν το λένε όσοι αποχωρούν; 

Πρόεδρος Εδώ είναι ο Τζέκος .Μιλάει στο τηλέφωνο. 

Τζέκος Συγγνώμη που είμαστε; 

Πρόεδρος Είμαστε στο 7, των δημοτικών τελών. 

Τζέκος Ναι πρόεδρε συμφωνούμε. 
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Πρόεδρος Συμφωνείτε. Ναι και από τον κύριο Ζαβέρκο ναι και 

από τον κύριο Μπίρο, εσείς κύριε Χατζηβαλάση δεν 

απαντήσατε. 

Χατζηβαλάσης Κατά.  

Πρόεδρος Κατά. 

Λαζαρίδης Μπορώ να ψηφίσω κυρία πρόεδρε; 

Πρόεδρος Α δεν σας ρώτησα   συγγνώμη. 

Μήλιος ΘΝΠ  Μα δεν τον βλέπω τον Μπάρμπα που πήγε ρε ο 

Κώστας; 

Κούτουκας Που πήγε για; Αποχωρούν και δεν μιλάνε. 

Πρόεδρος Μην χαλαρώνετε, κύριε Λαζαρίδη σας ακούω. 

Λαζαρίδης Εγώ θα περίμενα λίγο γενναιοδωρία από την 

αντιπολίτευση, πραγματικά σε αυτό το θέμα. Είναι μία 

εξαιρετική εισήγηση, πολύ καλύτερη από αυτή που είχαμε 

μέχρι τώρα, με όρια ρεαλιστικά που πραγματικά 

ανταποκρίνονται στις ανάγκες της κοινωνίας, καλό θα ήταν να 

υπάρχουν και οι άνεργοι αλλά πολύ φοβάμαι ότι αν τους έβαζε 

μέσα η διοίκηση όλα τα  σπίτια θα ήταν δικαιούχοι , καλώς η 

κακώς, πρέπει να το δούμε αυτό με κάποιο τρόπο, είναι 

πραγματικότητα και αυτή. 

Μήλιος ΘΝΠ  Μέχρι ένα εισόδημα Γιώργο μέχρι ένα εισόδημα 

4.000 η 5.000. 

Λαζαρίδης Με τα κριτήρια που είχατε εσείς είχατε 30 η 50 

αιτήσεις , αυτό είναι ένα θέμα. 

Μήλιος Σωστά  αυτό ήταν μέχρι 6.000 ας το κάνανε μέχρι 

4.000. 

Μήλιος ΔΠ  Με 6,000 αυτό και άλλες 3.000 στο σπίτι δεν 

μπαίνει κανένας όπως δεν μπήκε ποτέ κανείς. 
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Λαζαρίδης Τελειώνω, θα ήθελα όμως να κάνω μία 

παρατήρηση εδώ αντιδήμαρχε, εδώ ταυτίζομαι και με την 

κυρία Μώραλη απόλυτα, πρέπει αυτό να το επικοινωνήσετε 

ούτως ώστε να είναι σε γνώση των δικαιούχων. Για να μην 

μείνει απόφαση  η οποία είναι για 30 η 40 άτομα. Και αυτό θα 

ήθελα να προσέξετε. 

Πρόεδρος Άρα το ψηφίζετε κύριε Λαζαρίδη; 

Λαζαρίδης Βεβαίως. 

Πρόεδρος Ναι, ωραία, πόσοι ψήφισαν το θέμα αυτό; Πέρασε 

το θέμα κατά πλειοψηφία. 

Ζαβέρκος Πρόεδρε να λες πόσοι αποχωρούν για να ξέρουμε 

πόσοι είμαστε. 

Πρόεδρος Λοιπόν το θέμα  που έχει εισηγητή τον κύριο 

δήμαρχο. 

Δήμαρχος Είναι μια συγκρότηση επιτροπής, για την επιλογή 

δηλωτικού σήματος   στον δήμο Θερμαικού, καθώς και την 

επιλογή μνημείων για την τοποθέτηση σίτους σε 

κοινόχρηστους χώρους και πλατείες. Όπως π.χ., η καινούρια 

πλατεία δίπλα στο δημαρχείο, του συνεταιρισμού, η οποία 

κάποια στιγμή πρέπει να ολοκληρωθεί, όπως όμως έγινε και 

μία προσπάθεια από την προηγούμενη διοίκηση και έκανε 

έναν αρχιτεκτονικό διαγωνισμό προκειμένου να πάρει  κάποια 

σήματα και να   τα αξιολογήσει σχετικά με τον δήμο, θα 

ξαναγίνει λοιπόν αυτή η επιτροπή, προκειμένου όλα αυτά να 

ξαναμπούν σε λειτουργία μήπως και βγάλουμε ένα σήμα το 

οποίο να ανταποκρίνεται στις σύγχρονες ανάγκες που έχει ο 

δήμος και για την προβολή του αλλά και για την ιστορική του 

αν θέλετε θέση γενικότερα στις εξελίξεις. Και εννοώ ότι μιας 

και είμαστε μέλος του 1821 και θα χρηματοδοτηθούμε 

εγκρίθηκε και η χρηματοδότηση, πρέπει να κάνουμε κάποιες 
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εργασίες, τις οποίες όμως, πρέπει να παρακολουθεί 

συγκεκριμένη επιτροπή. Έτσι λοιπόν συστήσαμε αυτή την 

επιτροπή, η οποία αποτελείται από τον δήμαρχο, Καριώτης 

Γιώργος συγγραφέας, Αλεξάκη Δανάη σύμβουλος  εμπορικών 

συμβάσεων, Ιωάννης Καψιδάκης εικαστικός χαράκτης, 

Τροκάνας Παναγιώτης αντιδήμαρχος πολιτισμού, Πασχαλιάς 

Δημήτρης ο πρόεδρος του ΔΗΠΠΑΚΥΘ. Θέλω και ένα μέλος 

από την αντιπολίτευση αιρετό. 

Πρόεδρος Σας ακούω. Έναν εκπρόσωπο της αντιπολίτευσης. 

Χατζηβαλάσης Εγώ θα ήθελα να συμμετάσχω αλλά δεν ξέρω τι 

γνώμη έχουν οι υπόλοιποι. 

Μαυρομάτης Ας είναι ο κύριος Χατζηβαλάσης. 

Πρόεδρος Ο   κύριος Χατζηβαλάσης. 

Δήμαρχος Ευχαριστώ πολύ. 

Πρόεδρος Ωραία νομίζω ότι είναι ομόφωνη η απόφαση. 

Μήλιος ΘΝΠ  Εγώ δεν το  ψηφίζω. 

Πρόεδρος Περνάει κατά πλειοψηφία. Μειοψηφεί ο κύριος 

Μήλιος Παναγιώτης  ο μεγάλος. 

Μήλιος ΘΝΠ  Εγώ μειοψηφώ για ένα και μοναδικό άτομο που 

είναι μέσα στην επιτροπή. 

Λαζαρίδης Εγώ λευκό πρόεδρε. 

Πρόεδρος Ο Λαζαρίδης ο Γιώργος είπε λευκό ωραία. Περνάει 

κατά πλειοψηφία. Λοιπόν πάμε. 

Χατζηχριστοφή  Και εγώ δεν το ψηφίζω. 

Μαυρομάτης Για αυτόν τον λόγο και εγώ δεν το ψηφίζω. 

Χατζηβαλάσης Αποσύρω και εγώ την υποψηφιότητα μου έτσι. 
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Δήμαρχος Κυρία πρόεδρε συγγνώμη. Αυτή η επιτροπή δεν 

είναι κάτι που δημιουργεί αντιπαραθέσεις τώρα και βλέπω ότι 

μένουμε στα προσωπικά. 

Μήλιος ΘΝΠ Δήμαρχε με συγχωρείς με ακούτε; Εγώ 

επαναλαμβάνω, ξέρετε ότι η παράταξη μου είπε ναι , έβαλε 

και ο Γιώργος ο Χατζηβαλάσης τον οποίο τον εκτιμώ, για 

προσωπικούς λόγους όμως για ένα άτομο που δεν θα εκφέρω 

άποψη μου δεν μπορώ να το ψηφίσω. 

Μαυρομάτης Λοιπόν αποσύρει και η παράταξη την στήριξη 

μας, βάλτε ένα πρόσωπο που θέλετε εσείς. 

Δήμαρχος Ωραία , μια στιγμή όμως αυτό που είπατε το κρατάω 

αλλά δεν θα ήθελα ποτέ αυτή η επιτροπή να δημιουργήσει 

αντιπαραθέσεις και μάλιστα αυτού του επιπέδου. Τα 

προσωπικά μας είναι προσωπικά . 

Μήλιος ΘΝΠ  Καμία αντιπαράθεση δήμαρχε καμία. Καμία 

ειλικρινά καμία. Απλώς δεν μπορώ να γίνει αυτή η επιτροπή με 

όποιον κόσμο φέρνει, εγώ έχω εδώ με τον γείτονα μου 

αντιπαράθεση δεν μπορώ να το ψηφίσω. Εκτιμώ όλα τα 

υπόλοιπα άτομα. Με τον γείτονα μου τρόπος του λέγειν έτσι; 

Δήμαρχος Εντάξει, αλλά βλέπετε εγώ δεν θέλω να παρεμβαίνω 

στα προσωπικά και δεν πρέπει να μπει το δημοτικό συμβούλιο 

στα προσωπικά και σας παρακαλώ να το ξαναδείτε το θέμα 

.Προτιμώ να μην πάρουμε απόφαση σήμερα, να πάρουμε στο 

επόμενο συμβούλιο αν έχουμε τον χρόνο. 

Μήλιος ΘΝΠ Τώρα , αυτό το άτομο, με συγχωρείς σε διακόπτω 

κιόλας θεωρώ ότι δεν θα προσφέρει τίποτε, με συγχωρείς 

δηλαδή. 

Μώραλη Μπορώ να έχω τον λόγο; 
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Ζαβέρκος Δήμαρχε , κακώς κάνεις και το ανοίγεις το θέμα  και 

στοχοποιούμε  ανθρώπους Η κλείσε το   θέμα  η την επόμενη 

φορά να μην αλλάξει πρόσωπο. 

Μήλιος ΘΝΠ   Εγώ κανέναν δεν στοχοποιώ. 

Ζαβέρκος Ο κύριος Μήλιος.   

Πρόεδρος Δήμαρχε να το αποσύρουμε το θέμα για την 

επόμενη φορά; 

Δήμαρχος Αν υπάρχει βούληση ότι θέλουμε πραγματικά να 

συγκλίνουμε σε μία επιτροπή που θα έχει την εμπιστοσύνη 

όλου του δημοτικού συμβουλίου, αλλιώς γιατί να την 

αποσύρω; 

Μώραλη Μπορώ να έχω τον λόγο; 

Πρόεδρος Ναι κυρία Μώραλη. 

Μώραλη Ναι, πέρυσι νομίζω, είχαμε συζητήσει για μία 

επιτροπή η οποία θα ασχολιόταν με τον πολιτισμό, μέσα σε 

αυτήν νομίζω επικεφαλής, διορθώστε με για λάθη που κάνω 

σε ότι αφορά τους χρόνους, ήταν ο κύριος Κουζινόπουλος. 

Δήμαρχος Άλλη επιτροπή είναι, άλλη είναι. 

Μώραλη Όχι σαν παράδειγμα το έφερα, εννοώ είναι ιστορικός, 

από τα διαβάσματα που έχω κάνει και από το block του 

γενικότερα, βλέπω ότι ξέρει πάρα πολύ καλά την ιστορία του 

τόπου και με λεπτομέρειες και με στοιχεία αυτό θα βοηθούσε 

στην συγκεκριμένη περίπτωση. 

Δήμαρχος Για αυτό είναι στην επιτροπή πολιτισμού, αυτή η 

επιτροπή έχει συγκεκριμένο έργο, είναι άλλο πράγμα. 

Μώραλη Δεν είναι ακριβώς άλλο. Ένα σήμα σηματοδοτεί μια 

ιστορία, έτσι δεν είναι; 
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Δήμαρχος  Κοιτάξτε αν λέτε για τους εικαστικούς , για αυτό 

έχουμε εικαστικό μέσα. Για αυτό έχουμε τον αντιδήμαρχο 

πολιτισμού. 

Μώραλη Συμφωνώ. 

Δήμαρχος Θα παρακαλούσα να μην μπαίνουμε σε τέτοιες 

λεπτομέρειες γιατί τα είδαμε  , τα εξετάσαμε αυτά τα θέματα , 

η επιτροπή πολιτισμού συμπεριλαμβάνει όλα αυτά τα 

πρόσωπα που λέτε και μάλιστα ο κύριος Κουζινόπουλος έχει 

πρωταγωνιστικό ρόλο σε αυτή την επιτροπή, τι άλλο καλύτερο 

δηλαδή να κάνουμε ;Άλλο όμως αυτή η επιτροπή, αυτή η 

επιτροπή περισσότερο είναι αρχιτεκτονικού διαγωνισμού δεν 

έχει να κάνει με κάτι άλλο. 

Πρόεδρος Λοιπόν. 

Δήμαρχος Αποσύρεται. 

Ζαβέρκος Κλείσε το δήμαρχε σήμερα. 

Δήμαρχος Κλείνει το θέμα λοιπόν μπαίνει σε ψηφοφορία, με 

την σύνθεση στην οποία αναφέρθηκα χωρίς έβδομο άτομο 

από την αντιπολίτευση. 

Πρόεδρος Ωραία , ο κύριος Μαυρομάτης ψηφίζει αρνητικά και 

η παράταξη του, ο κύριος Χατζηβαλάσης; 

Χατζηβαλάσης Αρνητικά. 

Πρόεδρος Ο κύριος Μαυρομάτης , η κυρία Χατζηχριστοφή και 

η κυρία Πασχαλίδου και ο κύριος Μήλιος ψηφίζουν αρνητικά, 

ο κύριος Χατζηβαλάσης αρνητικά, ο κύριος Λαζαρίδης είπε 

λευκό, ο κύριος Χατζηβαλάσης και ο κύριος Μήλιος    

Παναγιώτης  είναι μέσα; Δεν τον βλέπω.  

Χατζηβαλάσης   Ναι ψηφίζω εγώ , δεν έχει ήχο τι να κάνουμε. 

Πρόεδρος Η κυρία Μώραλη είχε ψηφίσει λευκό, ο κύριος 

Λαζαρίδης, ο κύριος Αδαμίδης; 



86 
 

Αδαμίδης Εγκρίνεται 

Πρόεδρος Εγκρίνεται , λευκό είναι και ο κύριος Τζέκος. Ο 

κύριος Ζαβέρκος θα ψηφίσει; Τι αποτέλεσμα έχουμε κυρία 

Δρακάκη; 

Πρόεδρος Πάμε στο όγδοο θέμα. Μήπως έχετε μελετήσει το 

θέμα και συμφωνείτε να το τελειώσουμε; 

Κούτουκας Έχουμε το όγδοο θέμα την έκτη αναμόρφωση του 

προϋπολογισμού, παρακαλώ τους συναδέλφους να πουν την 

γνώμη τους. 

Μαυρομάτης Κυρία πρόεδρε, στην οικονομική επιτροπή, έχω 

τον λόγο; 

Πρόεδρος Ναι. 

Μαυρομάτης Στην οικονομική επιτροπή καταψηφίσαμε αυτή 

την αναμόρφωση, υπάρχει μέσα το πρώτο κιόλας άρθρο, είναι 

να αναμορφωθεί ο προυπολογισμός να βγει ένα ποσό , το 

ανώτερο της απευθείας ανάθεσης 24.800, προκειμένου να 

γίνει η δεύτερη φάση του επιχειρησιακού σχεδίου  γιατί η 

πρώτη φάση έχει ολοκληρωθεί και έχει παραδοθεί. Είναι κρίμα 

να πετιούνται χρήματα αυτή την στιγμή από τα ταμεία του 

δήμου σε τέτοιους καιρούς. Για αυτό τον λόγο καταψηφίσαμε 

στην οικονομική επιτροπή την συγκεκριμένη αναμόρφωση 

προϋπολογισμού. 

Πρόεδρος  Αρνητικά ψηφίζει ο κύριος Μαυρομάτης, η κυρία 

Πασχαλίδου, η κυρία Χατζηχριστοφή και ο κύριος Μήλιος. Ο 

κύριος Τζέκος; 

Τζέκος Λευκό εμείς κυρία πρόεδρε. 

Πρόεδρος Λευκό ο κύριος Τζέκος. 

Χατζηβαλάσης Αρνητικό εμείς. 
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Πρόεδρος Αρνητικό η παράταξη του κυρίου Χατζηβαλάση, ο 

κύριος Λαζαρίδης;  

 Λαζαρίδης Ναι το ψηφίζουμε. 

Πρόεδρος Ο κύριος Λαζαρίδης το ψηφίζει , η κυρία Μώραλη; 

Μώραλη Λευκό. 

Πρόεδρος Λευκό, τι θα ψηφίσουν οι κύριοι Μπίρος , Αδαμίδης; 

Μπίρος Εγκρίνεται. 

Αδαμίδης Εγκρίνεται. 

Πρόεδρος Εγκρίνεται, άρα περνάει κατά πλειοψηφία. Πάμε 

στο θέμα 9. Κύριε Κούτουκα ορίστε. 

Ζαβέρκος Κυρία πρόεδρε, για την αναμόρφωση έχουμε στείλει 

ένα χαρτί και κύριε Κούτουκα αν δεν το κάνετε μέχρι τις 10 

Δεκεμβρίου, ο δήμος Θερμαικού θα πεταχτεί έξω από το 

καταφύγιο σας το έχω πει εκατό φορές. 

Κούτουκας Κάνουμε τα αδύνατα δυνατά. 

Ζαβέρκος Ο δήμος Θέρμης και ο δήμος Καλαμαριάς το 

περάσανε ομόφωνα και εμείς κωλυσιεργούμε εδώ και 

τέσσερις μήνες, δεν ξέρω τον λόγο, αν φταίει κάποιος 

υπάλληλος να πάει για παράβαση καθήκοντος. Πρέπει να το 

προχωρήσουμε εδώ κάναμε αγώνα. 

Κούτουκας Λοιπόν για την επικύρωση του προϋπολογισμού,  

την έχετε μπροστά σας την γνώμη σας. Ακούω. 

Μαυρομάτης Ναι κυρία πρόεδρε, να πάρω τον λόγο; Στην 

οικονομική επιτροπή, η κατεύθυνση της πρότασης της 

παράταξης μας ήταν ότι ο προυπολογισμός αυτή την στιγμή 

που τρέχει έχει κάνει κάλυψη 27%. Όμως και ο πίνακας των 

βεβαιωθέντων και ο πίνακας των εισπραχθέντων είναι 

λανθασμένος. Μου είπε ο αντιδήμαρχος οικονομικών ότι θα το 
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αλλάξει ,  άλλαξε τα βεβαιωθέντα , τα εισπραχθέντα παρότι το 

είπαμε δύο φορές τα οποία είναι μειωμένα κατά πάρα πολύ, 

εξακολουθούν και στην εισήγηση την οποία μας δώσατε να την 

έχουμε στα χέρια μας  στην σημερινή συνεδρίαση είναι λάθος. 

Αλλά η ουσία είναι ότι ο προυπολογισμός είναι 

εκτροχιασμένος σε βαθμό 80%, για την ακρίβεια 74%. Όμως 

όταν λέμε κάτι να διορθωθεί νομίζω ότι άμεσα οι υπηρεσίες 

πρέπει να τα διορθώνουν. Δεν έχει μεταφερθεί ενδεχόμενα 

στην υπηρεσία και επανήλθε πάλι λανθασμένη όλη αυτή η 

έκθεση  που μας έχετε δώσει στα χέρια μας. Καταψηφίζουμε 

λοιπόν. 

Πρόεδρος Καταψηφίζετε. Οι υπόλοιποι; 

Χατζηβαλάσης Να μην επανέρχομαι στην οικονομική επιτροπή 

αυτά είπα και για τον ίδιο λόγο καταψηφίζουμε και εμείς.  

Ωραία εσείς κυρία Μώραλη; 

Μώραλη Εμείς καταψηφίζουμε έτσι κι αλλιώς γιατί δεν έχουμε 

ψηφίσει τον προϋπολογισμό, αλλά θέλω να πω μια κουβέντα. 

Εφοδιάστε τους συναδέλφους μας που βρίσκονται αυτή την 

στιγμή στον δήμο  η τους συναδέλφους αιρετούς που πρέπει 

να μετακινηθούν με ένα χαρτί γιατί δεν βλέπω να τελειώνουμε 

και όπως και ν α έχει 9 να τελειώσουμε μετά τις 9 θα είναι 

στον δρόμο. Πρέπει να υπάρχει μία βεβαίωση από την πλευρά 

σας κυρία πρόεδρε να είναι καλυμμένοι όλοι. Και οι αιρετοί 

και οι εργαζόμενοι 

Πρόεδρος Λοιπόν.  Ποιος δεν μίλησε; Κύριε Λαζαρίδη εσείς. 

Λαζαρίδης Λοιπόν εμείς θα το υπερψηφίσουμε, θα ήθελα 

όμως να ζητήσω από τον κύριο αντιδήμαρχο οικονομικών, 

όπως μεριμνήσαμε για τους μισθωτούς των κυλικείων, να 

μεριμνήσει και για τους επαγγελματίες οι οποίοι μισθώνουν τα 

δημοτικά ακίνητα, οι οποίοι και αυτοί μάλλον έχω την 

εντύπωση, ότι χρειάζεται μία απόφαση του δημοτικού 



89 
 

συμβουλίου ούτως ώστε να είναι και αυτοί δικαιούχοι     στην 

έκπτωση 40%  στα μισθώματα τους. 

Κούτουκας Ναι κύριε Λαζαρίδη, περιμένουμε να  τελειώσει το 

έτος για να μπούνε όλοι οι μήνες μαζί, θα μειώσουμε κατά 

40% ανά μήνα και θα γίνει διαγραφή για αυτούς που έχουν 

πληρώσει και θα έχουμε όλο το σύνολο του έτους. 

Μήλιος ΘΝΠ Δείτε το λιγάκι αυτό γιατί είναι μέσω 

διαγωνισμών. Όσα δημοτικά ακίνητα είναι μέσω διαγωνισμών 

μήπως υπάρχει πρόβλημα, δείτε το. 

Κούτουκας Ναι θα το δούμε. Έτσι θα γίνει. 

Πρόεδρος Συνεχίζουμε κύριε αντιδήμαρχε , κύριε Κούτουκα το 

10. 

Κούτουκας  Το 10, τροποποίηση τεχνικού προγράμματος το 

έχετε μπροστά σας , δεν έχω κάτι να συμπληρώσω. 

Χατζηβαλάσης Το υπερψηφίζουμε. 

Μώραλη Ποιο είναι το δέκα; 

Κούτουκας Το λιμενικό. 

Πρόεδρος Το υπερψηφίζετε; 

Μώραλη Ναι 

Μαυρομάτης Το ψηφίζουμε. 

Πρόεδρε Ορίστε κύριε Τζέκο σε ακούμε. 

Τζέκος Το 9 επειδή έπεσε η σύνδεση μου και ξαναμπήκα. Στο 9 

είμαστε κατά. 

Πρόεδρος  Α κατά στο 9   ο κύριος Τζέκος .   

Τζέκος Και για λόγους οικονομίας να μην κουράζω, λόγω 

μεγάλης υστέρησης των εσόδων εκεί πέρα είναι η διαφωνία 

μας είμαστε κατά. 
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Κούτουκας Αφού τα βεβαιώνουμε τα έσοδα  τι υστέρηση των 

εσόδων; 

Χατζηβαλάσης Τον πίνακα , για τον πίνακα Θοδωρή. 

Πρόεδρος Χρήστο Βογιατζή το 11 

Βογιατζής Χρήστος  Το 11 είναι οι γαλάζιες σημαίες. Είναι τα 

χρήματα τα οποία βάζουμε για τις έξη παραλίες, πέντε είχαμε 

την χρονιά που πέρασε, διεκδικούμε και πάλι την παραλία 

στην πλατεία μνήμης και έξη παραλίες λοιπόν.  

 Χατζηβαλάσης Οκ. 

Πρόεδρος Ομόφωνα. 

Λαζαρίδης Έχω μία παρατήρηση εγώ. 

Πρόεδρος Ορίστε κύριε Λαζαρίδη. 

Λαζαρίδης Θα πρέπει να κάνει τις ενέργειες που απαιτούνται ο 

δήμος , η διοίκηση δηλαδή ούτως ώστε να βάλουμε μια 

παραλία στο Αγγελοχώρι και να δώσουμε και εκεί μια γαλάζια 

σημαία. 

Πρόεδρος Καλά. Το 12.Ποιός μίλησε; 

Μακρής Ο Ηρακλής  ο Μακρής, θα ήθελα να απεμπλακώ για 

να μπορέσω να πάω στο σπίτι, είμαι στην κοινότητα της Αγίας 

Τριάδας. Έγινε ευχαριστώ πολύ καλό βράδυ. 

Κούτουκας Στο οικόπεδο 16 ένα ακίνητο που μας το  

παραχωρεί με αυτούς τους όρους ο άνθρωπος     για τρία  

χρόνια και εξουσιοδοτούμε τον δήμαρχο να το υπογράψει. 

Χατζηβαλάσης Διαφωνώ. Δεν πιστεύω σε 

καραμπουρτζούνηδες για αυτό τον λόγο διαφωνώ. 

Ζαβέρκος Ο λόγος που μας το παραχωρεί ποιος είναι; 

Κούτουκας Τέλος πάντων, ήταν γνωστός και το δίνει εντάξει. 
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Χατζηβαλάσης  Ότι φτιάξουμε θα μείνει σε αυτόν. Μπορώ και 

εγώ να δώσω δικό μου ακίνητο αν το φτιάξει έτσι. 

Κούτουκας Τι να φτιάξει; 

Χατζηβαλάσης ,μέσα λέει η σύμβαση ότι κάνουμε. 

Κούτουκας Δεν θα κάνουμε τίποτε. 

Χατζηβαλάσης Αν δεσμεύεσαι ότι δεν θα κάνουμε τίποτε εγώ 

θα το ψηφίσω. 

Πρόεδρος Το ψηφίζετε κύριε Χατζηβαλάση; 

Χατζηβαλάσης Αν δεν επενδύσουμε ναι. 

Ζαβέρκος Είναι από ότι βλέπω για τρία χρόνια μόνο; Δηλαδή 

είναι μέχρι την λήξη της θητείας της διοίκησης. 

Χατζηβαλάσης Ναι  . 

Κούτουκας Μπράβο.     

Μώραλη Έχετε αποφασίσει την χρήση του κύριε αντιδήμαρχε; 

Μήλιος Ξέρουμε που είναι; 

Μώραλη Το γράφει μέσα. 

Μήλιος ΘΝΠ Δεν έχουμε εμείς  εισηγήσεις έχουμε μόνο τις 

επικεφαλίδες . 

Ζαβέρκος Στο mail έχει τις εισηγήσεις όλες. 

Μήλιος Μου ήρθε μισό. 

Χατζηβαλάσης 13 οκ; 

Κούτουκας Οκ εντάξει 

Ζηφκοπούλου Σας παρακαλώ μπορώ να πω λίγο; 

Πρόεδρος Ομόφωνα είναι Σοφία ομόφωνα είναι. 
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Ζηφκοπούλου  Σε ότι αφορά το σχολείο δεύτερης ευκαιρίας, 

θα στεγαστεί στο ΓΕΛ Επανομής και επειδή είχαμε επικοινωνία 

με το  σχολείο τέλος πάντων με τους φορείς για να πάρουμε 

εγκρίσεις και μετά από την τελευταία επικοινωνία με την 

Αθήνα, χρειάζεται μέσα να γράψουμε μέσα στην απόφαση ότι 

θα διαθέσουμε, θα παραχωρήσουμε εγκαταστάσεις οι οποίες 

θα περιέχουν κατ’ αρχήν, θα υπάρχει αυτόνομο γραφείο για 

τον διευθυντή και εκεί πρέπει να  φυλάσσονται και τα αρχεία 

μόνο για αυτό για να φυλάσσονται τα αρχεία και στους άλλους 

χώρους στα γραφεία των εκπαιδευτικών θα χρησιμοποιούν τα 

γραφεία των εκπαιδευτικών που είναι οι αίθουσες και τα 

εργαστήρια αυτά που χρησιμοποιούν τα πρωινά σχολεία, σε 

ότι αφορά τα γυμνάσια συγγνώμη το εσπερινό γυμνάσιο, το 

εσπερινό λύκειο και το σχολείο δεύτερης ευκαιρίας και πρέπει 

να  τα γράψουμε αυτά μέσα και ότι καλύπτουμε      τις ανάγκες 

των δημοτών και τις απαιτήσεις της τοπικής κοινωνίας. 

Κούτουκας Κυρία Ζηφκοπούλου αν μου επιτρέπετε, αν είναι 

εύκολο να μας κάνετε μία ορθή επανάληψη της απόφασης της, 

για να το εγκρίνουμε από εδώ από το δημοτικό συμβούλιο και 

να το περάσουμε. 

Ζηφκοπούλου Ναι θα σας το κάνω. Για να μην ξανακάνουμε 

δημοτικό συμβούλιο. 

Πρόεδρος Συμφωνούμε. Πάμε στο θέμα 15. 

Κούτουκας Είναι για φοιτητές να κάνουν πρακτική. 

Πρόεδρος Το 16 κύριε Κούτουκα. 

Κούτουκας Το 16 είναι μία επιτροπή παραλαβής.  Διαφωνεί 

κανένας; Δύο συμβούλους θέλουμε έναν τακτικό έναν 

αναπληρωματικό. 

Μαυρομάτης Εμείς προτείνουμε την κυρία Πασχαλίδου. 

Κούτουκας Α με κλήρωση λέει. 
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Πρόεδρος Δεν πειράζει εντάξει η κυρία Πασχαλίδου. 

Κούτουκας Ωραία η κυρία Πασχαλίδου και ακόμη ένας, ο 

αντιδήμαρχος τεχνικών υπηρεσιών , εντάξει. 

Χατζηβαλάσης Μήπως μπορούμε να  κάνουμε και μία 

κλήρωση με το joker με την κυρία Ζαριφέ; 

Πρόεδρος Λοιπόν να προχωράμε. 

Κούτουκας Το 18 δυο δημοτικοί σύμβουλοι από την  

μειοψηφία. Ναι κύριε Μαυρομάτη. 

Μαυρομάτης Ναι προτείνομαι εγώ σε αυτή την επιτροπή. 

Λαζαρίδης Κυρία πρόεδρε ο κύριος Τζέκος έχει φύγει λόγω 

μετακίνησης θα θέλαμε και εμείς να προτείνουμε τον κύριο 

Τζέκο. 

Ζαβέρκος Συμφωνούμε. 

Χατζηβαλάσης Ομόφωνα. 

Πρόεδρος Ομόφωνα. 

Κούτουκας Άρα μπαίνει ο κύριος Μαυρομάτης και ο κύριος 

Τζέκος και πάει ομόφωνα. Πάμε πίσω κύριοι συνάδελφοι τώρα 

στο 17 γιατί το ξεχάσαμε. 

Πρόεδρος Και το 16 έχουμε. 

Κούτουκας Άλλο εκείνο είπαμε 16 και 17 . Οκ πέρασαν πάμε 

στο επόμενο. Το 16 είναι παραλαβής ο κύριος Βογιατζής και 

Πασχαλίδου. 

Πρόεδρος Μέχρι το 17 το ίδιο. Λοιπόν το  19.Κύριε Βογιατζή 

Χρήστο. 

Βογιατζής  Χρήστος Το 19 ζητείται παράταση από την εταιρεία 

ΔΙΟΝ, όσον αφορά τις κρασπεδώσεις και τις ασφαλτοστρώσεις 

του δήμου Θερμαικού. Έχουμε δώσει ήδη δύο παρατάσεις για 
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αυτό το έργο, γιατί καλείται ο εργολάβος εδώ πέρα τα 

προβλήματα τα οποία είχε όσον αφορά τον κορονοιό, που 

όπως γνωρίζουμε δεν υπήρχαν δυνατότητες μετακίνησης 

υλικών και όλα τα προβλήματα, σήμερα επικαλείται ακόμη το 

γεγονός ότι και το καλοκαίρι που ήταν να δουλέψει , οι 

πρόεδροι τριών κοινοτήτων της Επανομής , της Μηχανιώνας 

και της Αγίας Τριάδας είχαν θέσει ως ζήτημα ότι αυτούς τους 

δυο τρεις μήνες που θα δουλέψουν τα μαγαζιά να μην μπει ο 

εργολάβος να κάνει δουλειές οπότε πήγε παραπίσω το έργο 

και τον Σεπτέμβριο που άρχισε δυναμικά να  δουλεύει  

ουσιαστικά τελείωσε η δεύτερη παράταση, βλέπω ότι ο 

εργολάβος δουλεύει, έχει αρκετές εργασίες κάνει έχει ανοιχτεί  

πάρα πολύ αλλά τελευταίες ημέρες με τον περιορισμό της 

μετακίνησης των εργαζομένων αλλά και το ότι κόλλησαν 

κορονοιό δύο εργοδηγοί και δεν υπάρχουν αδυνατεί. Έτσι 

ζήτησε νέα παράταση , η υπηρεσία έδωσε έξη μήνες είπε μέχρι 

τέλους του Φεβρουαρίου να  δώσουμε παράταση για να 

ολοκληρωθεί αυτό το πολύ μεγάλο και ουσιώδες έργο. 

Πρόεδρος Υπάρχει αντίρρηση; 

Μαυρομάτης Κυρία  πρόεδρε. Θα μιλήσει η κυρία Πασχαλίδου 

από την παράταξη μας αλλά πρέπει να σας πω ότι ο εργολάβος 

έχει κάνει αίτηση εμπρόθεσμα  στις 26 Αυγούστου  και μας 

φέρατε  αυτό μετά από δύο μήνες.  Αργοπορημένα, έχει τον 

λόγο η κυρία Πασχαλίδου αλλά έχετε απόλυτη ευθύνη εσείς 

ως διοίκηση που το έργο αυτό δεν το έχετε ολοκληρώσει σε 

έναν χρόνο και 14 μήνες , διότι από το 18 είναι στον αέρα το 

έργο αυτό. 

Βογιατζής Χρήστος  Από το 19 είναι.  Το υπογράψατε την αρχή 

του 19. 

Μαυρομάτης Ωραία. 
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Πασχαλίδου   Στον ίδιο δρόμο εμπρόθεσμα έκανε ο εργολάβος 

την αίτηση για παράταση έναν μήνα  πριν ξεκινήσει η 

αντιπαράθεση που είχαμε , το έργο στην ουσία έχει λήξει τον 

Σεπτέμβριο, τέλος Σεπτεμβρίου του 19.   Ο Σεπτέμβριος που 

μας   πέρασε , άρα στην ουσία αυτό το χρονικό διάστημα 

ακόμα και αν  δούλευε ο εργολάβος , που θεωρητικά θα 

μπορούσε  να δουλεύει αλλά δεν δούλευε όχι λόγω 

κορονοιού,    δούλευε άλλες εργολαβίες,  είναι εύκολο αυτό να 

το ξανααποδείξω, το ξέρουμε πάρα πολύ καλά αυτό, θα 

μπορούσε   το δημοτικό συμβούλιο αυτή τη στιγμή να μην 

δώσει παράταση, άρα ο εργολάβος να δούλευε σε έναν νεκρό 

χρόνο και δεν ξέρω πότε θα πληρωνόταν, θεωρώ ότι θα 

έπρεπε να έχουμε δραστικά μέτρα γιατί είναι πολύ μεγάλο 

έργο και σημαντικό όπως πολύ σωστά είπατε το οποίο περιέχει 

μεγάλα κομμάτια κυβόλιθους σε όλο το εύρος του δήμου, 

κινδυνεύουμε να μας ξανάρθει πάλι η Άνοιξη, να αρχίσουν 

πάλι τα μαγαζιά να δουλεύουν και πάλι να μην μπορεί να  

κατασκευαστεί .Έχω την άποψη ότι υπάρχει ένας εμπαιγμός 

και δεν πρέπει να δοθεί η παράταση          θόρυβος      

Πρόεδρος Έκλεισε το μικρόφωνο Πάττυ. 

Πασχαλίδου Ναι αν δούλευε αυτός αυτό το χρονικό διάστημα 

δεν θα υπήρχε πρόβλημα στο να πληρωθεί, θα έπρεπε να 

είμαστε πολύ  πιο   αυστηροί    γιατί έτσι ένα τόσο σημαντικό 

έργο για όλη την επικράτεια του δήμου μας έχει γίνει πλέον 

γαϊτανάκι.  Θα πρέπει να γίνουμε λίγο πιο  αυστηροί και ο 

κάθε ένας εργολάβος πρέπει να  κάνει την δουλειά του αλλά 

μην ξεχνάμε ότι και εμείς θέλουμε να αποδώσουμε. Είναι ένας 

σημαντικός παράγοντας για την  λειτουργία ενός δήμου όταν 

τα έργα δεν ολοκληρώνονται. Μην γελιόμαστε το έργο δεν θα 

τελειώσει ούτε τον Φεβρουάριο. Δεν υπάρχει περίπτωση να 

τελειώσει ούτε  τον Φεβρουάριο δεν ξέρω με ποιόν τρόπο θα 

πρέπει να πιεστεί .Η εισήγηση φαίνεται ότι έχουμε 
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ημερομηνίες γιατί δεν κάναμε δημοτικά συμβούλια, δεν θα 

πρέπει οι εργολάβοι να δουλεύουνε σε τέτοιο νεκρό χρόνο 

γιατί κινδυνεύουμε να χρεωθούμε τόσο οι αιρετοί  αλλά όσο 

και οι υπάλληλοι με κάποια χρήματα τα οποία δεν ξέρω αν  θα 

μπορούν να δοθούν μετά.   

Πρόεδρος Θα πάμε  σε ψηφοφορία. 

Μώραλη Ένα λεπτό και εγώ θέλω να πω κάτι. 

Μώραλη Αυτό το πράγμα, είναι επίθεση στην νοημοσύνη μας. 

Ποιος πιστεύει  αυτή  την στιγμή, ποιος έχει στην γνώση του 

ότι απαγορεύονται οι μετακινήσεις για λόγους εργασίας. Τι 

είναι αυτά; Δηλαδή καθυστερούμε το έργο επειδή δεν 

μπορούμε να πάμε στην εργασία πέντε ανθρώπους;  Εγώ σας 

έχω πει κύριε Βογιατζή για εκείνο το έργο της Επανομής και 

δεν έχετε δώσει σημεία ζωής και υποθέτω ότι έχει να κάνει με 

αυτόν τον εργολάβο. Δεν ξέρω υποθέτω. Δεν ξέρω αν δουλεύει 

η δεν δουλεύει, αλλά αυτή την στιγμή γίνεται επίθεση στην 

νοημοσύνη μας . 

Πασχαλίδου Ντίνα δουλεύει σε άλλα έργα. 

Μώραλη Αν δουλεύει άλλα έργα έχετε και εσείς ευθύνη και 

διοικητική. Και αν μάλιστα όταν υπογράφουνε εργαζόμενοι 

υπάλληλοι του δήμου τέτοιες αποφάσεις. Έλεος δηλαδή. Δεν 

μπορεί να δικαιολογηθεί, πέστε μου εσείς που θα ψηφίσετε 

από την παράταξη πως θα την δικαιολογήσετε; 

Πασχαλίδου Υπάρχει ένα ολόκληρο έργο που δεν 

ολοκληρώνεται. 

Πρόεδρος Λοιπόν πάμε σε ψηφοφορία. Κύριε Μαυρομάτη 

ψηφίζετε αρνητικά; 

Μαυρομάτης Καταψηφίζουμε. Σας βάλαμε στον σωστό δρόμο 

και το αγνοήσατε και σήμερα θέλετε να δικαιολογήσετε τα 

αδικαιολόγητα. 



97 
 

Πρόεδρος Ωραία ψηφίζετε αρνητικά , ο κύριος Μαυρομάτης. Η 

κυρία Πασχαλίδου, η κυρία Χατζηχριστοφή, ο κύριος Μήλιος  

υπάρχει; Υπάρχει, ο κύριος Χατζηβαλάσης, ο κύριος Μήλιος , ο 

κύριος Γιάκης, ο κύριος Τζέκος είναι εδώ; Δεν φαίνεται, ο 

κύριος Καραμανλής; Ο κύριος Μαργαρίτης; Εσείς κύριε 

Ζαβέρκο; 

Ζαβέρκος Υπέρ. 

Πρόεδρος Πέρασε κατά πλειοψηφία. Ο κύριος Λαζαρίδης κατά 

της παράτασης. 

Πρόεδρος Λοιπόν συγκρότηση επιτροπής , οριστικής 

παραλαβής του έργου πεζοδρομίου και ηλεκτροφωτισμού 

οδός Αγίας Παρασκευής. 

Κούτουκας Ένα τακτικό και ένα αναπληρωματικό μέλος 

Πρόεδρος Δύο νούμερα. Κύριε Βογιατζή πες δύο νούμερα. 

Βογιατζής 10 και 20. 

Πρόεδρος 10 και 20 Σοφία Ζηφκοπούλου, Μπίρος Θωμάς.  Το 

22  θέμα, δύο νούμερα. Κύριε Γιάννη Βογιατζή πες δύο 

νούμερα.  2 και 3 Ωραία τελείωσε και αυτό. Το 23ο θέμα κύριε 

Χρήστο Βογιατζή. Δεν υπάρχει καμιά αντίρρηση  άρα το 22 

είναι ομόφωνα. 

Πασχαλίδου Πόσα χρήματα βάλαμε ανακεφαλαιωτικό για 

αυτές τις εργασίες που γίνανε; Είναι αυτό που σας έλεγα; 

Λαζαρίδης Εμείς κατά. 

Πρόεδρος Ωραία και εσείς κατά όλοι οι προηγούμενοι κατά.   

Το 23 θέμα. 

Πασχαλίδου Με ένα ανακεφαλαιωτικό ο οποίος θεωρήθηκε 

τον 10ο έτσι; 

Πρόεδρος Ναι, όσοι ψήφισαν κατά τώρα. 
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Πασχαλίδου Όχι , τα σημειώνω γιατί ήρθε τώρα. 

Πρόεδρος Ωραία , το θέμα 23. 

Βογιατζής Κάνουμε συμβούλιο γιατί το προηγούμενο είχε λίγα 

θέματα. Δεν ξέρετε κύριε Μαυρομάτη ότι στο δημαρχείο 

πλέον δεν υπάρχει κανένας; Ότι ο κόσμος δουλεύει με 

τηλεργασία ;Ότι δεν υπάρχει αυτή η δυνατότητα της 

επικοινωνίας; Αλλού ζείτε; 

Πρόεδρος  Λοιπόν προχωράμε στο θέμα 23 κύριε Χρήστο 

Βογιατζή. 

Βογιατζής Χρήστος Το 23 είναι μία διόρθωση εδώ ενός  

συμβολαίου μια μικρή διαφορά που λέει η συμβολαιογράφος 

ένα συμβόλαιο από το 2007μ και να διορθωθεί. 

Χατζηβαλάσης Οκ. 

Πρόεδρος  Ομόφωνη απόφαση τελειώσαμε ευχαριστούμε και 

καληνύχτα σας. 

            Η Πρόεδρος                                   Τα Μέλη 

 

 

    ΕΥΤΥΧΙΑ ΖΑΡΙΦΕ - ΠΑΛΙΟΥΡΑ            ΤΙΘΕΝΤΑΙ ΥΠΟΓΡΑΦΕΣ 

ΖΑΡΙΦΕ ΠΑΛΙΟΥΡΑ ΕΥΤΥΧΙΑ 

ΚΟΥΤΟΥΚΑΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ  

ΒΟΓΙΑΤΖΗΣ ΧΡΗΣΤΟΣ 

ΜΙΣΑΛΕΜΗ ΙΩΣΗΦ  

ΤΡΟΚΑΝΑΣ ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ 

ΜΠΑΡΜΠΑΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ 

ΚΑΨΑΛΑΣ ΣΥΜΕΩΝ  
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ΠΑΣΧΑΛΙΑΣ ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ 

ΒΟΓΙΑΤΖΗΣ ΙΩΑΝΝΗΣ  

ΖΗΦΚΟΠΟΥΛΟΥ ΣΟΦΙΑ 

ΤΖΙΝΑΣ ΧΡΗΣΤΟΣ 

ΠΡΙΜΕΡΑΚΗΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ  

ΜΑΥΡΟΜΑΤΗΣ ΙΩΑΝΝΗΣ 

ΠΑΣΧΑΛΙΔΟΥ ΠΑΡΘΕΝΑ  

ΣΑΜΑΚΟΒΛΗΣ ΑΓΓΕΛΑΚΗΣ  

ΜΗΛΙΟΣ Α. ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ 

ΓΙΑΚΗΣ ΝΙΚΟΛΑΟΣ   

ΠΑΖΑΡΟΠΟΥΛΟΣ ΘΡΑΣΥΒΟΥΛΟΣ  

ΧΑΤΖΗΧΡΙΣΤΟΦΗ ΑΙΚΑΤΕΡΙΝΗ 

ΤΖΕΚΟΣ ΘΕΟΔΩΡΟΣ  

ΜΑΡΓΑΡΙΤΗΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ  

ΚΑΡΑΜΑΝΛΗΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ 

ΠΛΑΣΤΗΡΑ ΚΑΛΛΙΤΣΑ 

ΧΑΤΖΗΒΑΛΑΣΗΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ 

ΜΗΛΙΟΣ Δ. ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ 

ΛΑΖΑΡΙΔΗΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ 

ΜΩΡΑΛΗ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΑ 

ΚΑΠΛΑΝΗΣ ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ  

ΑΔΑΜΙΔΗΣ ΣΠΥΡΙΔΩΝ  

ΖΑΒΕΡΚΟΣ ΑΝΤΩΝΙΟΣ 

ΜΠΙΡΟΣ ΘΩΜΑΣ 
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